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19.12.2008 tarihli oturum, açıldı.

Tutuklu sanıklardan Sedat Peker, Mete Yalazangil, Semih Tufan Gülaltay, Hüseyin Görüm Erkut Ersoy, Vatan Bölükbaşoğlu ve Muhammet Yüce dışındaki tutuklu sanıklar cezaevinden getirtildi.

Bağsız olarak huzurdaki yerine alındı, 
Tutuksuz sanıklardan Güler Kömürcü Öztürk hazır, bir kısım sanıklar müdafilerinden Sanık Muammer Karabulut müdafii Av. Süleyman Çetin, sanık Veli Küçük müdafii Av. Zeynep Küçük, sanık Emin Gürses, İbrahim Benli müdafii Av. Filiz Esen, sanık Ümit Oğuztan müdafii Av. Alper Yarımbıyık, Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk müdafii Av. Yaşar Ağsu, sanık İlhan Selçuk müdafii Av. Özgür Erbaş, sanık Doğu Perinçek ve diğer işçi partili tutuklular müdafii Av. Hikmet Fırat Arslan, Av. Osman Aydın Şahin, Av. Ayşegül Şahin’in geldikleri görülmekte huzurdaki yerlerine alındı,
Açık yargılamaya devam olundu,

Bu arada sanık Sevgi Erenerol söz istedi verildi: dünkü sorguma bir ilave yapmak istiyorum dün Kemalist hareketle ilgili soru yöneltilmişti, onunla ilgili size bir açıklama sunacağım, savcılık tarafından şahsıma Ergenekon belgelerinden Kemalist hareket isimli dosyanın bulunduğunu ve bu dosyanın bilgisayarımdan çıktığı bahsedilmişti. söz konusu belge Ümit Oğuztan’ın bilgisayarından çıktığı iddia edilen belge ile aynıdır. bu kişinin bilgisayarında aynı belge çıkmıştır ekte ibraz ettiğimiz 83’üncü klasörde, 177’inci sayfada, Ümit Oğuztan da çıkan 6 nolu disketin boş olduğu belirtilmiştir. boş olan bu 6 nolu disketin çözümü içeren 360 nolu klasörün 94’üncü sayfasında, aynen benim bilgisayarımda çıkan Kemalist hareket dosyası çıkmıştı. bu tespitte emniyet mensuplarının boş olan diskete Ergenekon belgesini koyarak hem bilgisayarıma hem de Ümit Oğuztan’nın delillerine sahtecilik ve tahribat yaparak koydukları anlaşılmaktadır. bu hususun belirlenmesi için 6 nolu disket ile söz konusu belgeler üzerinde bilirkişi incelemesinin yapılmasını talep etmekteyim, size iletiyorum dedi,
Mahkeme Başkanı " 
SANIK MUAMMER KARABULUT HUZURA ALINDI 
CMK’nun 147 ve 191’inci maddelerindeki yasal hakları kendisine izah edildi avukatınız hazır”

Sanık Muammer Karabulut ”evet”

Mahkeme Başkanı" sorulara ve suçlandığınız konulara cevap vermeme hakkına sahipsiniz, lehinize olan tüm delilleri toplamak ve toplatmak hakkına sahipsiniz tüm bunları biliyorsunuz savunmaya hazır mısınız”

Sanık Muammer Karabulut ”evet tabiî ki”
SANIK MUAMMER KARABULUT SORGU VE SAVUNMASINDA; 
Sayın mahkeme heyeti toplumu harekete geçirmek ve etki altına almak için olmayanı var gibi göstererek hareket etmek olanı yok saymaktan çok daha kolaydır bu kural bugün değişim mühendislerinin benimsedikleri tek altın kuraldır, değişimin mühendisliğini belki şuanda ilk defa duyuyorsunuz, ama Amerika’da bir bilim dalıdır, yani bugün toplumlar üzerinde yapılan bu tur faaliyetler bu okullarda yetişen değişim mühendisleri tarafından yapılmaktadır ve Amerika’da da en gözde mesleklerden bir tanesidir, bende bunu bu değişim mühendislerinin değişim mühendisliğini ortaya atan üst düzeye profesörün Antalya’daki vakfı ziyaretinde öğrenmiştim yani Ergenekon’u var gibi göstererek, CMK’nun 250’inci maddesine sığınarak soruşturma başlatmak, bu kapsamda, sabaha karşı ev ve işyerlerini aramak ifade almak ifadeler almak cezaevinde yatırmak, haber yapmak, kitap yazmak, iftira atmak, iddianame hazırlamak ve hatta insanların aklını almak, insan ihtiyaçları ile ülke gerçeklerini yok saymaktan çok daha kolaydır zaten kolay olduğu için bu değişim mühendisleri bu faaliyetleri yapıyorlar.İşte olmayan var ile Antalya’daki evim Ergenekon terör örgütü üyesi olduğum şüphesiyle, 22 şubat 2008 Cuma günü sabaha karşı arandı ve aynı gün gözaltına alınarak sorgulanmak üzere İstanbul’a götürüldüm. iki gün süren sorgum hoş ve boş sohbetle geçti. 3’üncü gün olan 25 Şubat 2008 tarihinde de özel yetkili savcının karşısına çıktım, oda aynı binadaki nöbetçi mahkemeye ancak bir gün sonra çıkarttı 4’üncü gün nöbetçi mahkeme 3 uzun günü özetledi ve 26 şubat 2008 Salı günü saat 4’te şüpheli tutuklu olarak tarihi Bayrampaşa cezaevine yolladı, oradan da Kocaeli 2 Nolu F tipi yüksek güvenlikli cezaevi ve infaz kurumuna sevk edildim. suçumun ne olduğunu 29 şubat 2008 tarihinde kendi isteğimle cezaevinde elde ettiğim tutuklama müzekkeresinde yazılıydı, suçum devleti ele geçirmeye yönelik kurulmuş Ergenekon terör örgütü üyesi olmak ve hükümete karşı isyana tahrikti. Ergenekon terör örgütüne nasıl üye olmuştum. hükümete karşı nasıl bir isyan içindeydim. bunları yalnızca özel yetkili savcı biliyordu. olmayanın var gibi gösterildiği soruşturmada, birinci kural olan gizlilik devreye girmişti. basın yayın kuruluşları hariç hakimin duruşma tutanakları ile savcı ve polisin imza attırdıkları ifade tutanakları şüpheliye verilmiyordu soruşturma çok gizli, şüpheliler üzerinde özel yetkili savcının çok kuvvetli şüpheleri vardı Ergenekon a ilişkin bildiğimiz 2001 yılında İstanbul polisinin gerçekleştirdiği Çenç Oto operasyonunda gözaltına alınan Homoseksüel Haham Tuncay Güney’in, 2 mart 2001 tarihinde evinde yapılan aramada, ele geçen çok gizli Ergenekon belgeleriydi. Ergenekon’un esas belgesini de İstanbul 29 Ekim 1999 tarihli Ergenekon analiz yeniden yapılanma, yönetim ve geliştirme projesi yazılıydı. polis elde ettiği Ergenekon belgelerini anlamak adına kuvvetle muhtemel Fehmi Koru’ya, Koru’da kamuoyunun nabzını yoklamak üzere Ergenekon’u 30 Nisan 1 Mayıs 2001 tarihlerinde zaman gazetesinde görücüye çıkardı. o günkü ilgi bugünden hatırlayan çıkmadığına göre zayıf kaldı, ama aradan geçen süre zarfında Fehmi Koru’ya o belgeleri nerden alıp da yayınladın diye kimse sormadı. İstanbul polisi de Ergenekon belgeleriyle Haham’ın ifadelerini 2001 yılında DGM başsavcısı olan bugünkü İstanbul Başsavcısı Aykut Cengiz Engin’e soruşturma başlatması için götürdü. Başsavcıda soruşturmayı İstanbul emniyet istihbaratıyla birlikte yürüttü ve 2002 yılında Ergenekon soruşturması, sanığı, tanığı olmadan ciddi bulunmayarak takipsizlik kararı verilerek kapatıldı. ne zamanki 12 Haziran 2007’de Ümraniye de, bir gecekondunun çatısında el bombaları var ihbarı yapılır ve bunun üzerine el bombaları ile döllendirilen Ergenekon soruşturması 7 ay 10 gün sonra sezaryenle ikinci kez dünyaya getirilir. Tarihte varmışçasına kulaktan kulağa nakledilen Türk destanı türeyiş  bu kez de Ergenekon isimli terör örgütü olarak kamuoyunu bilgisine iftiharla sunulur. Ergenekon’un çok bilinen savcısı Zekeriya Öz’de, soruşturmanın başında değil 12 haziran 2007 demek istiyorum Abdullah Gül göreceksiniz, Ümraniye soruşturması nerelere gidecek dedikten sonra, iki gün sonraki tarih olan 10 temmuz 2007’de göreve başlar. tabiî ki bu tarih benim tespit ettiğim bir  tarih, bunun öncesi ve sonrası da olabilir. tarihler 18 ocak 2008 tarihini gösterdiğinde, Ergenekon adıyla ilk operasyon Veli Küçük, Sevgi Erenerol, Kemal Kerinçsiz ve diğer şüphelilere yapılır dizilerden bıkan Türk kamuoyu, Ergenekon adıyla ilk operasyona ilgisini esirgemez ve çok hoşlanır, televizyon ekranını çatlatırcasına yapılan anonslarda, Ergenekon, Ergenekon, Ergenekon diye yine elde edilen belgeler, az sonra, az sonra diye çok gizli yürütülen savcılık soruşturması basın yayın organlarının elinde istenildiği gibi yüksek seyirli bir dizi filmine çoktan dönüştürülmüştür. Türkiye’nin başka gerçekleri yokmuşçasına kendine her gün konular bulan çoğu yazarlarda, Ergenekonla gün doğmuştur, olmayanı yazmak kendi alanlarıydı ve basın yayın kuruluşları olağanüstü çabaları sonucu Türk silahlı kuvvetlerinin Irak’ın kuzeyine hareket başlattığı 22 şubat 2008 günü Cuma günü ikinci Ergenekon operasyonunu da başlatır, TSK yok sayılmak istenen özel yetkili savcı ise olmayan ama var edilmek istenen terörün peşindeydi. bu arada önceden Ümraniye’de başlayan operasyona da Ergenekon adı sonradan verilir Ergenekon adı da dalga olmuştur, 1’inci dalga 2’inci dalga, 3’üncü dalga derken dalgalar dalga geçe geçe gelir, dalgaların dalgalarda hız veren savcıda soruşturmaya kalite katmak için elinde aralıksız salladığı tespihi ile 26 şubat 2008 günü, Can Dündar sonra da 2001 yılında bugünkü sorgu senaryosu hakkında yazı yazan, çifte kapasiteli Fehmi Koru’ya 29 şubat 2008 tarihinde dinler. amaç ileriki günler için dalga boyutunu yükseltmektir. İlhan Selçuk’ta 14 mart 2008 günü Cumhuriyet Gazetesindeki köşesinde bu gidişle bir şeyler olacak, bir şeyler olduğunda sonuç düşündüğünüz gibi çıkmazsa oturup mazlum rolünde ağlamasınlar, dediği gün Yargıtay başsavcısı Abdurrahman Yalçınkaya’ da AKP’nin laiklik karşıtı eylemlerin odağı olduğuna ilişkin iddianamesini imzasını atıp mühürlüyerek anayasa mahkemesine teslim ettiği gündür. ortalık toz dumandır. bir anda Ergenekon’un yerini AKP’nin kapatılma davası alır. sonra sıra 2001 yılında Ergenekonu yazan Fehmi Koruya gelir. Koru’nun hedefi AKP’nin kapatılma davasını ima eden İlhan Selçuk’tur. oda benzer bir bilmişlikle İlhan Selçuk’u, önceden çok yakından öteki örgüt üyelerinin yanına götürmek üzere olduğunu biliyorsunuz uyarısında bulunur ve 83 yaşındaki ilhan Selçuk 21 mart 2008 tarihinde güneşin doğmadığı bir Cuma günü 4.30’da gözaltına alınır böylelikle her türden amaca hizmet etmeye müsait olan Ergenekon dalgası AKP’nin kapatılma davasıyla her türden savunmaya saldırı olarak ortaya çıktığı iyice anlaşılır, ama Ergenekon yok sayılan gerçekler sihirbazın ilizyonu gibidir, bir türlü görünmez. öyle ki 14 mart 2008 tarihinde İlhan Selçuk’un yazısı, AKP ve cemaat yanlısı gazetecilerin dikkatinden kaçmaz, ama aynı tarihli Saygı Öztürk’ün Hürriyet’teki Danıştay haberi, diğer gazeteciler tarafından hiç değerlendirilmez evet bu haber, bu haber tarihi 14 marttır, dikkatler İlhan Selçuk’un Cumhuriyet gazetesine Cumhuriyet gazetesindeki yazısına yönelmiştir ama Saygı Öztürk’ün bu haberi hiç değerlendirilmez yani birleştirme henüz yoktur. bunu araştırabilecek bunu görebilecek ikisini iki olayı birlikte değerlendirebilecek ülkemizde öldürüldükleri için ne yazık ki gazetecide yoktur veya da baskı altındadır, haberde Ergenekon soruşturması yürüten savcı Zekeriya Öz, mahkeme çıkışında Cihat çağrısı yapmak için gül ve Erdoğan’a seslenen Alparslan Arslan ve bazı zanlıların ifadelerini almak üzere Sincan F tipi cezaevine gittiği yazılıdır. Kapatma  davası öncesi Danıştay cinayetinden sıyrılmak isteyen AKP’nin stratejistleri Danıştay Ergenekon üzerine yapıştıracaklardı, anlaşılan o ki Yargıtay Başsavcının hazırladığı kapatma davasında belki de aylar öncesinden haberdar olan iktidar kendini savunmak üzere en iyi yöntem olarak gören saldırıyı olmayan Ergenekon üzerinden yürütecekti Danıştay cinayetiyle Ergenekon arasından ilk bağı Veli Küçük ile daha sonra Alparslan Aslan olmadığı anlaşılan fotoğrafta işte belge diyerek ikonlaştıran o fotoğrafa neden çok sarıldıklarını ve korkularını en iyi satılmış sabah gazetesi yazarı Emre Aköz’den öğrenecektik, satılmış sabah gazetesi derken ben satıldığı için daha sonra onu ifade etmek istiyorum, yani kimsenin aklanı başka bir şey gelmesin, Emre Aköz’den öğrenecektik derken, burada dikkat etmek istediğim husus şu, kendiside zaten dikkat çekelim diyor, bunu da 25 Mayıs 2008 tarihinde yazmış fotoğraftaki kişinin Alparslan olmadığı anlaşılıyor yani o fotoğraftaki kişi Alparslan Aslan değil ama bakın yazar ne diyor dikkat çekelim diyor fotoğrafın ortaya çıkışından bunca zaman sonra tamda dosya Yargıtay’ın önüne gelmişken Ergenekon’dan tutuklu Veli Küçük’ün yanındaki kişi Alparslan Aslan değil, bir başkası diye haberler yapılması sizce tesadüf mü, başka sorum yok, yani adam demek istiyor ki, özür diliyorum şey neydi bu adamın adı neyse, bunlar öyle planlar yapıyorlar ki, o fotoğrafta kendileri yaptılar kendileri servis ettiler, sonra tam bu dosya Yargıtay’a gittiği zaman o fotoğraf bizim değildi demek istiyorlar yani bu hesabı yapabilecek ve bununda anlaşılmadığını düşünebilecek zekada insanlar Aköz’e göre, Danıştay saldırısı Ergenekon işiydi ama Başsavcı kapatma iddianamesinde bu verileri göz ardı etti. hükümet ve AKP’yi laiklik düşmanlarını cesaretlendirmek ve böylece Danıştay saldırısına uygun bir atmosfer oluşturmakla suçladı Danıştay cinayetinin AKP’nin kapatılma davasına bu yönüyle girdiğini kim biliyordu. Kim gündeme getiriyor Emre Aköz aslında Aköz, bu yazıyı 25 Mayıs 2008’de yazdı Erdoğan ise Ergenekon’un aynı zamanda Danıştay olduğunu çoktan doğrulamıştı, nasıl doğruladı, Erdoğan’ın Danıştay suikastında bütün kanıtlar Ergenekon’a çıktığını, ama yargının bu bağlantıyı kurmadığına ilişkin itirafı, 3 mayıs 2008 tarihinde Derya Sazak tarafından Milliyette yayınlandı kendi korkularıyla yarattıkları Ergenekon yalanına cinnet geçirircesine öyle bel bağladılar ki, İlhan Selçuk’a 3 kez Cumhuriyet gazetesine bomba attırıp sonrada Ergenekon’un fikri lideri yaptılar. Ergenekon’da yaşananlar büyük bir soygun öncesinde çıkartılan büyük bir yangın gibiydi, AKP cephesi ise insanı mürit toplumu cemaat olarak görmek istiyor, insan onurunu bir türlü görmek istemiyordu. bende aylarca Ergenekon şüphelisi değil, AKP’nin rehinesi olarak cezaevinde yatacaktım. soruşturmanın adı 22 ocak 2008 tarihinde Ergenekon olarak anılmaya başlandığından hemen sonra, star gazetesinin Ankara temsilcisi Şamil Tayyar operasyon Ergenekon gizli belgeleri karanlık ilişkiler isimli olmayanın var edildiği eseri kitap evlerinin de raflarındaydı. Ergenekon adı geçmeye ne gazete nede televizyonların ana haber bültenleri vardı. Türkiye’de Ergenekon durumu Irak işgalini gerekçe gösterilen ama bir türlü bulunamayan kitle imha silahları ile de birebir aynıydı Türkiye’de sonunda kolay yolu bulmuştu olmayanı var gibi göstererek olanı yok sayacaktı, olağanüstü becerileri olan Harry Potter oyuncusu olan Daniyel olacak ya beceriksiz çocuk sendromuna yakalanır, bu işin sonunda da aynı sendroma yakalanan bir iddia makamı olacak, çünkü olmayanı var gibi gösterenler olanı yok sayarak aralarında bir türlü bağlantı kuramazlarmış, buna rağmen çok kulplu kazan görünümü veren Ergenekon davasında kazanın içine atılan derin bir yalanla ne yazık ki ülkenin aklı teslim alınmıştır, buna eski zamanlarda bir deli kuyuya taş atmış, kırk akıllı çıkartamamış derlerdi. nitekim aynı hali bu kovuşturmada gözlemleyebildiğim kadarıyla iddianamede imzası bulunan iki savcı mahkeme başkanı ile üyeler müdahil avukatlar tabiî ki sanıklar ve birde her duruşmayı izleyen gazeteciler bir fiil yaşamaktadır. işte bu sırada ne olacak bu işin sonu diye kara kara düşünürken en önemli karar 16 Aralık 2008 günü Danıştay davasını Ergenekon ile birleştirilmesine karar veren Yargıtay’dan geldi. Yargıtay bu kararı ile, bir, Ergenekon davasında yargılananlar üzerine yapıştırılmak istenen Danıştay cinayetini çıkartmıştır, iki, Ergenekon ile Danıştay tertipçilerinin aynı merkezin yönlendiricileri olduğunu ortaya çıkartacaktır. Üç, Ergenekon davasında Danıştay cinayetiyle suçlanan özü itibariyle Türk milleti aklanacaktır çünkü TSK gibi Yargıtay’da Ergenekon tertibinin hedefindeydi. hatırlayacak olursak, AKP’nin kapatılma davası sonrası Danıştay davası, Yargıtay’a gittiğinde taraflı olana Yargıtay Danıştay davasını Ergenekon ile birleştirmeyecek yazıyorlardı, onlara göre Yargıtay AKP ‘yı kapatma davasında, Danıştay cinayetine atıfta bulunarak uygun atmosfer yaratmakla suçluyordu. Yargıtay bu nedenle iki davayı birleştirmeyecekti, böylelikle Danıştay cinayeti irticai kesimin önüne getirilmeyecekti, bu da iyi bir oyundu ve hesaplar bu plana göre yapılmıştı, şimdi hesaplar değişti AKP kapatılmadı ama ABD’de olduğu gibi elektronik mahkuma benzer bir prangayla yaşamasına müsaade edildi. böylelikle Danıştay cinayeti konusunda Yargıtay’ın vereceği kararda etkisini yitirdi. fakat hukukla oyun oynanmayacağı gerçeğini de unutulur ve hesapsız oyunun sonucunda Yargıtay Ergenekon düğümünü çözecek tarihi bir karar verir, davaları birleştirin, birleştirin ki Danıştay cinayetiyle Ergenekon tertibini yapanlar ortaya çıksın der, aslında bir deli kuyuya taş atarken kendisi de kuyuya düşmüştü, şimdi bu birleştirme kuyudaki taşlarla birlikte kuyuya taş atan deliyi ve Türkiye’nin son 60 yılına damgasını vurup ABD kaynaklı yalan propagandayı da ortaya çıkaracaktı. Yargıtay’ın birleştirme kararıyla bu kesinleşmiştir sonuç böyle olacaktır, tertipçiler Yargıtay’da bu birleştirme kararının onanmayacağını düşünmüşlerdi, çünkü onların hedefi, o özde Türk milletini Danıştay lekesiyle yaşatmaktı ama olmadı artık bu aşamadan sonrada olmayacaktır Yargıtay’ın bu hukuk dolu Ergenekon’dan çıkış kararı için dikkatinizi çekmek istiyorum buraya, oybirliğiyle karar vererek almıştır ve onun için Yargıtay’ın bütün üyelerini kutluyorum. AKP’nin kapatılma davasına öncülük eden Yargıtay’dan da zaten bu beklenirdi. Ergenekon davası sanıkları, iddia makamının Osman’ıyla yüzleşecektir Osmancık olmayan evde yapılan toplantıda olmayan bombaları hiç tanımadığı insanlardan nasıl aldığını burada bir bir anlatacaktır. tertipçilerin o çok sözü edilen yüzyılın davasında nasıl eştikleri kuyuya düştükleri yüzyıllar boyu hafızalardan silinmeyecektir ve şu ana dönersek bugün hukuki bir kovuşturma özelliğini usulün sürdürülen davada, öz itibariyle Türk yasalarına karşı işlenmiş bir suçu değil, ABD’nin uzun vadeli bölgesel çıkarlarına karşı oluşabilecek direnci önceden etkisiz hale getirerek çok kimlikli, çok dinli, yeni anayasa düzeni ılımlı din devleti temelinde ülkeyi paylaşma davasına dönüşmüştür. onun için siyasi ortamda ele alınması gereken bu davada, Türk yasalarına göre bir iki istisna hariç, özel yetkili mahkemenizi ilgilendirecek bir suç yoktur, ama ABD’nin istemlerine karşı işlenmiş, çok ağır düşünce ve eylem suçları vardır. eğer Türkiye Büyük Millet Meclisinde görev yapan milletvekilleri, biraz yürekli ve öngörülü olsalardı, bu sorunları mecliste tartışırlardı, tartışmadılar, birisi savcı, birisi avukat oldu diğerlerinin ise ne olduğu şimdilik belli değil ama unutmasınlar ki bu dava artık yüce divanda bitecektir ve bu davanın galibi de olmayacaktır çünkü Cumhuriyetle birlikte 21’inci yüzyıla taşınan vatandaşlık hakları ve Türk milletinin özgürlüğü Kuddisi Okkır’ın bakışlarıyla özdeşleşerek insanlık onuru olup ayaklar altına alınmıştır. insanlık bu davada kaybetmiştir sonuçta hiç kimse kazanmayacaktır. buradaki en acı verici karar veya uygulama, bu planın yargı eliyle yapılıyor olması ve Türk yargısının işbirlikçi duruma düşürülmesidir. bu ağır lekeyi de bu gün için çıkartacak olan mahkeme başkanı sayın Köksal Şengün ve diğer üyelerdir, mahkeme usulden yapılan yargılama ile tutuklu insanlara bu salonda daha fazla eziyet yapmamalıdır mahkemeniz bu bedele ortak olmak yerine, ne Türk adaletinin, nede Türk Yargıçlarının vicdanında böyle planlı bir davayı daha fazla sürdürmemelidir, sayın mahkeme heyeti, üst mahkememiz olan Yargıtay, 10 temmuz 2008 tarihinde Ergenekon soruşturmasını 11 Ceza ve 21 Hukuk dairesi başkanının katılımı ile bu davanın geleceği yerdeki havayı çoktan verdi. davada soruşturma makamlarının yönlendirildiği konuşuldu ki, bu oturumla ilgili tutanakları biliyorsunuz mahkemeniz aracılığıyla istedim, ama henüz gelmedi. biliyorum ki yargı tecrübenizle bu davanın ne olduğunu ve geleceğini buradaki tüm hukukçulardan çok daha iyi biliyorsunuz, aşamadığınız tek hadise, Yargılama prosedürünün yerine getirilememiş olmasıdır sayın mahkeme heyeti, bu dava yargılama prosedürü yerine getirilecek sıradan bir dava değil, bu dava ülkeyi hedef alan bir veba mikrobu, bu mikrobu daha fazla mahkemenize Türk yargısını ve Türkiye cumhuriyeti devletine bulaştırmadan engel olunuz, mahkemeniz nezdinde başka insanlık onuru olmak üzere, Türkiye Cumhuriyeti devletinin çok amaçlı bu planlı tertip ile ayaklanmasına oyalanmasına müsaade etmeyin, tüm bunlar tüm bunları yargılanmaktan kaçmak için değil yargılanmayı tutuklu olarak sürdürmemin eziyetinden dolayı ifade ediyorum bunca yaşadığım eziyetten sonra bu davanın gerçek sanıklarını ortaya çıkartmanın kendim için borç olduğunu ve adaletin tecelli etmesi içinde mahkemenize gerekli yardımı yapacağımın bilinmesini de özellikle istiyorum. diğer yanda tarihe geçecek bu tertibin gerçek merkezi ise bilindik bir yerdir, onu da yaşadıklarımızın bilincinde olduğumuzun bilinmesi için o planları da anlatmalıyız. peki nedir bu plan, bu plan Irak’ın kuzeyinde, bir Kürdistan devleti kurmanın da ötesinde Musul ve Kerkük petrolleri ile Türk ekonomisini İMF, dolayısıyla bugünlerde çok sık duyduğunuz FED’in kontrolü altında tutulma isteğidir. FED, ABD’nin merkez bankasıdır, açılımı Federal Rezerv olup, bilinenin aksine resmi olmayıp, 7-8 ailenin ki bunlardan bir tanesi de Bush’un büyük babalarıdır. Bush’un büyük babası da insan taciridir. İngiltere de bu arada bunu da söylemiş olalım, iki ayakkabı yedikten sonra, 7-8 ailenin kontrolünde özel bir kuruluştur görevi karşılıksız dolar basarak dünyayı yönetmek ve kan akıtmaktır, gerisi teferruattır, bu anlatımımın açılımı ise doların uluslar arası karşılığını rezerv para olama özelliğiyle koruyarak mali piyasalarda ve sanal borsalarda dolar üzerinden işlem yaptırmanın devamını sağlamaktır günümüzde devlet merkez bankaları aracılığı ile örnek olarak veriyorum, kullanımı için 1 milyon varil petrol alırken, sanal borsalarda bu kullanım en az katıdır, işlemlerde dolar üzerinden yapılmakta olup, günlük hacmi 100 milyarlarca dolar karşılık olmaktadır.  uluslar arası mali piyasaları esir alan istediği gibi yön veren bu muazzam döngüde kullanılan para birimi dolardır dünyada ABD’ye tek taraflı egemenlik ve askeri güç sağlayan hileli durum, ilk önce Fransızların efsanevi lideri Degol tarafından ortaya çıkartılmıştır ve bu çıkış ona o çok bilinen 68 olaylarını yaşatmıştır. yani o bildiğimiz 68 olayların arkasında Degol’ün 67’de Amerika’ya gidip al kağıt parçalarını bana altınlarımı ver demesiyle başlamıştır. ikinci baş kaldırı da Saddam’ın Irak petrollerini artık dolar ile satmayacağını karar vermesiydi. Saddam’ın bu kararı avro bir anda rezerv para yaparken idamına ve ülkesinin parçalanmasına neden olacaktı ama ABD’nin uluslar arası piyasalardaki bu dolar hilesi ile dünya ekonomisini elinde oynatmasına karşı duran Saddam’ın canına ve ülkesine mal olurken beklenen destek Putin ve Ahmetinejat tarafından çoktan verilmişti. yani ABD Irak’a girmeden önce kaybetmişti ve son olarak Şavezde ülke petrollerini avro ile satacağını açıklarken Putin bir adım daha ileri giderek ruble ve takas ile kabul edeceğini ilan etti, ama buna mukabil Ahmetnejat’da İngiltere ve ABD’den sonra, üçüncü petrol borsasını Tahran’da üstelik avro ile işlem yapmak üzere açtı. bugün ABD kontrollü borsalar kaybederken, yüzde 14 ile kazanan yalnızca Tarhan borsasıdır, böylelikle dünya ekonomik döngüsü de, ABD’nin bir avuç para emicisinin insan emeğini ülkelerin tüm kaynaklarını en büyük hilesi olan karşılıksız dolar ile satın aldıklarını yavaş yavaş bilmeye başlıyordu. ABD işte bu noktada piyasa ekonomisinde etkili olmak ve rekabet edebilmek adına nerdeyse bütün üretimini Çin’e kaydırdı. kendi halkına da konut kredisi vererek iç piyasasını canlı tutmak istedi, nasıl olsa günün pirinç tarlalarında çalışan milyonlarca Çinli, bugün ABD’ye karşılığı olmayan dolar ile fason üretim yapacaktı, güya ABD’nin kurnazları riske giren petrol dolara karşılığını Çin’i üretim üstü yaparak aşacaktı, ama yine olmadı, 2006 yılında 50,6 trilyon dolar dikkatinizi çekiyorum, bu rakamlar yeni açıklandı, yani bunun kesinlikle dikkatinizden kaçtığı için göstermek istiyorum, evet 2006 yılında 50,6 trilyon dolara ulaşan dünya borsalarının değeri bugün 25 trilyon eridi düşünebiliyor musunuz, bu rakamı 25 trilyon dolar, bu resmen biraz önce bahsettiğimi FED’in para emicileri yok ettiler, bu parayı ve bütün dünya çalışıyor aptal gibi ve bizdeki 3-4 tane cemaatte onların peşinden koşuyor özür diliyorum, ama şerefsizce, bu para tespit edildi, FED’in doymaz bilmezleri kendi ülkesini ve dünyayı açıca dolandırmışlardı, öyle ki öyle ki sakallı FED başkanı, Ben Bernanke, ABD’de vergi mükelleflerinin anayasadaki bilgi edindirme kapsamında istediği 2 trilyon doları acil kredi olarak kredi kullanan finans  kuruluşlarının listesini ticari sır olduğundan vermedi, bakın buda sanırım dikkatinizi çekmemiştir, geçen gün haber oldu ABD 2 trilyonu kimlere verdi verilen 2 trilyon yani 2 milyon 2 milyar değil 2 trilyon dolar buda göz kaş arasında verilen para FED nereden veriyor, bu parayı ama aynı FED’in koruma duvarı olan dünya bankasının bir alt kuruluşu olan İMF yani bu aradan İMF çok uluslu bir dünya bankası olarak gösterilir, ama bu biraz önce bahsettiğim gibi 7-8 ailenin kontrolünde olan FED’in bir alt kurumudur, İMF, yani FED’in dünyadaki para politikasını kontrol altına almak ve ülkelerin ekonomilerini bunlara göre ayarlanması için ikinci dünya savaşından sonra kurulmuş bir örgüttür İMF de biliyorsunuz, dünya bankasının bir alt kuruluşudur bir alt kuruluş olan İMF’nin verdiği yalnızca 20-25 milyar dolar Türkiye’ye verilecek olana parayı kastediyorum ki, rakamlar ortada 25 trilyon 2 trilyon dolar kredi için Türkiye’den bütün maliye giriş çıkışlar ve devletin bütün harcama kalemlerine karıştığını ve bir anlamda ekonomiyi yönettiğini de bu vesileyle de hatırlatmak istiyorum. kendilerine gelince ticari sır var ya, bu bilgileri vermemin nedeni burada görülen davanın siyası boyutunun dışında aynı zamanda öz itibariyle ekonomik olduğundan dolayı, küresel mali piyasaların resmini görmemiz içindi. çünkü bölgemizdeki yaşanan savaşın ve kaosun ana nedeni, ulus devletlerini tavsiye ederken Kürdistan kurmak Irak’a özgürlük getirmek değil, dolara korumak adına körfez ve Irak petrollerine duyulan ihtiyaçtır. bu bağlamda oluşan küresel ABD politikası da nasıl mali piyasaları dünya bankasının bir alt kuruluşu olan İMF ve borsalarla kontrol altına alıyorsa, mali piyasaları var eden insanları da kontrol altına alabilecek siyasi ve inançsal politikalar yaratarak yönlendirmek ve yönetmek istiyordu. ABD’nin bu isteği, yüzyıldır varlıklarını sürdüren ulus devletleri ve onların zaman zaman işbirliği yaptığı güçlü kurumları tarafından kabul görmedi. ABD bağımlılığı ile Türkiye’de yıllardır sürdürülen plana karşı direnç noktası ise laik aynı zamanda ulus devleti temelinde yükselen Türkiye Cumhuriyeti yasaları ve onu bu yolu öğretin Mustafa Kemal’di doğal olarak biraz önce izah ettiğim üzere Türkiye’deki değişimi her şeye kadir olan dolar egemenliği etrafında yönetmek isteyen gücün çarptığı noktada bir anlamda insanlık onuru olan Cumhuriyetin temel ilkeleri duruyordu açıkçası bende bu durumu Türk ve Müslüman bir aileden geldiğimden değil Atatürk’ten öğrendiğimi insanlık onuru için istiyordum, ülkemizde de iyice açığa çıkan ABD’nin bu planına karşı duran en önemli örgütlü güç ise, TSK’dır. onun için bir tarafta TSK’nın diğer tarafta Türk Müslüman ve Cumhuriyeti insanlık onuru olarak gören unsurların direnci yıkılmak üzere 2001 yılında Tuncay Güney taşıyıcı ile devşirilmiş belgelerle bölgesel ve toplumsal dönüşüm için kontra operasyon el bir tertiple devreye sorulmak istendi, tertipli amaçlanan ise ABD’nin bölgedeki değişim için yıllardır alt yapısın yaptığı planın karşısında duran güçleri tavsiye ederek, diğer taraftan da kendi bağımlılığında yeni bir toplumsal düzenin anayasasını var etmektir. burada sanırım AKP’nin Türkiye Cumhuriyeti devletinin anayasasını neden değiştirmek istediği ile onay için ABD’ye götürme ihtiyaca da anlaşılmıştır, fakat ABD’nin bölgedeki planları Pentagonda yapıldığı gibi gitmedi. ABD Afganistan ve Irak’ta beklenen zaferin insanları öldürülerek elde edemeyeceğini geçte olsa anladı, gider ayar kafasına ikide pabuç yedi, İsrail başbakanı BOB’u işaret ederek, düşüncelerini değiştirmeyen eşeklerdir demek zorunda kaldı BOB bitmişti, ama ortada enkazı ve eşekliği kalmıştı. Türkiye’de de daha çok devletin derin labirentlerinde dolaşan ABD karşıtlığı ise değişecek olan ülke sınırları ile birlikte ulusal ve laik devlet düzenini tehdit etmesiydi tabiî ki karşılarında örgütlü güç olarak TSK vardı daha doğrusu TSK diğer ülkelerden farklı olarak Türkiye de halkın ordusuydu, bağımsızlık savaşı vermişti bu farkla o TSK’yı NATO’ya bağlamışlar ama bir türlü onu var eden unsurların kafasını nurcularda olduğu gibi istenilen düzeye getirememişlerdi, nükleer atığını yok edilemediği gibi, Atatürkçü düşüncede yok edilememişti, sızıntı devam ediyordu. ABD işte bu nükleer sızıntıdan dolayı Türkiye’deki varlığını kendi ekseninde olanlarla sürdürmek adına, 2 mart 2001 tarihinde Tuncay Güney Ergenekon planlarını taşıyıcı rolüyle usulden gözaltına alınıyor, 3 mart 2001 günü de  Kemal Derviş bakan yapılıyordu tertibin bugünkü operasyon kısmı ise Adil Serdar Saçan’ın Fethullan Gülen örgütünden şüphelenmesi, İstanbul DGM’nin arkasına hükümet desteğini alması gibi bazı nedenlerden dolayı rafa kaldırılıyordu ama ABD’yi öncesinde TSK ile birlikte rahatsız eden en önemli gelişme ise, Türkiye’nin kendi piyasalarını kontrol etmek için kara para ile mücadele adı altında bir dizi önlemler almasıydı ve bu önlemleri alırken de dönemin İçişleri bakanı bir polis dikkatsizliği ile ki bunu iddianamede de görüyoruz, Arı kovanına çomak sokarak işi Türklere ait kara paranın İsviçre bankalarından Türkiye ye transferi için bilgisayar korsanlarını kullanmaya kadar götürmesi vardı, ABD’nin işbirlikçi, işadamı,  siyasetçisi ve bürokratı daha doğrusu gerçek çetesi isim isim biliniyordu, en büyük felaket Türklerin kendi unsurlarıyla ekonomik olarak güçlenmesi ile ekonomik çarkın nasıl döndüğünü bilmesiydi oda ne yazık ki sağlanmak üzereydi ama olmadı dönemin içişleri bakanı Sadettin Tantan 2001 yılının Haziran ayında görevinden alındı ve o dönemde yapılan planların hepsi benim tespit edebildiğim kadarıyla devlete mesaj vermek suretiyle ki buranın altını çizmek istiyorum, devlete mesaj vermek suretiyle kamuoyuna yansıtıldı, bu görevi yapanlardan birincisi Cüneyt Ülsever’in ki Cüneyt Ülsever gözüküyor, 25 şubat 2001 tarihli Hürriyet gazetesindeki yolsuzluk ekonomisi, kara para ve bilgisayar korsanları başlıklı yazısı, ikincisi Fehmi Koru’nun Taha Kıvanç adı ile Faruk Mercan’dan 2000 yılında aldığı bilgilerle, 30 nisan 1 Mayıs 2001 tarihinde Yenişafak gazetesinde yazdığı yazılar ve üçüncü olarak da aradan üç yıl geçmesine rağmen, Faruk Mercan’ın 4 ekim 2004 tarihli Aksiyon dergisinin 513’üncü sayısında bahsettiğim dönemlere içeren yazısı ve dönemin içişleri bakanı Sadettin Tantan’ın devlet operasyonunun açık ettiği röportajıydı, konuyla ilgili bilgiyi daha önce mahkemenize sunduğu için ayrıntısına girmeyeceğim hatırlatmak istediğim, tertibin her ne kadar Kemal Derviş’in gelmesiyle 2001 yılında kısmen başarı kazanmışsa da, piyasalarda asıl sürekliliği sağlayacak olan birinci Ergenekon operasyonu hayata geçmemiştir. eğer plan 2001 yılında uygulansaydı, Türk milletinin Türkiye Cumhuriyeti devletiyle birlikte elde ettiği tüm değerler, bugün olduğu gibi ters düz edilecekti, zaten sapkınlar Ergenekon belgesinin 24’üncü sayfasında bir öngörüyle insanların dehşete kapılarak içten içe gelecek endişesine kapılmasına neden olacaklarını yazıyordu, nitekim aradan 7 yıl geçmesine rağmen çıkartılan sonuç şimdilik doğruydu, ama ilk önce birinci Ergenekon tertibinin kısmen başarı kazandığı dönemi ve ardından gelen hezimeti satırbaşlarıyla anımsayalım, Kemal Derviş geldi ve Mali piyasalar kökünden ABD’ye bağlandı, Türkiye erken seçime gitti, AKP iktidara taşındı, komuta kademesinde istenen değişiklik yapılamadı ve Türkiye yi sağlama alan ABD Türkiye’nin kafasına çuval geçire geçire Irak’a girdi, tüm bunlara rağmen Kemal Derviş’in FED merkezli kontrol altına aldığı Türk mali piyasaları ABD’de yaşanan hesapsızlıkla bozulurken çıkar yol yine İMF olarak gösterildi, değişim için var edilen AKP’nin karşısına muazzam bir halk muhalefeti ortaya çıktı, Türkiye de vatandaşların elinde balkonlarında ve penceresinde Türk bayrağı eksik olmadı, AKP zorunlu olarak yapılan hileli bir seçim ki, bununda altını çiziyorum ne yazık ki, daha yeni yeni basını yayın organların gündemine geliyor. hileli bir seçimle tekrar iktidara taşındı, bu arada vatandaş olarak hileli seçim deyince kısa bir not düşmeliyim, nasıl olsa sayın başkanında hoşgörüsüyle, Ergenekon davasında konuşulmayan hiçbir mesele kalmayacak, AKP’nin 1’inci parti olarak çıktığı 22 temmuz 2007 seçimlerinin hileli seçim ve sivil darbe olduğuna ilişkin 17-18 dizilik bir araştırmam oldu, geldiğim noktada Cihan Haber ajansının sanırım burdalardır, hemen merkezlerini arayabilirler, Cihan Haber ajansının 5000 kişiyle seçimlerden, dikkatinizi çekiyorum 5000 kişiyle, seçimlerden 3 ay önce bunlar kendi bilgileri, sağ olsun kendileri verdiler telefonla da konuştum o zamanlar, 3 ay önce hazırlık yaparak hileli seçim yaptığı yönündeydi, şuanda bu haber ajansının muhabirleri bu davayı izliyor, derler ya hodri meydan bu 5000 kişiyi nasıl kullandınız, ne kadar para harcadınız ve elde ettiğiniz seçim sonuçlarını TRT ve Anadolu ajansından önce niye ve kaç liraya sattınız, aradaki fark nasıl karşıladınız, ben söyleyeyim, ben yaptığım hesaplara göre, bu 5000 kişiyle yaptıkları çalışma yani tam rakam değil ama, şey olarak veriyorum afaki olarak veriyorum 100 milyon dolar harcadılarsa, bu seçim sonuçlarını ilgili basın yayın kuruluşlarına satarak elde ettikleri para 2 milyon doları geçmiyor ya oda belki çok fazla, en büyük parayı da zaten TRT’den almışlar, o zaman onu da TRT’den öğrenmiştim, yani devletin Anadolu ajansı, TRT’siz seçim sonuçlarını vermiyor, Cihan haber ajansı 5000 kişiyle 3 ay öncesinden hazırlık yapıyor, onların lojistik hizmet bütün köylere kadar gidiyorlar, ne güzel yüksek seçim kurulu neye duruyor, bunların hepsi soru işaretiydi, bırakın Ergenekon davasını izlemeyi, şimdi hemen merkezinizi arayın bunlara yanıt versin, benim söylediklerim ile ilgili daha fazla bilgi, internette, adımla yapacağınız araştırma ve bilgisayarımda var, bu hususu, bir hususu daha ekleyeyim, buna YSK’ da sanırım ne yaptığını bilmiyordu o zamanlar, seçim sonuçlarını bir saat erkene aldığı kararda tarih yoktu onu da istedim, bana faksladılar açıkçası, yani bu konuyla ilgili Yüksek Seçim kurulundan da bana belge yollandı istedim, telefonla kırmadılar, sordum kimse arıyor mu bu konuda dedim yok kimse aramıyor dedi, ya buda Türkiye’nin halidir yani, anlaşılması için bir kez daha söylüyorum 22 Temmuz seçimlerini Yüksek seçim kurulu değil, Cihan haber ajansı yaptı, seçim sonuçlarını Cihan haber ajansından alan elimizde sonuçlar var diye yayın yapan koca koca Tv kalanları ve basın yayın kuruluşları da bu gerçeği kesinlikle biliyor, bu durum Ergenekon ve Danıştay davası içinde geçerli, her iki dava konusunda kim en çok haber üreterek yönlendirme yaptıysa, bu tertibin arkasında o ajans vardır, onu da söyleyeyim, Cihan haber ajansı ve zaman yayıncılık grubudur bunlarda, Ergenekon adlı soruşturmada tutuklu olduğumdan araştıramadım ama Danıştay’da araştırdığım yalnızca Muzaffer Tekin’in serbest kaldığı günde ürettiği yönlendirici haberleri ibret olması için kim kapısı isimli kitabımda yer verdim, unutmadan bir de başta cihan haber ajansı olmak üzere, diğer ajans ve gazetecilere Silivri’de boş yere bu davayı izliyorsunuz eğer Ergenekon davasını iyice öğrenmek istiyorsanız, zaman gazetesinden Faruk Mercan’ı bulun ve Ergenekon ile kara para operasyonunu anlattırın göreceksiniz, Tuncay Güney ve Zekeriya Öz’den daha fazla bilgiye sahip olduğunu burada da bir belge göstermek istiyorum Faruk Mercan dedik ya, onu da Ankara DGM savcısı Nuh Mete Yüksel’in  bir belgeyle ifade etmek istiyorum, bu bahsetmiş olduğum tarihlerde bu kişiyle ilgili bilgi alınmak isteniyor ve bu gurubun üyeleri diye bahsedilen grupta Fetthullah Gülen grubu haberleri olmadan dinlemeye olanağı mümkün olmadığı belirtilmiş olduğundan, ilgili d sayılı talimat ile de bu suç örgütüne yönelik telefonların iletişimlerinin tespitinin Ankara İl jandarma komutanlığınca yürütüleceği bildirildiğinden, yukarıda bahsedildiği üzere bu örgütün emniyet içerisinde uzantıları ile yine bu şahıslarla irtibatlı alan zaman gazetesi İstanbul haber istihbarat müdürü Faruk Mercan isimli şahsın telefonları aşağıda belirtilmiş olup gereğini arz ederim, nasıl olsa herkesin telefonları veriyor biz Faruk Mercan’ı da hemen ulaşmaları için verelim, 0532 256 75 97, yani kısaca Faruk Mercan’ı bulursanız eminim bugüne kadarki, bu davada görülen bilgilerin çok daha üstünde bilgiye sahip olacaksınız, çünkü bu konuyla ilgili Fehmi Koru’yu besleyen bu konuyla ilgili yazan şu ana kadar edindiğim kadarıyla kamuoyunda bu bilgiye sahip tek kişi Faruk Mercan, ha başkaları biliyordur da açık eden kişi bu yani, Danıştay ile Ergenekon davasının birleşmesiyle oyun bozuldu ya, önümüzdeki günlerde ki bu iki gündür devam ediyor, Cihan haber ajansı ve zaman yayın grubu daha fazla yalan haber üretecek ve ortalığı yalan haberlerle çatlatacaktır bunu da hep birlikte tanık edeceğiz, yani bu gruplar bu günlerde daha da saldırganlaşacaklar çünkü buda can havliyle olacaktır tabi ki, zaman, zamanın artık yalan zamanıdır. Devam edecek olursak, komuta kademesinde kabul görmeyen değişiklik TSK’yı var eden unsurların kafasını değiştirmek için yine yeterli olmadı, ABD Irak la girdiği dünya savaşını kaybetti, ortada ise ABD’li 3-5 ailenin tekelinde olan FED’in 0,7 sente mal ettikleri 100 dolara karşılık bulabilmek adına akıttıkları milyonlarca insan kanı kaldı, yani bugün bu arada 100 dolarında gerçek değerini söylemiş oluyoruz 0.7 senttir 100 doların değeri, sırada değişim ve yeni dünya düzeni adı altında yıllardır boşa akan insan kanını temizlenmesine gelmişti, onu da 2001 yılı tertibini belen çevrelerin AKP’nin kapatılmasını bahane ederek, 2001 yılında kısmın yarım kalan Ergenekon adı verilen belgenin sonunda yazdığı üzere kontra operasyonel bir soruşturma ile yine yargı yoluyla yapmaya karar verdiler ne de olsa İstanbul Beşiktaş’ın arkasında durmak zorunda bırakılan ve son günlerini yaşayan Bush ve Erdoğan hükümeti yerine, Çankaya’a bulunan Gül’ün Cumhurbaşkanlığı vardı, bu arada şunu da belirtmeliyim ki, bu dava Çankaya’da sonuçlanacaktır, buna adım gibi eminim, çünkü aldıkları bilgiye göre, kolay kolay yerinden çıkmayan Türk devletinin Çelik bilyesi, Yargıtay’dan yola çıkarak anayasa mahkemesine doğru yuvarlanmaya başlamıştı durdurulması gerekiyordu, AKP’nin kapatılması gerekçeleri çok ağırdı gerekçeler arasında Ergenekon yalanından dolayı kamuoyuna fazlaca yansımasa da, BOB gibi ülkenin toprak bütünlüğüne ve siyasi rejimini tehdit eden bir plana evet denilmesi ile AKP liderinin bölgede BOB’un eş başkanı olduğunu kabul etmiş gibi saflıkta vardı, anlaşılan anayasa mahkemesinde, AKP’nin yanı sıra ABD’de yargılanacaktı, ipi çekilen istenilmeyen AKP değil, ABD’nin Türkiye’deki politikalarıydı bununla birlikte Başsavcı AKP’ye Yargıtay cinayetine sebebiyet vermek ve ortam hazırlamak gibi bir suç istinadında daha bulundu, Yargıtay’ın bu isabetli tespitini, girişte de belirttiğim üzere bugün Danıştay cinayetini Ergenekon davasıyla birleştirerek da göstermiştir. üstelik Erdoğan’ın İspanya da 14 ocak 2001’de başlayan Velevkili çıkışına 3 gün sonra yapılan uyarıda işe yaramamıştı anayasanın dokunulmazları arasında bulunan laikliğe de dokunulmuştu, AKP hükümetinin devreye 2001 yılında yapılması planlanan Ergenekon operasyonu sokmaktan başka çare kalmamıştı, o günün şartlarında hazırlanan toplumu sindirme ve korkutma reçetesi olan Ergenekon planı, emniyetin raflarından indirilerek Türk yargısının önüne konuldu, Erdoğan’ın iktidara gelmeden önce, bildiği 2001 yılı için hazırlanan Ergenekon tertibi ise, ABD’nin 1949’dan itibaren Türkiye’de kamuoyu kullanılarak attığı yalan bombalarından sadece biriydi, Erdoğan için önemli olan iktidarda kalmaktı çünkü Ergenekon tertibinin 2008 yılı yeni hedefleri arasında AKP’nin yargılanmasını geri püskürtmekle girmişti, sanırım bu pazarlıktan dolayı hükümet bunu kabul etti, yoksa hükümet bu Ergenekon gibi bir operasyonu Türkiye’de başlatmanın böyle bir tertibi başlatmanın neye mal olacağını biliyordu, yani hükümet zor durumda kaldı, yoksa 12 haziran 2007’de başlayan Ümraniye soruşturmasının iddianamesi teslim edilmek üzereyken ilgili soruşturma 22 ocak 2008 tarihi itibariyle Ergenekon terör örgütü davasına nasıl dönüşüldü ki, dönüşüm hızına İstanbul Cumhuriyet başsavcısı bile anlam veremedi ve 24 mart 2008 tarihinde yaptığı yazılı açıklamanın 4 yerinde, onu da dün mahkemenizden aldığım sayın Aykut Cengiz Engin’in 24 mart tarihli basın açıklaması ve bu açılmanın 4 yerinde Ergenekon soruşturması ve Ergenekon adı verilen soruşturma demek zorunda kalıyor, ortada terör örgütü yok, çünkü başsavcı çok iyi biliyordu ki ortada terör örgütü yoktu, eğer düşündüğü gibi bir terör örgütü olsa, bunu İstanbul başsavcısı Aykut Cengiz Engin bilmeyecekte, Zekeriya Öz’ mü bilecekti, bilirse de böyle bilecekti, bilir diyen bugün yalan söyler, burada yeri gelmişken söylemek isterim ki, ben Atam bombası deyince Baş papaz Atenegorası ve her ikisiyle de icat sahibi ABD başkanı Turumanı hatırlarım, şimdi ise yalan deyince kitle imha silahları ile Irak’ı ve Türkiye’deki Ergenekon’u hatırlayacağım, ne de olsa Türk yargısını kullanarak insanların üzerine yalan bombaları atarak hürriyet ve demokrasi getireceklerdi, yine nede olsa Türkiye son 60 yıldır Turuman doktrini ve Marshall yardımlarıyla örtülü operasyonlara ve büyük ölçüde hileli propagandaya alıştırılmıştı, ilk zaman yalanlarından komünizme karşı yürütülen operasyonlara çarpıcı bir örnek vermek gerekirse, Vakit gazetesinin bu gazete küpürü Vakit gazetesinin 16 Ekim 1952 tarihli şu haberini okumamız yeterli olacaktır harp tarihlerinin varamadığı rakam, kızıl çarlık  30 milyar 62 milyon insan öldürdü haberin kaynağı ABD’li hakim Hamer Ferguson olup, 1950’li yıllarda dünya nüfusu 2,5 milyardır o zaman diyeceksiniz ki, ortada suç unsuru yoksa, yalan ile nasıl iddianame hazırlanır, TCK’nun 250. maddesi ile görevlendirilmiş çete ve terör davalarına bakan bir mahkeme, bu tertibi hukuk  tutulmasıyla ile suç haline rahatlıkla dönüştürebilir, nasıl olsa kovuşturma süresi uzun, iddianame hazırlığından sonra geliyor. TCK’nun 250. maddesiyle görevlendirilmiş mahkemede suçsuzluğun kanıtı olacak hukuki gerekçeleri hiç dikkate almayarak gizlilik kararı ve kuvvetli şüphe gerekçesiyle yok sayabiliyordu, burada çok bilinen bu gerçekleri çok fazla uzatmadan iddianamede, birbiriyle çelişen suç yaratma girişimlerini hukuki durumumun değerlendirmesi ile karşı karşıya getirerek, mahkeme heyetinizin görmesini istiyorum. çünkü iddia makamının yoktan var ettiği ve cebren uygulamaya devam ettiği örgüt üyeliğim ile yazdığım makale ve yaptığım basın açıklamalarıyla halkı hükümete karşı isyana teşvik ettiğim yönünde bir sonuç çıkmıyor, sayın mahkeme heyeti bu sonucu iddianamenin kendi mantığı ile 3 ayrı bölümde ifade edeceğim, birincisi iddianamenin, salondan okunuyordur galiba, çünkü bu sayfayla baya bir işimiz olacak, birincisi, iddianamenin Ergenekon tertibi için 1999 da düzenlenen belgesinden alıntılayarak ki, bu belgenin orijinali  bundan alınarak iddianameye aktarılmıştır, bu elden ele dolaşılan güya Ergenekon analiz belgesi şimdi bu analiz belgesinin nasıl bir belge olduğunu da sırf bu satırlarla şey yapacağız analiz edeceğiz, bu yazı 48,336 ve 357’inci sayfasında politika başlıklı bölüm ile 930’uncu sayfalarda yer alan Ergenekon raporunun tamamı okunduğunda örgütün suikastı tercih ettiğinden dolayı dezenformasyona negatif baktığı bilgisi vardır, burada açıkça yazıyor iddia makamının Ergenekon analiz diye başlayan rapora dayanarak verdiği bu bilgiye rağmen tutuklama gerekçesi uydurmak için yazar kimliğime kuvvetli şüphe yaratarak papa’nın Türkiye ye yapacağı ziyarete ilişkin bir yazım, 930’uncu sayfadaki Ergenekon raporunun özellikle giriş paragrafını alıntılayarak iddianamenin 1001’inci sayfasında Ergenekon örgütü adına dezenformasyon faaliyeti içerisinde olmakla suçlamıştır, fakat aynı iddia makamı aynı Ergenekon metnini sayfa 69, 847 ve 1998’de yorumlarken geriye kalan tek yolun suikast olduğunu da belirtmiştir o zaman hep birlikte uydurmanın ve yalanın tam karşılığı olan devşirme Ergenekon raporu ile suç tespiti yapılırken, nasıl keyfiyet yapıldığını yapıldığı için salon ekranından 930’uncu sayfada yazılı metinden takip edelim, dünyada var olabilmiş tüm sistemler ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere sahip siyasileri engellemiştir bunun iki yolu vardır, bir suikast, iki dezenformasyondur deniliyor ve savcı yalnızca o kırmızı noktadan itibaren alıyor ve yazar olduğundan dolayı 930 sayfadaki metni yalnızca dezenformasyonda sonlandırıp, iddianamenin 1001’inci sayfasına taşıyarak şu tespitte bulunuyor, prensibi doğrultusunda bir birleriyle irtibatlı oldukları anlaşılan şüpheliler Sevgi Erenerol ve Muammer Karabulut’un örgütün amaçları doğrultusunda dezenformasyon faaliyeti içerisinde bulundukları diye devam ediyor, fakat 930’uncu sayfadaki Ergenekon metninin ekranda da görüldüğü üzere devamında, kaçınılmaz olarak 21’inci yüzyıla adım atmakta olan Türk insanı kültürel anlamda dünya görüşü gelişmediği, okumadığı, matbaa makinesi ile icat edilmesinin üzerinden 900 yıl geçtikten sonra tanışabildiği için kolayca yanıltılabilmekte ve her an kandırılmaya açık beklemektedir bu nedenle dezenformasyon yada başka bir anlatımla, kara propaganda sonuçları bakımından negatiftir, kişisel çıkarları adına siyasete yönelmiş ve hedefe ulaşabilmek için her şeyi mubah sayabilen siyasilerin engellenebilmesi için geriye kalan tek yok suikasttır, demek ki iddia makamının yarattığı terör örgütünün iddianamenin 333,336 ve 930’uncu Sayfalarında açıkça belirttiği üzere dezenformasyoncuya değil, yana bana değil yazarım çünkü, suikastçıya ihtiyacı vardır, bu tespit Ergenekon’un ana belgesinden alındığı gibi aynı belgenin sonuncu sayfasında da, bu teyit edilen genel değerlendirme bölümünde de vardır, burada da bu noktada diyor propagandanın yararlarını görmezden gelemeyiz, ancak Ergenekon kara propagandanın sağlayacağı yararlıkta doyum noktasına ulaşmıştır, bundan sonrası ise negatiftir diyerek de, son noktayı koymuştur. anlaşılan bu belgelerle Danıştay ve benzeri cinayetler işleyecekler bu cinayetleri de bugün olduğu gibi 2001 yılında uydurdukları Ergenekon örgütü üzerine atacaklardı bu durumda mahkemenize bu bilgi mutlaka değerlendireceğini düşünüyorum bu durumda suçlamanın olmayan hukuki boyutunun da dışında yazılarından dolayı Ergenekon kabul etmediği dezenformasyon faaliyeti ile örgüt üyesi olarak hükümete karşı bir isyan içerisinde olmam söz konusu dahi olamaz, ama yargıladığınız mahkeme CMK’nun 250’inci maddesi ile yetkilendirilmişse, bu açık uydurmaya sanığın lehine değerlendirilemez, çünkü bu keyfi uydurma iddianame kabulünde de vardı, diyeli ki fark edilmedi, olabilir ama 25 Ağustos 2008 günü Kandıra cezaevinden yolladığım dilekçede de bu keyfi suç istinadından bahsettim. sayın başkanım imzanızla 26 eylül 2008 tarihinde bu suçları işlediklerine dair kuvvetli şüphe sebeplerinin varlığının devam ediyor olması altı suçun CMK’nun 100/3 maddesinde suçlanan suçlardan olması olarak gösteriliyordu, sayın başkanım  sizce bu iddialarda çok kuvvetli uydurma yok mu, bu metinle işimiz daha bitmedi, mahkeme huzurunda iddia makamının bana suç istinadında bulunduğu Ergenekon metninin uydurma ve Türk milletini aşağılayıcı bir belge olduğunu da ekrandan dikkatinize çekmek istiyorum, çünkü Türkiye’de 2001 yılında yapılmak istenen Ergenekon tertibinde Türk kimliğinin de tasfiyesi vardı, soruşturmanın Ergenekon adıyla sürdürülmesi ve ondan bir terör örgütü yaratılması bilinçli bir tercihtir, şimdi bir süredir ekranda duran Ergenekon metninde verilen bilgi ve kullanılan üslupta hedef alınan Türk milleti olduğunu sanırım daha iyi anlamışsınızdır. anlaşılmayan cumhuriyet savcısının suç uydurmasını böyle bir metinle yapması ve hazırlanan iddianamenin de bir Türk mahkemesi tarafından kabul edilmesidir. en basiti sözde Ergenekon’un yeniden yapılanması diye hazırlanan bu belgenin böylesi bir örgütün ana belgesi olması için bu raporu yazan kişinin Türk olması gerekir farkındaysanız, bu metinde Türk milleti aşağılanmakta ve adeta aptal yerine konulmaktadır, onun için bu belgenin ulusalcı, vatansever diye nitelendirilen kişileri harekete geçirmek değil, tam tersi etkisiz hale getirmek üzere hazırlandığını görmemek ayrı bir kusurdur, o zaman bu metnin hazırlanmasına karar veren ve yazı yazan kişi kesinlikle Türk, ulusalcı, vatansever, cumhuriyetçi veya insanı özellikleri taşıyan birisi olamaz, olsa olsa insanlıktan çıkmış veya etnik bakiye sendromuna yakalanmış bir sapkın olur, çünkü onlar bütün metinlerde takla attırmayı egolarını tatmin ederek mesaj vermeyi çok severler ki onları yakinen de tanırım, bugün o metinlerden yalnızca biri Ergenekon metni olarak ekranda duruyor, onun için soralım, 21’inci yüzyıla adım atan batı insanı ve Ergenekon metnini yazanlar kültürel anlamda dünya görüşünüz çok geliştiği için mi yeni bir yıla yeni bir yüzyıla adım atar atmaz  Irak da milyonlarca insanı öldürdü, çok okudukları için mi çocukların üzerine bomba yağdırdılar, yoksa aya çıktıklarında uzaylılar mı çocukları öldürün talimatı verdi, ayrılıkçı grupların eline silah verip, çocuk, genç, yaşlı demeden katliam yaptıranlar ve insanları canlı bombalara dönüştürenler, o çok okumuş insanlar değil miydi ki bu okumuş matbaayı icat eden insanlar bu davada fincancı ve arkasındakilerle birlikte salonda durdular, onun için Fincancı’nın müdafii avukatları onlara da soru sorabilir diye düşündüm, çünkü mağdur olan veya akın Türk, Kürt, Irak’lı ve Afganlının değil insan kanıdır, o kanı akıtanda ABD’dir ve o ABD’ye kana ne zaman doyacaksınız sorusunu ne zaman birlikte soracağız, birbirimize sarılmak adına bu gerçeği ne zaman fark edeceğiz, tabiî ki bu ancak barış adına siyasi bir talebim olabilir, söz Fincancı’dan açıldığına göre yeri gelmişken sayın mahkemenize hukuki talebimi de iletmek istiyorum, çünkü Fincancı’nın kovuşturmaya müdahil olmasını ilişkin kararınızı dünkü kararınızı da ara kararınızı da düzeltmeden önce müdafiler haklarını devletin bütünlüğüne yönelik bir faaliyete dönüştürmüşlerdi, müdahil avukatların kovuşturmanın başından itibaren taraf oldukları düşünce hukuki değil, mevcut anayasal düzenimize karşı uluslar arası destekle sağlanan özde bir terör faaliyetine destektir ayrıntısı ise, 16 aralık 2008 günü avukat sayın Ceyhan Mumcu tarafından mahkemenize sunulmuştur, hedefleri de Türkiye Cumhuriyeti devletinin egemenlik haklarıdır, bildiğiniz üzere anayasamızın 14’üncü maddesi, hak ve hürriyetlerin kullanılmasında devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmaya ve insan haklarına dayanan demokratik ve laik cumhuriyeti ortadan kaldırmayı amaçlayan faaliyetler biçiminde kullanılamayacağını belirtmiştir. müdafiiler Fincancı’nın arkasına sığınarak terör örgütünün kanlı faaliyetlerini örtülü olarak mahkeme salonunuza mağdur rolüyle taşımışlardır. bu durumun özellikle iddia makamı tarafından görülmesinin olanağı yoktur, ama iddia makamı ne yazık ki dünkü mütalaasında bunu görmediğini beyan etti ve şimdilik söylenecek sözde bırakmadı, sayın başkanım,  ekrandaki ana metne tekrar dönecek olursak, Türk milletini hedef alan bu tertibe göre, Türk milleti matbaa ile 900 yıl geçtikten sonra tanışmış sanırım o metin bir süredir ekranda sizlerinde dikkatinizi çekmiştir bir kere matbaa 15 yy, icat olduğuna göre, sözü edilen tarihin ise 19 yy, o zaman Türklerin matbaayı kabul etmesinde daha 400 yy. var, ikincisi, matbaa Osmanlıda vardı yalnızca hattatçılık çok ileri düzeyde ve çalışanı çok olduğundan bu meslek sahipleri ihtiyacı büyük ölçüde karşılıyor, Latin harfleriyle baskı yapan matbaa makineleriyle basılan özellikle Fransız eserler yoğun olmasa da Osmanlı topraklarında okunuyordu, burada sorun olan Kuran-ı keriminde bu matbaada basılacak olmasıydı, fakat diğer tarafta matbaalarda azınlıklar Tevrat ve İncil’i devleti Aliye’nin topraklarında basarak çoğaltıyorlardı, yasak yoktu, fakat bir ana bu icraatın Ergenekon metnini yazan sapkın kişi gibi algılayalım. Türkler matbaa makinesiyle geç tanıştıkları için ABD gibi karşılığı olmayan dolar basarak birinci ve ikinci dünya savaşlarını çıkarttılar. Japonya ya atom bombası mı attılar. insanları dolara tapmalarını sağlamak adına 200 milyon insanımı öldürdüler ne çabuk unutturdunuz Vietnam da attığınız bombalardan kaçan çocukları, acaba kaç yüz milyonu buldu sakat bıraktığınız insanlar evet bu anlamda çok safız Ergenekon metninde yazdığı gibi çok çabuk yanıltılıyoruz ve her an böylesi bir iddianame ile boynumuza iplik geçirilirken kandırılan bir mahkemenin huzurunda açık açık adil yargılanıyoruz diye savunma yapıyoruz, başbakanımız hem savcı oluyor, hemen savcı oluyor, işte burada haklısınız çünkü çok safız, ve birde demokrasisini hukuk sisteminde yükselten bir devlette hangi savcı, hangi mahkeme, böylesi paçavra bir metinle vatandaşını yargılamaya cesaret edebilir etse bile o ülkenin milleti demokratik kurumları kayıtsız kalır mı, daha don komşumuz Yunanistan da polis bir vatandaşı öldürdü diye neredeyse ülkeyi yakacaklardı eğer Kuddusi Okkır  bırakın öldürülmeyi o hasta yatağında o gözlerle bakan fotoğrafı kamuoyuna yansısaydı bırakın adalet bakanını hükümet bir gün görevde kalamazdı. bunlar insanlarla mertçe birlikte yaşayamadıkları için Ergenekon metnini yazan katillerin ifade ettiği gibi ancak cinayeti tercih ediyorlardı. Ergenekon metni uyduruk olunca bir de metne göre suç istinadı imal eden iddia makamı da olmayan dezenformasyonla, bakın iddianamenin 1001’inci sayfasında nasıl suç istinadında bulunuyor, artık biliyoruz ki, Ergenekon örgütü dezenformasyon yapmıyor, ama iddia makamı kendi kurduğu özel Ergenekon terör örgütüne zorla dezenformasyon yaptırıyor iddianameden okuyorum ve şüpheliler Sevgi Erenerol ve Muammer Karabulut’ın örgütün amaçları doğrultusunda dezenformasyon faaliyetleri içerisinde bulundukları, bu faaliyetlerinde Türkiye ye resmi ziyaret ile gelen papanın ziyaretini bile Türkiye Cumhuriyetini kaybedilmesi noktasında görerek kaos ortamı oluşturup papaya karşı düzenlenebilecek her türlü eylemi planlayıp burada papayla alıp veremedikleri neyse, iddia makamının onu da anlamış değilim eğer bu arada buna da yanıt verirlerse gerçekten sevineceğim, planlayıp yapabilecekleri eylemde doğacak ortamda, yine örgütün amaçları doğrultusunda faydalanarak devleti ele geçirme sürecine de kamu düzenini bozmak suretiyle örgüt amaçları doğrultusunda aşama kaydetmeyi hedefledikleri, şüpheli Muammer Karabulut’un bu amaç doğrultusunda dosyada mevcut yazıları yazdığı, bazı yazılarını şüpheli Veli Küçük’e faksladığı ve görüşünü aldığını belirteler beni Veli Küçük ile de irtibatlamaya çalışmaktadır. nasıl olsa Veli Küçük de tarafımca yazılan yazılar çıkmış ya, sayın mahkeme heyeti bir kere benim yazdığım yazıların hiç birinin bu davada ele alınacak tarafı kalmadı, ama iddia makamının yazılarımdan başka elinde suç imal edecek konusu olmadığı için, biraz önceki papanın ziyareti meselesine yalnızca bilgi olarak değinmek istiyorum.  çünkü açıklamalarından sonra asıl iddia makamının bilgi eksikliği sorgulanır duruma gelecektir, birincisi papayı Türkiye ye 2004 yılında Fener Rum kilisesi baş papazı davet etti, bu gerçek iddia makamı tarafından bilinmiyor, ikincisi, 2005 yılında ortada resmi bir davet yoktu, üçüncüsü, papanın davetini hükümet bile istemedi, nasıl hükümete karşı isyan içerisinde olabilirim, bu yazımla dördüncüsü, papa daveti 28-30 kasım 2006 tarihinde Türk devletine bir oldu bitti ile kabul ettirildi, asıl davet 2005 yılında olacaktı, bende bu tür kabullerde olması gereken resmi bir davetin olmadığını bildiğimden dolayı, ayrıntısı yazdığım o kitapta var, yakinen tanıdığım Vatikan’ın etkin bir temsilcisiyle görüştüm ve bir de davetin bir ekümenlik oyunu olduğunu ve Vatikan’ın bu oyuna nasıl geldiğine ilişkin ayrıntılı bir yazı yolladım, papa aynı zamanda devlet başkanı olduğundan dolayı Cumhurbaşkanı tarafından davet edilmesi gerektiğini biliyordum, bunun üzerine Cumhurbaşkanımıza da 30 Kasım’da İstanbul da yapılacak olan Aziz Andrew yortusu ile oynanacak oyunun detaylarıyla anlatan bir yazı yolladım Cumhurbaşkanı 2005 yılı için papayı Türkiye ye davet etmedi, ki bu yollamış olduğum yazıların etkisi vardır ki sayın Cumhurbaşkanımız o dönem bunu açıkladığında TRT’de bu konuyla benimle ilgili röportaj yapmıştı ve başpapazın 2005 yılındaki tüm planları bozuldu, fakat uluslar arası alanda etkin Rum lobisi bulunan Fener Rum patrikhanesi 2006 yılında, yine bir yıl önceki yılı işaret ettiğim 30 kasımda yapılacak olan Aziz Andrew yortusuna papayı davet ettirmek üzere devreye girdi. burada Fener Rum kilisesinin 30 kasımda yapılan Aziz Andrew yortusunda ısrarlı olmasının nedeni ise, adı geçen aziz’in, henüz İstanbul ve ortada kilise adı ve mabedi yokken milattan sonra 30 yılında kiliselerine gelerek kutsamış, bu nedenle de yetkin kilise yani ekümenikmiş, anlayacağınız kocaman bir yalan, başpapaz bu yalanla 21’inci yüz yılda biz okuma yazmayı geç öğrenen Türkleri kandırıyordu, 30 kasım ise Aziz Andrew ölüm günüydü ama o günler papa Ayasofya ya gelecek, ayın yapacak falan diye milletin dikkatini başka yönlere çevirttirirken, diğer yandan da Fener Rum kilisesinin tarihi ekümenik oyunu dikkatlerden uzak tutuluyordu. nitekim devreye dışişleri bakanlığı girdi. tüm çabalarıma rağmen papanın ziyaretini 30 kasım günü dışında bir zamana kaydıramadım, yani burada papanın davetiyle ilgili papanın Türkiye yi ziyareti değil, 30 kasım’daki İstanbul’daki bu törene katılıp katılmamasıydı sorun, yani papa gelsin 365 gün Türkiye’de kalsın gitsin Ayasofya da her gün dolaşsın, bunla ilgili tepki değildi bu yani bu tamamen Fener Rum patrikhanesinin bu konuyla ilgili ekümenlik oyunuydu yani bu çok fazla teorik bir konu olduğu için burada ayrıntısına girmeyeceğim, nihayet oyunu hükümette anladı ki, hükümetin anlamasında da açıkçası benim katkım oldu, hatta Erdoğan yurtdışı ziyaretini bahane ederek papanın geliş tarihini başka bir günü kaydırmak istediğini söyledi, ama çok geç kalınmıştı ve başbakan son anda zorla papa ile havalimanında görüştü bu da iddia makamının dezenformasyon konulu suç istinadı, burada kaos yaratan düzeni bozan benim yazım mı, yoksa başpapazın yasadışı faaliyetleri için yaptığı gayri resmi davet mi, sayın mahkeme heyeti ortada yalnızca Fener Rum kilisesinin ekümenik siyasetine karşı duruşum vardır, yine bu bağlamda Veli Küçük’e yolladım yazı ve bir kez yaptığım görüşmeye de yalnızca bilgilenmeniz için açıklık getirmek istiyorum, istiyorum ki iddia makamı cumhuriyeti korumak adına gerçekleri ve Türkiye deki umumi manzarayı iyice öğrensin, sayın mahkeme heyeti, yunan milli bankasının 3 nisan 2006 günü finans bankı alması hadisesi 15 mayıs 1919’da İzmir’i işgal eden eli silahlı Yunan piyadeleri ile benzerlik taşır, tek fark silahın yerine yunan piyadelerinin elinde bu sefer para oluşudur, bu durum Fener Rum kilisesi cephesinden izlediğimden dolayı uzunca zamandır ilgi alanımdaydı, bu yönde yaptığım araştırmalarda,,, Veli Küçük FİBA holding bünyesinde bulunda ENDİ yönetim kurulunda ismine rastladım ve açıkça şüphe duydum doğruluğunu ve ilişkiyi araştırırken de Veli Küçük ile görüşmenin daha doğru olacağına kanaat getirdim ve kendisini telefonla aradım. finans bank’ın satışının arkasındaki kuşkularımı paylaştım dün nasıl devleti aliye İngiltere ve ABD’den aldığı emir doğrultusunda Anadolu insanına Yunanlılar yurtlarına geliyorlar, karşı koymayın emriyle elini kolunu sallayarak 15 mayıs 1919’de İzmir’e girdiyse yunan milli bankası da aynı şekilde 3 nisan 2006 yılında finans bankın satışı ile Türkiye ye girdi, girmeden öncede 2000 yılında Yunanistan’da ki bu bilgilerin bir çoğunu herkes burada ilk defa duyacaktır. Yunanistan Türkiye ye girmeden önce 2000 yılında dikkatini çekiyorum, 40 milyon dolar sermayeli Türk adalet fonu kuruyorlar, buda işin hukuksal alt yapısı için ayrılan paradır, bu fona 15 milyon dolar veren ise, yunan milli bankasıydı, tarih 2000 ve bankacılık yasasına göre de, bir banka hisselerini satması ve ihale şartları bu konuda açıktı ve bu süre bildirimi en fazla 15 gündü, şuanda hatırımda kalan ama fazla değil, yani banka satışında hisselerin devrinden dolayı danışıklı bir satış olamazdı, ama oldu, onu da 12 haziran 2000 tarihinde zaman gazetesinden öğrendim, yunan milli bankası İstanbul Şişli’ye temsilcilik açarak ne güzel demi Yunan milli bankası İstanbul’da Şişliye temsilcilik açıyor, Finans bankı satın almak için, 100 personeli burada çalıştırıyor, bunlara zaman gazetesinde yazıyor, Finans bankı bütün yönleriyle araştırarak istediğim alanlarda Finans bankı araştırarak bütün yönleriyle araştırarak istediği alanlarda güçlendiriyor, Türk vatandaşlarına sokaklarda promosyonlu kredi kartı Türk turizmcisine de turizm destek paketi adı altında krediler dağıtıyor, nedeni geleceğe yatırımdır, Yunanistan da Turizm bakanlığı yok, ama milli olan her konuya korkar olduğumuz Türkiye’de bu kurum Yunanistan’daki karşılı yunan milli Turizm teşkilatıdır, yani Yunan milli bankası gibi, Yunanistan’daki stratejik önemli konuların başında mutlaka milli vardır, yunanlılar milli olmaktan korkmazlar, Finans bankın bu yönlendirme ile Turizm yatırımlarına verdiği desteği biraz açacak olursam, Kürdüm, Türklüğümle gurur duyuyorum, Atatürk’e sevgim her gün artıyor Fettullah Hoca benim için bir idoldür diyen Akdenizli bir turizmci ile banka sahibinin ilişkileri de hep bu dönemde gelişti birlikte ihalelere girdiler ve sonunda Cumhurbaşkanı yatında başbakanda 7 yıldızlı lüks otellerinde tatil yapar oldu, dönemin bankacılıktan sorumlu devlet bakanı Abdullatif Şener’in bile haberi olmadan, finans bankın Atina’dan yapılan Atina’da yapılan imza töreninde aynı kabinenin renkli bakanı Kürşat Tüzmen tesadüfen haberdar olurken, Hüsnü Özyığın’ın yanı başında ise, referans gazetesinin genel yayın yönetmeni Fethullah Gülen’in prenslerinden Eyüp Can Sağlık vardı, ne de olsa Fethullah Gülen ile Ufuk turu isimli bir kitabı birde Türkiye’nih kalvini Fethullah hoca mı isimli makaleler yazıyor ve Erdoğan’ın 301’den yargılanırken, telefonla aradığı Elif Şafak ile de evleniyordu, ben de işgalin kimler tarafından nasıl yapıldığını anlatıyordum, sanırım sizlerde 3 nisan 2006 tarihli yunan finans piyadelerinin işgalini 1919 yılında olduğu gibi yeni öğrendiniz, herkes işgali eli silahlı piyadelerle bekliyordu, sayın Veli Küçük’ de o günlerde ilk kez duyduğunu söyleyerek çok şaşırmıştı ve konu ile ilgili yazılarımı istedi, bende faksla yolladım, yolladığım yazılar sonrası tatil için geldiği Side sorgun’daki Jandarma kampında bir kez ve yine bu konu kapsamında görüştük, kendisinin banka satışı ve oynanan oyunlarla ilgili en ufacık bilgisi yoktu, iddia makamının Veli Küçük ile tanışıklık konusunda kuvvetli şüphe yaratmak istediği husus, 20 ağustos 2008 günü 13. Ağır Ceza Mahkemesine benzer yazının 2006 yerine, 2008 yılında Fehmi Koru ve Umar Talu tarafından da yazıldığını bildirdim. Tek farkın, benim Veli Küçük hakkında yazı yazmadan önce görüşmem ve ilgili yazıları ona yollamış olmamdır, yani doğru olanı yapmıştım, benim 2006 yılında onların 2008 yalında yazdıkları ortada, kim doğruyu yazdı, ben cezaevindeysem demek ki doğruyu ben yazdım, çünkü finans bankın Yunan milli bankasına satışı Fener Rum kilisesinin ekümenlik siyaseti ile İstanbul’un yeni Roma’nın finans başkenti yapılması ile ilgilidir, tabi bu bir yani benim paranoyağım veya benim hassasiyetim değil, İstanbul’un yeni Roma’nın finans başkenti yapılmasına artık alışın, yani Türkiye yi biz bu kafayla gittik, bu duruma da geldik, zaten burada da yargılanıyorsak iş bitmiştir, zaten benim şeyimde, nezdimde, bakın bir haber göstereceğim taraf gazetesinde, bir kitap tanıtımı yapıyoruz, kitap tanıtımı yaptığımız yerde Türkiye’ni Roma büyükelçiliğinde ve sayın büyükelçimiz Uğur Ziyal’da bu etkinliğin ev sahibi, buradan kısa bir pasaj okumak istiyorum, arkeoloji profesörlerinden Russo ise, İstanbul’un kuruluş döneminden itibaren kozmopolitliğinin yanı sıra bir emperyal kent olmakla dikkat çektiğine işaret etti. İstanbul’un son 90 yıl itibariyle bu temel özelliklerini kaybetmekte olduğunu belirten Russo, İstanbul’un kendine özgü o eski kozmopolitliğini bugün itibariyle New York ta görüyoruz, ama ben İstanbul için bir rövanşın söz konusu olacağına inanıyorum. Avrupa Türkiye’nin Avrupa birliği üyeliğiyle ilgili birlikte başkentini de bulmuş olacaktır, hele hele uzun vadeli Rusya’da AB’ye dahil olduğunda, İstanbul’un hem stratejik, hem coğrafi konumu itibariyle Avrupa için ideal bir başkent haline geleceğini düşünüyorum dedi, haberin kaynağı Anadolu ajansı, yani devletin ajansı, satış konusunda finansbankın satışı konusunda hile yapılmıştır hile tarafımca tespit edilmiştir ve satışın iptalini ilişkin dava Danıştay’dadır nasıl bir 9 eylül sabahı İzmir’i terk ettiler ise yarında karşılıksız kağıt parçalarını alarak bu ülkeyi terk etmeleri en büyük temennimdir, insanların onuruyla oynayarak kanlarını akıtarak egemen olamayacaklarını bir kez daha anlamalarını istiyorum, sayın mahkeme heyeti, işte sizlere iddia makamının Ergenekon ana belgesinde dahi olmayan dezenformasyonu saptamaları ve Türk milletinin aşağılandığı o metin doğrultusunda uydurulan suç istinadı, papanın ziyareti Veli Küçük’e yolladığım yazılar ve görüşmem, bunun neresinde bir terör örgütünü görüyorsunuz, yoksa bu yalanları uyduranlar İzmir işgalinde olduğu gibi işgalin görünmemesini mi istiyorlar, onun için mi düşüncelerinden dolayı içeri tıkılıyorum, bu nedenle iddia makamının Türk milletini, Türk yargısını böylesi uydurma iddianame ile oyalamaya hakkı olmadığının düşünüyorum ve bugün burada iddianamenin ciddiyetsizliğinden dolayı savunma yapmıyorum, bir tertibin resmini göstermeye çalışıyorum savunma yapacağım, hukuki bir husus yok, ama bana uydurulan istinatlarda öyle hatalar yapılmış ki, sanki Ergenekon tertibini yapanlar Türkiye üzerindeki planlarını beni suçlarken açığa çıkarmışlardır. gelelim iddianamedeki uydurmaların ikinci bölümüne, ben hariç Ergenekon raporunu terörize etmek için 7 kişide elde edilen Kemalist model ki biraz önce sanırım Sevgi Erenerol’a gösterdi demek ki herkese kopyaladılar bunu, ulusal gençlik hareketi dinamik ulusal güç birliği ve Kuvvai Milliye cephesi, araştırma, gözlem, analiz, teori İstanbul 29 ekim 2000 tarihli belgenin sayfa 848’deki içeriğinde, milli gençlik platformu olarak tasarlanmıştır bilgisi var ve hukuki durumumun değerlendirilmesinde, değerlendirilmesinin yapıldığı sayfa 1002’de ise, kısaca adına ulusal güç birliği denilen örgüt için şüpheli Muammer Karabulut’un yerel ve bölgesel direniş örgütleri içinde yer alan dernekler kurup bunların yöneticiliğini ve üyeliklerini yaptığım yazılıdır, ama iddianamenin hiçbir yerinde ve eklerde ulusal güç birliği adı verilen milli gençlik platformunun amaçlarına yönelik faaliyet gösteren dernekleri ve bu derneklerin nerede kurduğu, nerede yöneticilik ve nerede üye olduğuma ilişkin hiçbir bilgi ve belge bulunmamaktadır, fakat iddianamenin sayfa 178’deki bilgiye göre, ulusal güç birliğinin faaliyet alanının tam aksi yönünde hareket eden şüpheli Muammer Karabulut’un uluslara arası Noel Baba barış konseyi ve Ayasofya derneğinin kurucularından olduğu yazılıdır, yine kurucusu olduğum söz konusu metin ilişkisi bulunmayan iki derneğin dışında iddia makamının 10 kasım 2008 günü mahkemede beyan ettiği gibi büyük güç birliği üyeliğimde bulunmamaktadır veya türevleri, onu da belgesini sunuyorum, ek 1’de bu durum belgesiyle mevcuttur benim bu iki derneğin dışında bir hiçbir kuruluşa üyeliğim bulunmamaktadır ayrıca nasıl bir örgütlenme veya görev yaptıysam Antalya’dan ilgili soruşturma kapsamında benden başka kimse burada sanık olarak yargılanmıyor, ben burada tek başıma yargılanıyorum gibi bir şey oluyor, üçüncüsü, üzerinde kuvvetli şüphe yaratmak için iddianamenin safa 1002’da yazdığım yazılar düşünce özgürlüğü çerçevesinde suç sayılması da hukukun yerine uluslar arası noel barış konseyi başkanlığım konularak şu şekilde mukayese edilmiştir. bir, derneğin amaçlarıyla ilgisi olmayan konularda faaliyet göstermesi, demek ki kurduğun dernek iddia makamının ilgilendiği soruşturma alanı dışında faaliyet gösteriyor, iki, dernekle alakası olmayan milli güç platformunun sözcülüğünü yapması, o zaman derneğin neden Ergenekon terör örgütü şemasında gösteriyorsunuz, bu bir çelişki değil mi, üç, şüphelilerin tutuklanmalarından sonra tutuklanmalarına ilişkin internet sitesinde yazılan yazılardır, öncelikli olarak anayasamızın 25’inci maddesine göre, bir kişi düşünce ve kanaatlerinden dolayından suçlanamaz denilmiştir, fakat iddia makamı, özel bir kıyaslama ile suç sayılmayan fiiller için bakın nasıl yorum yapıyor ve kıyaslama yapıyor tabiî ki, anayasal haklarını kullanılması doğrultusunda dernek kurma ve üye olma hakkının kullanılmasından öte diyerek eylem ve faaliyetlerimi ilk önce anayasal hak olmaktan çıkartıyor, sonrada cezalandırıyor, onun için iddia makamının hukuki olmayan suçlamalarına kovuşturmada bir şüphe bırakmamak adına savunma yapmadan açık ve bilgi getirmek gerekirse, bir mili güç platformunun bir dönem sözcülüğünü yapmam, noel baba vakfının önerisiyle, 28 ekim 2005 tarihinde İstanbul’da başlatılan ve 3 temmuz 2006 tarihinde Danıştay’da açılan davaya kadar süren Fener Rum kilisesinin Yunanistan’a taşınmasına yönelik kampanya ile ilgilidir. bu karar 1991 yılında Antalya’da başlayan etkinliklerin devamı olup, 1996 yılında kurulan noel baba vakfına aittir. vakfın Fener Rum kilisesine olan bu tavrı adı geçen kilisenin anayasal suç işlemesi ile kendisi için beni ve vakfı 13. sorun arasında kendisinin 13 sorunu arasında vakfı ikinci sırda göstermesinden kaynaklanmaktadır ki, o mahkemece sunduğum belgede de var, ben Fener Rum kilisesinin Türkiye’deki ikinci sorunuyum, ben yaşamak için onula savaşmak sorundayım, Türkiye’yi bilmemde ve Fener Rum patrikhanesi beni ikinci sorun yaparken bu resmi belgedir, bunun altında İstanbul vakıflar bölge müdürü içişleri bakanlığından iki tane müsteşar yardımcısı, dışişleri bakanlığından müsteşar ve içişleri bakanlığından iki tane müsteşar yardımcısı, bu metnin altında imzası vardır, yani patrikhane beni devlete şikayet ediyor, devlette patrikhaneyi dinliyor, nerde kaldı Lozan ve yasalarımız hani bu patrikhane İstanbul’da yaşanan azınlığın temsilcisi değildi niye dinliyorsunuz, bunu ve bunların sorununu öğreniyorsunuz, noel baba vakfını beni suçluyor suçlayanlar patrikhane sen noel baba vakfından ne istiyorsun Antalya’da kurulmuş bir vakıftan niye demiyor, tabi demediği için bende İstanbul’a geliyorum ve onun kapatılması için mücadele ediyorum, ömrümün sonuna kadarda edeceğim zaten, ya benden kaçamayacak onlarda onu biliyor zaten ekteki resmi belgeden de anlaşılacağı üzere adı geçen kilisenin heybeli adar ruhban okulu altıncı sırada ekümenik talebi ise, sekizinci sırada yer almaktadır, bu bilgilinin dışında ilgili faaliyetler aynı amaç ve program ile 17 yıldır Antalya ve uluslar arası alanda başarıyla sürdürülmektedir. burada iddia makamı tarafından anlaşılmayan Fener Rum kilisesine karşı yasal zeminde yapılan hukuki ve meşru mücadelenin yeteri kadar bilinmemesi veya taraf olmasıdır. bu nedenlerle iddia makamı milli güç platformunda bir dönem yaptığım sözcülüğü alasız bulmuştur ki, biraz öncede anlattığım gibi ne kadar alakalıdır, böylelikle, iddia makamının iddianamenin 32’inci sayfasında belirttiği üzere, her yıl güncelleşen terör örgütü listesinde yer almayan İstanbul Başsavcısının bilgisi dahilinde olmayan sanal bir örgütü, 17 yıldır Antalya’da sürdürülen faaliyetleri uluslar arası alanda daha etkili sürdürmek üzere, 2004 yılında kurulmasına noel baba vakfınca karar verilen noel baba barış konseyi ile ilişkilendirilerek tek başıma yargılanmamda hiçbir sakınca görmemiştir. bu arda noel baba barış konseyinin kurulması için Türkiye’de bu platformda kurulan tek konseydir, dışişleri bakanlığından, içişleri bakanlığından ve vakıflardan bu konuyla ilgili görüş alınmıştır ve Antalya valiliği tarafından da tabiî ki onaylanmıştır ve yine bu tarihlerde 2004 yılı veya bu faaliyetleri sürdürdüğümde, bu salonda bulunan hiçbir kimseyi tanımıyorum çünkü soruşturmada yaşadığım kent olan Antalya’dan benden başka kimse olmadığı gibi tutuklu tutuksuz sanıklar arasında 2005 yılından önce tanımayı bir kenara bırakın yolda karşılaştığım bir kişi bile bulunmamaktadır, bir de uluslar arası noel baba barış konseyi hiçbir konuda talimat alması söz konusu olamaz, faaliyet kararları yönetim kurulunca değil tüm üyelerin katılımıyla alınır uygulamada ise, yani yönetimde bir tek Türk ben varım, diğer üyeler Amerika, Tunus, Fildişi sahilleri ve Lübnanlıdır, Türkiye’de tek adresi Antalya olup, Amerika, Rusya, Asya, Afrika ve Avrupa’da temsilcilikleri vardır noel baba barış konseyinin sözde Ergenekon terör örgütü ile olan ilişkisini mahkemenizin takdirine ve ciddiyetine bırakıyorum. yine noel baba barış konseyi yönetim kurulu başkanı olarak 2006 yılından itibaren üyelerimiz arasında bulunan Sevgi Erenerol’un tutuklanmasıyla ilgili açıklama yapmam doğal bir dayanışmadır. üstelik benzer açıklamalar bugüne kadar aynı soruşturma kapsamında gözaltına alınan çoğu kişileri bağlı bulunduğu kuruluşlar tarafından da yapılmıştır. burada etik olmayan soruşturmayla ilgili kamuoyunu etkilemek üzere, yapılan taraflı haber ve yaklaşımlardır, tabiî ki üyemi bir terör örgütü ile ilişkilendirilemezdim. bugünde bu kanaatim değişmediği gibi, bir de ben aynı suçlamalarla tutuklandım suçum, 42’inci sayfada açıklandığı üzere, şüphelilerle örgütsel irtibat irtibat ise kendi üyemin gözaltına alınmasıyla ilgili yaptığım açıklama, o zaman bu savcı Sinan Aygün’e sahip çıkan Hisarcılıoğlunu ve onu ziyaret eden Mustafa Koç’u da tutuklamak zorundadır, burada açıkça suç duyurusunda bulunuyorum. Hisarcıklıoğlu ve Mustafa Koç’da tutuklanmak zorundadır. mahkemenizde iddia makamı bu konuda fezleke bile hazırlayamaz adım bile atamaz bu konuda. iddia makamınca istinat edilen ama iddianamenin içeriğiyle ilişkilendirilmeyen bir suçlamada ufo gibi bir türlü tanımlanamayan örgütün talimatlarıyla hareket edip, toplumsal protesto miting ve çeşitli gösteri eylemlerine Antalya da oturmasına rağmen örgütün İstanbul ve diğer illerde düzenlediği tüm eylemlere katıldığımı iddia etmesidir. burada başına sihirli Ergenekon eklemek suretiyle örgüt eylemi diye nitelendirilen 13 mart 2007 tarihinde başkaca bir amaçla İstanbul’da olduğum sırada, izinli yapılan ve noel baba barış konseyi hariç 100’ün üzerinle Sivil Toplum Kuruluşuyla gerçekleşen basın açıklaması ile 28 ekim 2005 tarihinde, Fener Rum kilisesinin Yunanistan’a gitmesiyle ilgili başlatılan kampanyada adı geçen kilisenin önünde izin alınarak yapılan basın açıklamamdır. iddianamende bunların dışında katıldığım başkaca ne eylem ne de miting vardır. 10 kasım 2005 tarihinde Fener Rum kilisesinin önündeki basın açıklamasına katılmadım. ama yaptığım yazılı açıklamalar ile destek verdim sayın mahkeme heyeti, yargılama kapsamında nasıl algılanır iddia makamı ne kadar Cumhuriyete taraf olarak değerlendirir bilmiyorum, ama 10 Kasım 2005 gününde Fener Rum kilisesinin önünde yapılan protesto içerikli açıklaması en fazla üzerinde durulması gereken bir eylemdir nedeni 2005 yılı Fener Rum kilisesinin yasadışı faaliyetine dayanan bütün planların alt üst olduğu tarihtir bunların hepsini tek tek açığa çıkarttım ve bunlardan biriside aynen Mustafa Kemal’in Samsun’a çıktığı gün olan 19 Mayısı Yunanistan nasıl sözde Pontus soykırımı ilan ettiyse, başpapazda Atanın ölüm günü olan 10 Kasım’ı İstanbul’da Kıbrıs Rum kesiminin başpiskoposluk sorununa görüştüğü gün olarak belirledi, toplantının arka planında Annan planı ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti vardı, işte bu toplantı İstanbul valiliği nezdinde yaptığım girişimler sonucunda, başpapaz toplantıyı son anda ertelemek zorunda kaldı. bundan haberi olmayan İstanbul’daki sivil toplum kuruluşları da haklı olarak Fener Rum kilisesinin önünde tepkilerini gösterdiler. tepki Yunanistan Cumhurbaşkanının gündemine de geldi Yunanistan kaynaklarının İstanbul’dan edindiği bilgiye göre, eylemin başında kalpaklılar vardı. yani gazilerimiz, o gün Muzaffer Tekin’inde katıldığını burada öğrendiğim o toplantı hangi tarihe ertelendi, biliyor musunuz, 17 mayıs 2006 Cenevre ve aynı günde Danıştay cinayeti, her ikisi de laikliğe saldırıydı, aradaki fark Ankara’daki kurşun, Cenevre’deki bombaydı, var mısınız Danıştay soruşturmasını derinleştirmeye, bakalım arkasından nelere çıkacak ben iki resmi o zamanlar çok net gördüm ve o kitap’ı da o günün anısına yazdım. evet işte bu iki resim, bu arada iddianamenin en vahim hatası, 24 temmuz 2006 günü Lozan barış anlaşmasını 83’üncü yılı nedeniyle yaptığım konuşma ile yazdığım bir kitabın imza gününü sayfa 220, 974 ve 999’da terör eylemi olarak gösterilmesiydi, biliyorum ki görevi gereği Cumhuriyete taraf olan bir savcı Türkiye Cumhuriyeti devletinin varlığıyla özdeş, vatandaşlarının onur belgesi olan Lozan barış antlaşmasını anmak ve önemini vurgulamak için yaptığım bir konuşmayı terör örgütünün eylemi olarak yorumlamazdı ve mevcut yasalarımıza göre, Lozan barış antlaşmasını terör eylemi olarak yorumlandığı bir iddianameye de Türk mahkemeleri asla bakmazdı ayrıca 19 yıldır yazı yazan bir kişi olarak iddianamede sözde Ergenekon terör örgütünün yöneticisi olan Sevgi Erenerol ve Kemal Kerinçsiz’in talimatlarıyla değişik, değişik yazılar yazdığım iddia edilmektedir Türk mahkemesi asla bakmazdı, ama bir Türk mahkemesi davayı kabul etti gözden mi kaçtı diye düşündüm düşündüğüm içinde bu büyük hatayı ikinci oturumda tutukluluk halime atıfta bulunarak ifade etmeme rağmen, mahkeme heyetinizce dikkate alınmadı. bunu üzerine düzeltmeye ilişkin tüm çabalarım yetersiz kaldı, sanırım bu dava Lozan barış antlaşmasını anmak için yapılan bir toplantıyı, terör eylemi olarak göstermekle de en ağır şekilde tarihe geçerek ders almak üzere ders kitaplarına konulacaktır yada Türk milletinin tapu senedi olan Lozan ile Türkiye Cumhuriyeti devletini yargıladığının farkında olan 13. Ağır Ceza Mahkemesi sanığa gereken cezayı verdi diye okunacaktır, zaten kuvvetli şüphelerle 10 aydır tutuklu bulunmamın başka ne gerekçesi olabilir ki, Türkiye’de Lozan’ı anmak için bir araya gelen insanları hangi mahkeme ve kimler terör eylemi olarak gösterip ve yorumlayabilir, bunu yanıtını siyasi zeminde yürütülen kovuşturmadan iddia makamı ve mahkemeniz bugün ara kararında vermek zorundadır yoksa mahkemenizin meşruluğu da tartışılır duruma gelecektir, burada sayın mahkeme üyelerinizin alınganlık göstermemesi gerekir buna da, çünkü mahkemeniz yargının prestijini ve yargılama prosedürünü sanıklarla hizaya korken kovuşturmada Türkiye Cumhuriyeti devleti ve onu var eden değerlerin yargılanmış olmasını fazlaca dikkate almamıştır, ayrıca 19 yıldır yazı yazan bir kişi olarak iddianamede, sözde Ergenekon terör örgütünün yöneticisi olan Sevgi Erenerol ve Kemal Kerinçsiz’in talimatlarıyla, değişik değişik yazılar yazdığım iddia edilmektedir, fakat bugüne kadar yazdığım 5 kitap ve yüzlerce makale içinde iddianamede bu yazıların hangi yazılar olduğunu papanın ziyareti hariç yer almamıştır, bilindiği üzere iddia makamının büyük bir özensizlikle yarattığı örgütün benim gibi yazı yazan insanlara yazı yazana insanlar arası barış isteyene değil, suikastçıya ihtiyacı vardır, bu tercihte iddia makamına aittir unutulmamalı ki laik Cumhuriyetten yana olanlar, güçlü iradeli ve bilinçli insanlardır, terör ve hukuksuzluk güçsüz insanların tercihidir, dahası savaş bir ulus için hayati olmadığı takdirde bir cinayettir diyen Atatürk’ün temelini attığı laik Cumhuriyet, yine kendi deyişiyle ancak bilim ve akılla yaşayacaktır, sayın mahkeme heyeti, sonuç olarak tarafıma istinat edilen suçların ikisi din terörünün mucidi ve laiklik karşıtı eylemlerin, 1600 yıldır odağı olan Fener Rum kilisesinin yasadışı faaliyetlerine karşı demokrasimiz gereği vatandaşlık tepkim ki, bu tepkim cezaevinde tutuklu bulunduğum zamanda da sürdürdüm ve başpapaz Bartholameas hakkında 2 temmuz 2008 tarihinde, ek 3’te var, ek 3 ile 14 temmuz 2008 tarihinde ek 4’de, laik Türkiye Cumhuriyetini hiçe sayan egemenlik haklarıyla adeta dalga geçercesine, 11-12 Ekim 2008 tarihinde de ek 5’te İstanbul’da yaptığı Panortadoks zirvesiyle ilgili Ergenekon soruşturmasını yürütmekle adından çokça söz ettirilen İstanbul Cumhuriyet Savcılığı nezdinde suç duyurusunda bulundum, yani bu faaliyetlerime cezaevindeyken de devam ettim, amaçlarının yeni romanın inşası olduğunu bu yönde Vatikanla 2007’de anlaşma yaptığını ve tüm belgelerin el konulan bilgisayarımda olduğunu belirttim, henüz bir Cumhuriyet Savcısı ne diyorsun dememişken, huzurunuzda yargılandığım bir sırada, Fener Rum kilisesi 29 kasım 2008 Cumartesi günü İstanbul’da ikinci kez şeriat mahkemesi kurdu, anayasamızın 2, 3, 6, 9, 11 ve 37’inci maddelerini açıkça ihlal etti sayın başkanım daha da ötesi oturduğunuz koltuğa oturdu, fark etmediğiniz için onu da 1 aralık 2008 günü bir suç duyurusu ile mahkemenize açıkladım, sanırız şu zaman kadar en ufacık bir şey yapılmamıştır, en ufacık, kimse düşünmemiştir bile benim suçum ise Lozan barış antlaşmasını yıl dönümü nedeniyle yaptığım konuşma ile aynı gün laik cumhuriyeti patrikhaneye mi yıktıracaklar isimli kitabın tanıtım ve papanın Türkiye ye yapacağı ziyaretle ilgili yazımdan ibarettir, bunların hepsi bir terör örgütünün talimatından daha ziyade laik cumhuriyetten yana olduğumdan dolayı yürürlükte olan anayasal haklarımdır, bunu da kimsenin almaya da hakkı olamaz, Türkiye Cumhuriyetinin devlet düzeni ve yasalarıyla ilgili bir sorunum yok, sorunu olanlar laiklik karşıtları iddia makamı veya iddia makamını bu soruşturmaya teşvik edenlerdir çünkü var gibi gösterilen suç mevcut demokratik, laik ve sosyal bir hukuk devleti olan ulusal düzenimiz ve yasalarımızla ilgili değil olması istenen İstanbul merkezli yeni ılımlı din devleti düzeni ve onun değiştirilmek istenin yasalarıyla ilgilidir. Yeri gelmişken bir hususa daha açıklık getirmek istiyorum, o da dikkatinizi çekmiştir, ılımlı İslam yerine, ılımlı din devleti dedim, çünkü çünkü anayasasını laiklik temelinde kuran Türkiye Cumhuriyeti ve onun temelini atan Mustafa Kemal Atatürk’ün öyleyse tatlıcıyı araştıralım dedik, o da dedi,

Duruşmaya 13.15’e kadar ara verildi
Duruşmaya kaldığı yerden devam olundu 
Bu arada tutuklu sanıklardan Kahraman Şahin’in rahatsızlığı nedeniyle hastaneye gönderildi.

Bir kısım sanıklar müdafilerinden Gönül Kerinçsiz, Vural Ergül, Mehmet Tolga Akalın, Yılmaz Yatman’ın da geldiği görüldü huzurdaki yerlerine alındı 
Sanık Muammer Karabulut’un savunmasına kaldığı yerden devam olundu

SANIK MUAMMER KARABULUT  SORGU VE SAVUNMASININ DEVAMINDA;
Sayın mahkeme heyeti yeri gelmişken bir hususa daha açıklık getirmek istiyorum, o da dikkatinizi çekmiştir, ılımlı İslam yerine, Ilımlı din devleti dedim, çünkü anayasasını laiklik temelinde kuran Türkiye Cumhuriyeti ve onun temelini atan Mustafa Kemal Atatürk’ün ölümünden sonra, özellikler savaş kazandığımız ülkeler ve onların işbirlikçi din tüccarları laik cumhuriyete karşı taarruza geçtiler, yaptığım araştırmaya göre, bu hücumun ilk çarpıcı izleri 1939’da sürgüne giden yüz ellilikleri affeden İsmet İnönü sayesinde dine şeyhlik yapmak uğruna bir türlü sonuçlanamayan o gerici ayaklanmaların aktörlerinden çok ünlü bir yazarın babası koltuğunun altında Protestan kuranla Şam’dan Türkiye ye giriş yaptı, bu benim tespit değil, bunu Nazım Hikmet’in Bursa Cezaevinde yazdığı memleketimden insan manzaralı isimli şiir kitabında okudum, herkes okudu, ama anlamadı. bu çok ünlü yazarın babası ki bu solcudur, koltuğunun altında Protestan kuranla yurda girmeden önce, şeyh Sait ayaklanmasına da katıldı ceza aldı ve İnönü tarafından affedildi. soluğu Menemen’de aldı, Menemen deyince belki de ilk defa duyacaksınız aynen Danıştay cinayetinde olduğu gibi Kubilay’ın başını kestirenler  Atatürk olduğunu söylediler, güya tarikatların ayaklanmalarını bastırmak için böyle bir tertip yapılmıştı. bu bilginin kaynağı dönemin İzmir ABD sefiriydi, ABD’ye yolladığı gizli yazılarda da bu yazı vardı nerdeyse kitap olarak basacaklardı. tekstlerini okudum, ama cesaret edemediler. sanırım Ergenekon’unda yalan köklerini daha iyi görüyorsunuzdur, bu bilgiyi de 78 yıl sonra sıcak bir katkı yapayım.  Menemen cinayetini araştırdım idam edilenlerden birisini torunları hakkında hala Mehdi gelecek diye faaliyet gösterdiği için yazı yazdım. torunlarından biri AKP’li ve büyük bir ilin belediye başkan yardımcısıydı, hakkında 100 milyar liralık manevi tazminat davası açtılar dedelerini savundular, savunmalarında, dedeleri Yahudi değil, tatlıcıymış, ki ben böyle bir saptama yapmamıştım öyleyse tatlıcıyı da araştıralım dedik o da Menemen cinayeti öncesi derviş Mehmet ve arkadaşlarının toplantı yaptığı yermiş, neyse ünlü yazarın dedesini Menemen’e gittiğini anlamadığımızdan tarihler 1942 oldu ve Aruzi şeyhi Ömer Feyzi Mardin’in Kadıköy kızıltoprak’da kurduğu ilahiyat kültür telifleri derneği ile tarikat şeyhleri bir adam daha attı, sonunda aynı yoldan bu seferde şerif Mardin İslam’ın Protestanlaşması tartışmalarına yazı ve yorumlarıyla katıldı, bunun üzerine hürriyet gazetesinden Ertuğrul Özkök bir adım daha ileri giderek Türkiye’nin kalbini kim sorusuna yanıt verdi ve şöyle yazdı, gerek ekonomik alanda yaygınlığı, gerek dünyada bıraktığı izler açısından bakarsanız bana göre kalbiniz Müslümanların hareketinin lideri Fethullah Gülen’dir, kim yazmış, Hürriyet Gazetesinin Genel yayın yönetmeni bunun açılımını bugünlerde değil, koltuğunun altında Protestan kuranla Türkiye’ye giriş yapanlarla, bu öyküleri şiir diye yazanlarda aramak gerekiyor. hele Bülent Arınç’ın Nazım’ın mezarının başında ağlamasını hiç unutamam. bir de cumhuriyet gazetesi avukatlarının Muzaffer Tekin’i gammazlamasını da unutmayacağım, sorun nasıl dün İslam dini ise, bugün sorun İslam dini onu yok edemedikleri için, ılımlı falan deyip yok etmek istiyorlar. aynen dün sorun nasıl Anadolu da kurulan ulusal kimlikli Türkiye Cumhuriyeti ise, bugünde sorunları aynı çünkü laik Türkiye Cumhuriyeti hem İslam dinini, hem de Türk milletinin tek güvencesidir. o güvencede Atatürk’ün Türkiye Cumhuriyeti için şeyhler, dervişler, müritler, meczuplar memleketi olamaz, en doğru en gerçek tarikat uygarlık tarikatıdır, uygarlığın emrettiği ve istediğini yapmak insan olmak için yeterlidir, sözleriyle gizliydi. çünkü laik Cumhuriyette mürit yoktu, vatandaşlık vardı, tarikat yerine, bilim, bilimi, feni ve modern hukuku benimseyen uygarlık yolunda ilerleyen Cumhuriyet ve onun yasaları vardı bu yol hangi sapkın tarikat şeyhlerin işine gelirdi. o tarikat şeyhleri egolarını tatmin etmek için soluğu İngiltere’de, ABD’de ve Vatikan’da aldılar. onlarda laikliğe karşı geleceğim diye, Türkiye Cumhuriyeti devletinin varlığından rahatsız olanlarla bulunma fırsatlar yarattılar. onların derdi ise, Müslüman insanları İslamiyet’i İslamlıkta olmayan tarikatlarla daha iyi yaşasınlar diye değil, Fener Rum kilisesinin ekümenlik siyasetinin yaşam bulacağı bir din devleti yaşatmaktı. işte o planın ılımlı din devlet düzeninin yasalarına göre, bugünkü Türkiye Cumhuriyetinin ali menfaatleri için cumhuriyet ilkelerinin yanında yer alarak Fener Rum kilisesinin isteklerine karşı Lozan’ı hatırlatmanın suç olduğunu biliyorum ve iddianamede ne yazık ki, yasalarımızda o olmayan suçu oluşturmak adına basın yayın organları da kullanılarak muazzam bir zihin karışıklığı yaratılmış, sanal kuvvetli şüpheler ise, hale bir türlü imal bile edilememiştir biliyorum ki iddianameye Fener Rum kilisesine karşı başlatılan kampanyadaki basın açıklamam, papa’nın Türkiye ye ziyaretine ilişkin yazım, Lozan barış antlaşmasının 83’üncü yılı ile ilgili yaptığım konuşmanın konulması tesadüf değildir. bunun kanıtı ise, 10 ayı geçkindir tutuklu olmamdır. iddia makamı bu süreler zarfında ortaya hukuki bir delil ortaya koymamıştır. var olanlarda hukuki gerçeklerin ötesinde hazırlanan iddianamede, kendi kendi yadsımıştır. iddianamede var edilen paradoks da tutuklanmamın ana gerekçesi, daha açık ifadeyle, hükümete karşı olmayan eylemler ile verilmek istenen ceza, Fener Rum kilisesine karşı olmamla istenmiştir. O zaman yasalarımızda, ılımlı din devletine Fener Rum kilisesine karşı olmak hükümete karşı olmak mıdır, bu sorunun yanıtını suç isnadım da  buluna iddia makamına bırakıyorum, bu kadar açıklamadan sonra iddianamede olmayan  daha doğrusu imalatı nerdeyse olanaksız gerçek delil suçuma gelince onu da eylül ayında akşam gazetesinde yazılan ama elime 6 kasım 2008 tarihinde geçen Deniz Akgün’ün fener Rum patrikhanesi Cola’nın sırrı Ergenekon Davası başlıklı makalesiyle yanıtlamak istiyorum, son aylarda AKP’nin kapatılması ve Ergenekon davası gündeme damgasını vurdu, geçenlerde ise, yıllarca TRT genel müdürlüğü görevinde bulunan bir dönemin bakanı MHP genel başkan yardımcısı ve MHP Antalya milletvekili Tuncay Toskay  cola ile ilginç açıklamalarda bulundu. Toskay Amerika’nın cola ile ilgili talepleri yerine getiremedikleri için, 57’inci hükümetin yıkıldığını ima etti cola’nın gücünü biliyordum, elbette ama bu kadar güçlü olacağını düşünemiyordum, cola, güç Ergenekon davası deyince aklıma Muammer Karabulut düştü, Muammer karabulut yıllarca dergicilik ve gazetecilik yaptıktan sonra Noel baba vakfı başkanı oldu, bu vakfın kapanmasının ardından ise Noel Baba barış konseyi başkanı oldu, Önce Fener Rum patrikhanesinin Demre’de ayin yapmasına karşı çıktı, durmadı Vakıflar yasasına karşı çıktı, Fener Rum patrikhanesinin ekümeniklik peşinde olduğunu iddia ederek, buna karşı tepkisini ortaya koydu, sivri açıklamalarda bulundu, gazeteye geldiğinde ise takılırdım, bak Muammer çok konuşuyor, çok yazıyorsun böyle giderse bir trafik kazasına uğrayabilir ya da bir gün mahpushane çeşmesi yanda akıyor Halil’im türküsünü söylersin diyordum, ama Muammer sivri açıklamalarını sürdürdü, hatta son olarak Cola’nın sırrı ve Çiş diye bir kitap bile çıkardım, Cola’ya resmen savaş açtı, Cola’nın insanlığı nasıl kandırdığını ve hiç bilinmeyen sırrını deşifre edildiğini iddia etti, açıklamalarını ise, bu kitapta topladı, burada anlaşılır olabilmesi için bir not düşmek istiyorum, Cola’ya dava açtım, dava’da sırrının formülü değil, cola özütü olduğunu istemesem de cola avukatları tarafından sanırım yanlışlıkla dosyaya koydular, bende cola özütünden yola çıkarak cola’nın  sırrının cola’ya renk veren kokalin isminde kaktüslerin üzerinde yaşayan böceğin lavrası olduğu bilgisine ulaştım, ama asıl sırrım, bu böcek değil, günah olduğunu gördüm çünkü cola’yı önceleri ilaç olarak piyasaya süren eczacı yahudiydi, kendi dininde böcek yemenin günah olduğu ve Koşer belgesi olamayacağını da biliyordu, cola’nın sırrı günahtı, işte tüm bu bilgileri belgeleriyle birlikte bir kitapta topladım, Türkiye hariç, Dünya basını mahkeme sonucu elde ettiğim belgeler ve açıklamalara büyük değer verdi, Rusya’da 28 bin kez haber oldu, beş gün Putin’li haberlerden daha fazla reyting aldı, Rusya’da cola satışları yüzde onbeş-yirmi düştü, Türkiye’de ise, internet kullanan herkes neredeyse bu sırrı öğrendi, Milli Eğitim bakanlığı orta eğitim kurumlarına cola’lı içecekleri okul kantinlerinde satılmasını ilk öne yasak etti, sonra da rekabet kurulu yasaları gereği açıktan satılması gibi bir dizi tedbirleri çocukların sağlığı için denetlenmesini istedi, çünkü cola çocuklarla yanlış beslenme ve bağımlılık konusunda ilk adımdı, çocukların sonraki yaşlarında uyuşturucuya alışması için de teşvik ediciydi ve tüm uyuşturucular gibi bağımlılık yapıyordu, sanırım Türkler okumayı geç öğrendikleri için dünyanın peşinde koştuğu cola’nın ne olduğunu dünyaya açıkladı, cola’da en çok güldüğüm ise, dinci bir gurup cola adına yaptığı rock konserinde gençlere prezervatif dağıtırken jandarma gençlerin üzerinde bol miktarda esrar ele geçirmişti, Başbakan ise, ramazan ayında ABD’de yapılan iftar yemeğinde masasında içinde alkol olan cola’da vardı, niye biliyor musunuz, çünkü yemeği cola’nın ceosu vermişti, bir de idrarın cola’dan steril bir sıvı olduğunu ispat ettiğim kitapta, dünyanın üzerine işiyen insan figürü cola’nın ihtişamını yerle bir etmişti. sağ olsunlar Ergenekon davası ile de şu anda ABD ile özdeş bağımlılık sembolü olan cola’nın sırrı da mahkeme tutanaklarına girdi artık cola’nın sırrı da sizlerde çok güleceksiniz, neyse biz Deniz Akgün’ün yazısına tekrar dönelim Muammer Karabulut’un bir süre sonra Ergenekon ile ilgilisi ilgili göz altına alındığını öğrendik. Muammer Karabulut ise daha sonra tutuklandı. aradan bir yıla yakın süre geçti, ama hala Muammer Karabulut dan bir haber yok diye devam eden makalenin benle ilgili bölümü bu kadar, yazının devamında cola ile 57’inci hükümetin nasıl düşürüldüğüne ilişkin Toskay’ın açıklaması yer almaktadır ek 6’da sundum ve üç bölümde toparladığım bilgilendirmeden sonra son olarak mahkeme başkanlığınıza terörle suçlandığım için ayrıntısına girmeden şahsımla ilgili kısa bir bilgi vermek istiyorum, çünkü Ergenekon metnini yazan ve tertibin planlayıcısı ne kadar cani ve cinnet halinde olmalı ki, dünyada insanlar arası barışı sürekliliği olan bir faaliyete dönüştürmemden rahatsızlık duymuştur Türkiye’de belki de şu anda inanmakta zorluk çekeceksiniz ama 17 yıldır benim öncülüğümde dünyada sürekliliği olan ve barışın tarif edilerek yaşandığı tek etkinlik gerçekleşmektedir yine Türkiye’de 13 yıldır uluslara arası barış ödülü verilmektedir, bu etkinliklerde dünyada ilk kez savaş ekonomisine karşı barışı ekonomisi kavramı ortaya atılmış ve üzerinde çalışmalar başlatılmıştır Türkiye bu faaliyetlerle dünya barışına öncülük yapıyordu, sanırım bu nedenle olacak ki, İstanbul Emniyetinde bana sorulan özel bir soru vardı, o soru devlet menfaati için insan öldürülmesini nasıl karşılayacağım idi, yanıtım iddianamenin 993’üncü sayfasında yer aldığı üzere devlet menfaati söz konusu olsa bile şuanda yapıldığı gibi bir insana eziyet edilmesini bile tasnif etmeyeceğim yönündeydi, onun için bir Türk mahkemesinde böylesi uluslara arası alanda pazarlanan bir davanın Türk adaletini ne duruma düşürdüğünün en somut örneklerinden biriyim, bu davada her olay, her kavram, şuursuzca ters düz edildiği gibi barışta nasibini aldı ve huzurunuzda cebren ve hileyle suçlu gibi çıkarttılar, eğer iddia makamının burada 10 ayı geçkindir tutuklu olmama neden olacak bir suç istinadı varsa, onu da  mahkemenizin baktığı davayı doğrulayacak şekilde cebir ve şiddeti içeren bir eylemin maddi kanıtlarıyla davanın kamuoyuna yansıyan hukuki içeriğine uygun ve doğal hayatın akışını yadsımadan öğrenmek istiyorum Ergenekon konusundaki savunmamın da ötesinde bilgilendirmem bundan ibarettir dedi,
Mahkeme Başkanı " savunmanız bitti mi”

Sanık Muammer Karabulut " bu kadar evet”

Mahkeme Başkanı " sanığa Klasör 115 Dizi 217’deki emniyet ifadesi okundu emniyette bir ifadeniz var “
Sanık Muammer Karabulut " efendim emniyetteki ifademi okudum, aynen katılıyorum, yani okuyup da imzalamıştım, çünkü “
Mahkeme Başkanı "Klasör 115 Dizi 215-214’deki emniyet ifadesinin okundu soruldu”
Sanık Muammer Karabulut " evet, doğrudur “
Mahkeme Başkanı " Klasör 115  Dizi 213’deki emniyet ifadesinin 1’inci soruldu kısmı okundu soruldu”
Sanık Muammer Karabulut " 24 olacak efendim, 22 değil de”

Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 212’deki emniyet ifadesinin okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " evet"

Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 211’deki emniyet ifadesinin 1’inci paragraf okundu soruldu”
Sanık Muammer Karabulut "yalnız, şurada bir şeyi düzeltebilir miyim efendim, ben Milli Güç birliğine sözcülük yaptıktan sonra sanki onu da ben üyesiymişim gibi, öyle bir şey anlaşıldı kayıtlara o şekilde geçti, sanırımı iddia makamı da onu dikkate alarak benim Mili Güç birliğine veya benzer şeylere üyeliğimi şey yaptı çıkarttı, ama bunların hiç birisine üye değilim, ben yani böyle resmi üyeliğim yok, yani”
Mahkeme Başkanı " burada Milli güç birliği derneğini beraber kurduk, dediniz”

Sanık Muammer Karabulut " efendim orda şey karıştı milli güç platformu çünkü o milli güç platformuydu, daha öncesinde dernek kurulmadan önce çünkü eğer birlikte kurmuş olsak benim kurucular listesinde adım olur”
Mahkeme Başkanı " yani platformu mu kurdunuz, platformda mı birlikte çalıştınız”

Sanık Muammer Karabulut " efendim, platformda zaten 100 ün üzerinde şey vardı, adını siz getirin”

Mahkeme Başkanı " ama derneğin milli güç birliği derneği kuruluşunda falan yoksunuz siz”

Sanık Muammer Karabulut " yok um efendim onu açıkçası önemsemediğim için öyle kayıtlara geçmiş”
Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 211-210’daki emniyet ifadesinin soruldu kısımları okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " evet”

Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 210’daki emniyet ifadesinin 5’inci soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " Mehmet Zekeriya Öztürk’ü tanıyorum demedim efendim, bir yanlışlık var galiba”
Mahkeme Başkanı " Mehmet Zekeriya Öztürk isimli şahsı tanıyorum. Bu haber internetten yayınlanmıştır ,dediniz”

Sanık Muammer Karabulut " yanlış düzeltelim o zaman Mehmet Zekeriya Öztürk’ü tanımıyorum, çünkü, yani benim onda yazılarım çıktığını söylediler bende olabilir dedim, hatta yazıda sanırım”
Mahkeme Başkanı " internetten çıktı dediniz ama tanıyorum dediniz, tanımıyor musunuz Mehmet Zekeriya Öztürk’ü”

Sanık Muammer Karabulut " yok tanımıyorum efendim yani şey olması noel baba heykeliyle ilgili galiba”

Mahkeme Başkanı "" Klasör 115 Dizi 209’daki emniyet ifadesinin 1-2-3-’üncü soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " evet”

Mahkeme Başkanı "" Klasör 115 Dizi 209’daki emniyet ifadesinin 4’üncü soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " doğrudur bu finans bank ile anlatmış olduğum yazılar evet zaten tanışıklıkta o döneme o dönem başka bir yani öncesi veya sonrası yok ”

Mahkeme Başkanı "Klasör 115 Dizi 208’daki emniyet ifadesinin 1’inci soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " evet”

Mahkeme Başkanı "Klasör 115 Dizi 207’daki emniyet ifadesinin 1’inci soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " evet tanımıyorum”

Mahkeme Başkanı "Klasör 115 Dizi 206’daki emniyet ifadesinin 1’inci soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " onu düzelttik, ama sanıyorum, sonra onu düzeltmiş olmamız lazım, çünkü o cd bana gösterdiler, onun harp akademilerindeki bir tez konusu olduğunu, yani önemsiz bir belge olduğunu o cd’nın de bana nasıl geldiğini izah ettiydim orda zaten “
Mahkeme Başkanı " ne zaman ettiniz”

Sanık Muammer Karabulut " emniyette efendim ve bunu sanırım savcılıkta da gündeme gelmiş olabilir ya çünkü cd yani herhangi bir şey içermiyor, bir işte o aranan “
Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 206’daki emniyet ifadesinin 2-3’üncü soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut "evet”
Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 206’daki emniyet ifadesinin 4’üncü soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut " sanırım bu şeyle karıştırdım, onu yani üye olup olmadığımı yani üye olmamışım, bende de bir soru işaretiydi zaten, üye olmadığımı da buradaki şeyden aldım ilgili derneğin kuruluş şeyinden aldım belgesinden aldım”

Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 205’deki emniyet ifadesinin 1-2’inci soruldu kısmı okundu soruldu”

Sanık Muammer Karabulut "doğrudur”

Mahkeme Başkanı " bu ifade tamam doğru mu”

Sanık Muammer Karabulut " doğrudur efendim, savcılık ifadesi de aynı beyandaydı”

Mahkeme Başkanı " Klasör 115 Dizi 231-230-229-228’deki savcılık ifadesi okundu soruldu düzelteceğiniz ne vardı şimdi”

Sanık Muammer Karabulut “çok geçtiğiniz için efendim sanırım, bulmakta zorluk çekebilirsiniz, Hıristiyanlıkla ilgili bir şey geçti, orada dikkatimi çekti, çünkü ben savcılık ifadesini okumadım yani, öyle bir şansınız yoktu”
Mahkeme Başkanı " niçin, avukatınız yok mu yanınızda “

Sanık Muammer Karabulut "gizlilik kararı vardı, avukatta vardı, yanımda tabiî ki sayın Taşkın burada zaten bize okutmadılar şeyi, burada bilmiyorum okuyan var mı savcılık hiç kimsede okumamış, bakın gizlilik kararı var diye kimseye okutmadılar”

Mahkeme Başkanı " yazdığınız altına imza attığınız ifadeyi okutmaz mı size onun gizlilikle ne alakası var “

Sanık Muammer Karabulut " efendim bilmiyorum burda sorun “

Mahkeme Başkanı " okumadınız mı bu imzayı”

Sanık Muammer Karabulut " efendim ben okumadığımı biliyorum nasıl olduysa zaten avukatlar kopyasını istediler onu da vermediler bildiğim kadarıyla“

Mahkeme Başkanı "kopyası ayrıda yani size bunu muhakkak okutmalıydılar imza attırdılar”
Sanık Muammer Karabulut " okutmadılar efendim ama emniyettekini okumanın ötesinde bir kısmında ben yazdım oturup onu da söyleyeyim”

Mahkeme Başkanı "burada okuduğum konuda muhalif olduğunuz veya eksik kaldığını söylediğiniz “

Sanık Muammer Karabulut " tabi şey emniyettekinin hemen hemen çoğunu kopyalayıp şey yapmışlar yapıştırmışlar galiba yalnızca orada Hıristiyanlıkla ilgili bir şey geçti çok hızlı okuduğunuz için takip edemedim ama önemli değil efendim, yani davayı hükmü etkileyecek bir şey değil mevzu değil, ben yalnızca merak ettim yani, böyle bir ifade kullanmış olamam çünkü ana gerçekten önemli değil “
C.Savcısı Nihat Taşkın “Bekir Öztürk ile ilgili kısımda sayın başkan”

Mahkeme Başkanı " efendim “

C.Savcısı Nihat Taşkın “Bekir Öztürk ile ilgili kısımda geçti Bekir Öztürk ile ilgili ifadesi kısmında”

Mahkeme Başkanı " ancak ben noel baba derneğiyle tanındığım için Hıristiyan dininde olmama rağmen site okurlarını “
Sanık Muammer Karabulut " Hıristiyan ilgili”

Mahkeme Başkanı " Hıristiyan dininden olmama rağmen, site okurlarının bu yönde eleştiriler gizli misyonerlik yaptığım “

Sanık Muammer Karabulut "öyle bir şey yok efendim Hıristiyan dininden ya öyle bir şey söylemedim ben tabi mümkün değil öyle bir şey de”
Mahkeme Başkanı " bu bölümü …….”

Sanık Muammer Karabulut " önemli değil, ama demek ki doğru duymuşum yani “

Mahkeme Başkanı " Klasör 390 Dizi 146’daki Hâkim ifadesi okundu, soruldu”

Sanık Muammer Karabulut "doğrudur efendim “
Mahkeme Başkanı " sanık kimlik bilgileri okundu soruldu”
Sanık Muammer Karabulut " doğru”

Mahkeme Başkanı " avukat bey, sorgular tamamlandıktan sonra ilave mi edeceksiniz, yoksa şuanda ilave edecek bir şey var mı sorguya “

Sanık Muammer Karabulut müdafii Av. Süleyman Çetin ” efendim sorular sorulduktan sonra eğer savunma yapabilsem, daha iyi olur”
Mahkeme Başkanı " buyurun, iddia makamı”
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel " sayın başkanım müsaade ederseniz birkaç soru sormak istiyoruz Sanık Muammer Karabulut ifadenizde Muzaffer Tekin’i daha önceden gıyaben tanıdığınızı belirtmişsiniz, bu tanımanız ne zamanda itibaren, kim tarafından başladı ve Danıştay olayından sonra yazdığınız bir basın açıklaması var, bunla ilgili kısa bir açıklama yapar mısınız”

Sanık Muammer Karabulut " aslında ifademde ben ona dikkat çektim, benim için ben Türkiye’de Fener Rum patrikhanesini izleyen onun her yaptığı faaliyeti değerlendirmeye çalışan bir kişiyim. 17 mayıs 2006 yılında Cenevre’deki yaptığı toplantıyı ben çok daha öncesinde suç duyurusunda bulundum yani, patrik’in şey yapılması için havalimanında gözaltına alınması için yaptığı bu toplantıdan dolayı ve o tarihlerde de 17 mayıs tarihinde de bu Danıştay cinayeti ne yazık ki gündeme geldi ve burada da Muzaffer Tekin  ismi geçti ve ben Muzaffer Tekin ismi geçince işte Sevgi hanımla görüşürken Muammer bizim arkadaşımızdır çok değerli Atatürkçü vatansever bir insandır işte bu işe bunu bulaştırıyorlar denildiği anda kimdir bu Muzaffer Tekin  diye bu sefer ben Muzaffer Tekin’i de araştırmaya çalıştım ve ki bu önemlidir Yargıtay bu davayı birleştirdiğine göre sanırım söylediklerimde bu her iki davanın arkasındaki güçleri ortaya çıkartması açısından o zaman dedim ki acaba dedim Muzaffer Tekin’i Kıbrıs la ilgili bir şeyi var mı dedim bağlantısı var mı yani asker olduğunu öğrendim tabi daha sonra bana asker olduğunu söylediler işte Kıbrıs’ta ilk hava indirme şeyinde, birliğinde görev aldığını bu tür bilgileri da alınca benim daha da çok dikkatimi çekti ve açıkçası, o tarihlerde bu şeyin Danıştay saldırısının ulusalcılara vesaire bu tertibin ne olduğu konusunda Türkiye de, bu işe en fazla emek harcayan insanlardan bir tanesiyim ki, o zamanlar 40-50 sayfa, sırf bu olayla ilgili yazı yazdım ki, bunlar Kin kapısı kitabında da vardır ve bunların büyük bir kısmı da Muzaffer Tekin’i içermektedir, zaten şeyde de, yani o yapmış olduğum konuşmada da, sırf 26 mayıs mıydı, günü sırf Cihan haber ajansı ve zaman grubunun bunla ilgili yönlendirmelerini şey yaptım, buraya aldım, tanışıklık bu, yani tamamen Danıştay cinayetinden duyduğum şüphe ve aynı tarihlerde Cenevre de yapılan o laikliğe karşı patrikhanenin yapmış olduğu “
Mahkeme Başkanı " tanışıklığınız derken gıyapta tanışıklık öylemi anlıyorum, gıyapta tanışıklık, yüz yüze bir tanışıklık yok”

Sanık Muammer Karabulut " yok hayır kesinlikle “

C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "22 mayıs 2006 tarihli Noel baba barış konseyi yönetim kurulu başkanı imzalı olarak yayınladığınız basın açıklamasında, Muzaffer Tekin yüzbaşı rütbesiyle ordudan atıldıktan sonra sivil yaşamında çok sevildiğinden dolayı albaylığı hatta paşalığı kadar yükseldi, milli güç platformunun İstanbul’da gerçekleştirdiği hemen hemen tüm eylemlere katıldı diyorsunuz, önceden tanımadığınız bir insanın bu eylemlere katıldığını veya bu şekilde olduğunu, bu kanıya nasıl vardınız ”

Sanık Muammer Karabulut " efendim, bu bilgiyi alıyorum da ben o zaman çünkü milli güç platformunun aynı zamanda şeyiyim, temsilcisiyim, bu bilgiyi aldığım için kullandım ben, yani tanımıyorum ama, milli güç platformunun İstanbul’da yapılan mesela en basit şeyde de söyledim, 10 kasımdaki yapmış olduğu patrikhane önündeki toplantı, yani buna katıldığını da öğrendim, ya bunun üzerine yazdım bende katıldığını ”
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "bizzat görmediniz, herhangi bir yerde görmediniz “

Sanık Muammer Karabulut " hayır efendim bir görmüşlük falan yok, ben niye böyle bir insana sahip çıkmayım ki, bu gayet doğal yani benim karakterim aynı zamanda “
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "Ergün Poyraz’ın bilgisayarında yapılan incelemede kendisinin yazdığını söylediği notlarda, Ercüment Mitçibaşlı İhsan Güven cinayetiyle alakalı bölümde İ. Güven, Oğuzcan Han’ın telkinleriyle öldürüldü, erken dönmeseydim ben de İ.Güven ile birlikte öldürülecektim, Ankara’da ben tuvalete bile yalnız göndermeyen korumalar, Tuzla’da yanıma gelmemek için bin bir numara çektiler şeklinde bir yazı tespit edilmiş, sizin de 16 aralık 2007 tarihinde 3477 nolu tapede, Kemal Kerinçsiz ile yaptığınız telefon görüşmesinde, Ergün Poyraz’ın tutuklanması olayından bahsederken diyorsunuz ki, yani şimdi Ergün ile Haplemitoğlu’nun ilişkisini bilmiyor mu, ondan sonra o öldürülen deniz subayı var bir tane, petrol ile ilgilenen biliyorsun biliyorsun değil mi onu, orda hedef Haplemitoğlu’ndan sonra Ergün biliyorsun Ergün 3 dakika geç çıkmasa o evde onla birlikte oda öldürülecekti şeklinde bir beyanınız var bunları bilgileri nerden aldınız kesin bir bilgiliniz var mı bu konuda “
Sanık Muammer Karabulut " beyan değil bir telefon görüşmesi sanırım,  Kerinçsiz ile demi efendim o “
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "evet Kerinçsiz ile yaptığınız bir görüşmede, siz bunları söylüyorsunuz “
Sanık Muammer Karabulut " bunu daha önce Ergün Poyraz la görüştüğümdün dolayı böyle bir demek ki konuşma geçmiş, telefon görüşmesini başını sonunu hatırlamıyorum açıkçası bundan bahsetmişim, yani burada “
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "bu bilgiyi Ergün Poyraz mı verdi size, böyle bir şey mi anlattı veya ne zaman anlattı”
Sanık Muammer Karabulut " efendim, zaten Ergün Poyraz kendi ifadesinde de anlattı bunu 
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "yani siz ne zamandan beri biliyordunuz böyle bir olay olduğunu”
Sanık Muammer Karabulut " konuştuğumuzda  söyledi bana, karşılaştığımızda bir gün demek ki konusu oldu bu konuşmada da böyle laf açılınca bende bunu söyledim demek ki”
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "ifadelerinizde, Ergün Poyraz’ı Yargıtay’daki bir dava nedeniyle aradığınızdan bahsediyorsunuz, bu dava ile ilgili olarak Ergün Poyraz’ın size ne gibi bir yardımı oldu”
Sanık Muammer Karabulut " efendim yardımı olmadığını söyledim zaten, farkındaysanız hiçbir işe yaramadığını”
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "o kararın sonucu ne oldu, Yargıtay’daki görülen davanın sonucu ne oldu”
Sanık Muammer Karabulut " lehime sonuçlandı yani o dava zaten lehime sonuçlanacak bir davaydı, yalnız biz aradaki sürünün ne kadara olduğunu öğrenmek istiyorduk, çünkü Taç vakfı bu konuda baskı yapıyordu, yani acaba Yargıtay’da bu dava ne zaman görülür, yani bir tarih vermeme gerekiyordu çünkü, teminat vermem için onu da öğrenemedik zaten, onlarda zaten yapacaklarını yaptılar”
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "size herhangi bir avukat tutma falan yardımında bulunmadı değimli”
Sanık Muammer Karabulut " efendim benim avukatım var zaten “
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel "teşekkür ediyorum”
C.Savcısı Nihat Taşkın "sorularıma geçmeden önce bir hususu açıklamak istiyorum Muammer Karabulut’un ifadesini ben aldım, orda tutanağı şu anda ulaşamadığım için bilmiyorum, ama iyi hatırlıyorum, bu Bekir Öztürk ile arasındaki husumetten kaynaklanan Hıristiyanlık mevzuu gelmişti ve sanık kendisinin Hıristiyan olmadığının söylemişti, eğer yanlış geçtiyse, burada benim tanıklığımla düzeltilebilir”
Mahkeme Başkanı " savcı bey, müsaade edin bulayım hemen, efendim böyle yazılmış tanıdığım için Hıristiyan dininde olmama rağmen site okurlarından bu yönde eleştiriler”
Sanık Muammer Karabulut "olmamama “
Mahkeme Başkanı " olmamama öyle mi, öylemi düzeltelim “

C.Savcısı Nihat Taşkın "evet sayın, başkan “
Mahkeme Başkanı "efendim, Klasör 115 sayfa 230 Bekir Öztürk ile ilgili açıklamanın 7’inci satırında ki olmama şeklinde yazılı olmamama şeklinde düzeltildi, buyurun savcı bey”
C.Savcısı Nihat Taşkın "Ergün Poyraz ile ilişkiniz hakkında Ergün Poyraz Cumhuriyet savcılığı ifadesinde, Muammer Karabulut tanımadığını araştırmacı yazar olduğunu kendisine kitap gönderdiğini ve öyle tanıştıklarını beyan etmiştir, ancak şimdi de söz konusu olan Bekir Öztürk ile ilgili ilişkinizde Kuvvai Milliye net isimli internet sitesindeki yazılarınızın kaldırılmasından bahsettiğiniz anlaşılıyor, bu konuda Bekir Öztürk ile görüşmenizde sizin Ergün Poyraz adına da yetkili olduğunuzu kendi yazılarınızla birlikte Ergün Poyraz’ın yazılarını da bu internet sitesinden kaldırılmasını istediğiniz Bekir Öztürk’ün e mail‘inden anlaşılıyor, bu doğrumudur istediniz mi, kendinizi Ergün Poyraz adına yetkili olarak gösterdiniz mi Bekir Öztürk’e”
Sanık Muammer Karabulut "efendim, bu yetkili ve bir bağlayıcı şey değil, açıkçası konuşma değil, ben hoşnutsuz olunca, Ergün  o zaman söyle benim yazımı da benim şeyimi de çıkarsınlar dedi, bundan ibarettir “
C.Savcısı Nihat Taşkın "kaldırıldı mı peki Ergün Poyraz ‘ın yazısı”
Sanık Muammer Karabulut "kaldırıldı, tabiî ki efendim, daha sonra kaldırıldı yani ilk önce benim kaldırıldı, ondan sonra sırasıyla sanırım Ergün’ünde kaldırıldı yani Ergün’ün adı da yoktu ondan sonra”
C.Savcısı Nihat Taşkın "tepkimin net isimli internet sitesi size mi aittir “
Sanık Muammer Karabulut "hayır değil efendim, o gün sanırım bir yanlış anlaşılma oldu burada bende müdahale etmedim, zaten bana ait olsa o sitenin sahibi olarak çok basit onu görmek, benim adım geçer”
C.Savcısı Nihat Taşkın "bunu şunun için soruyorum, burada birçok sanırım bilgisayarında ve iletişimlerinde bu sitenin gerçek sahibinin sizin olduğunuzdan bahsediliyor”
Sanık Muammer Karabulut "efendim onu tespit etmek çok kolay yani ben ona gereksiz gördüğüm için açıkça hiç üstüne düşmedim yani o sitenin şeyine girilir kime ait olduğu görülür yani bana ait değil, o site ama şu var ben belki çok yazı yazdığım için sanki benim kontrolümde veya benim işte siteyi yöneticisi olduğum gibi bir şey imaj var, belki onla karıştırılıyor olabilir“
C.Savcısı Nihat Taşkın "sahibi kimdir “
Sanık Muammer Karabulut "efendim tanımıyorum, tanısam, yani birkaç grubun ya bu şöyle bir şey birisinin bir sitesi var ve sen site de bir yerde sana da oda veriyorlar, onun gibi bir durum yani site sahibi olmak yani, tepkimizde öyle bir şey”
C.Savcısı Nihat Taşkın " Ankara’daki Kuvvai Milliye derneğinin İstanbul’da yapacağı bir toplantıyla ilgili olarak büyük hukukçular birliği Kemal Kerinçsiz arasında bir anlaşmazlık olduğu sizin de buna müdahil olduğunuz bu konuda çeşitli iletişimlerde bulunulduğu, Halil Behiç Gürcihan’ın bu konuda bir yazı kaleme aldığı,  bu yazıda Muammer Karabulut vakasına özellikle değinilmedi, çünkü kilitlenen bir durumu açmayı hedefliyordu,  tabi bu noktadan sonra kilitlenen iletişim açılsa dahi bunu üstlenemem,  ama eğer bu kilit durumu açılırsa Muammer Karabulut’u her halükarda sahne dışında tutmak için onu genel resim içinde ana etkin oyunculardan biri olarak resmedilmemesi lazım,  arka planda ana sorunlardan birisi olduğunu bilsem de,  şeklinde bir e mail kaleme alıp bir çok kişiye göndermiş,  burada aslında söz konusu edilen şey Kuvvai Milliye derneğinin sizinde içinde bulunduğunuz iddia edilen milli güç birliği veya büyük güç birliği tarafından yönlendirilmesi konusu söz konusu ediliyor, bu konuda bir açıklama yapar mısınız”
Sanık Muammer Karabulut "her şeyden önce, okuduğunuz metni yine anlamadım, çünkü o anda sorulmuştu bana, bence onu yazan kişilere sormak lazım, yani kim yazmışsa ona sormak lazım”
C.Savcısı Nihat Taşkın "burada sırası geldiği için siz savunma yapıyorsunuz “
Sanık Muammer Karabulut "benim her adımın geçtiği yeri benimle ilgili nasıl yorum yaptıkları “
Mahkeme Başkanı " yani açıklama sizin bilginiz var mı”
Sanık Muammer Karabulut "yok efendim, nasıl olabilir”

Mahkeme Başkanı "mesele o”

Sanık Muammer Karabulut "nasıl olabilir benim gıyabımda yazılmış bir yazıdır, yazının içeriği de, ne olduğu belli değil “
C.Savcısı Nihat Taşkın "savunmanızda çalışma alanlarınızı, derneğim amaçlarını anlattınız, ancak sizden ele geçirilen savunma sanayi konusunda harp akademilerine verilen askeri tezlerin bulunduğu hususu tam anlaşılmadı, bunlar sizin derneğinizin amaçlarına veya  patrikhane konusundaki  çalışmalarınıza ilişkin değildir, bunu niçin bulunduruyorsunuz”

Sanık Muammer Karabulut "çok net ben aynı zamanda gazeteciyim ve Antalya’da da tanınan bir insanım ve bu belgeyi bu cd’yi, harp akademilerine giden TRT bölge müdürü olan arkadaşımdan aldım beyan ettim içeriğine de emniyette baktık, hiç bir şey olmadığı için zaten öylece kaldı”

C.Savcısı Nihat Taşkın "sizde İstanbul’daki azınlık vakıflarının ayrıntılı mal varlığı listesinin bulunduğu bir doküman elde edilmiştir cd içerisinde, bunu kullandınız mı “

Sanık Muammer Karabulut "doğrudur, kullandım, bu belgeleri zaten sürekli topluyorum benim işim bu zaten vakıf yasasına meclisten geçmeden öncede bu konuyla ilgili bayağı bir çalışma yaptım, hem hükümeti hem milletvekillerine ya bu benim işim tabiî ki vakıf yasası Türkiye için çok önemli bir yasaydı, buradaki usulsüzlükleri azınlıkların bu konudaki yapmış olduğu hileyi ortaya çıkartmak için olaya vakıf olmam gerekiyordu, mümkün olduğu kadar hepsini toparladım ve bunların hepsi hükümette de var ve devletin ilgili kurumlarında da var sanırım işe de yaradı yani, eğer dışarıda olsaydım, daha da etkili olacaktı “
C.Savcısı Nihat Taşkın " Kemal Kerinçsiz’in bilgisayarından Kürşat hareketi isimli bir doküman elde edildi, burada belli kişiler yazılı biriside sizsiniz, fotoğrafınızda var, siz bu hareketten haberdar mısınız”

Sanık Muammer Karabulut "  hayır ilk defa duyuyorum, nasıl görebilir miyim”

C.Savcısı Nihat Taşkın "bu klasör eklerinde de var bu “

Sanık Muammer Karabulut "nerde var, bu Ergenekon dan sonra, ikinci bir hareket mi efendim Kürşat hareketi yoksa ”

C.Savcısı Nihat Taşkın "şu şekilde 
Sanık Muammer Karabulut "bilmiyorum efendim sanıyorum, o siteyi yapan kişi biraz önce bir şey söyledi ama “
C.Savcısı Nihat Taşkın "siz milli güç birliği veya büyük güç birliği sözcüsü müsünüz “ 

Sanık Muammer Karabulut "efendim bir dönem yaptım bahsettiğim gibi patrikhanenin Yunanistan’a taşınmasıyla ilgili o süreç tamamlandı, o görevimde bitti, bunda olmamın gerekçesi de patrikhaneyi tanıyan bir kişi olarak onun o dönemdeki yapmış olduğu faaliyetlerin daha iyi anlatılması içindi, onun dışında başka hiçbir şey”
C.Savcısı Nihat Taşkın "milli güç birliği adına düzenlenmiş ve grup olarak bir çok kişiye gönderilmiş bir e mail var, tepkimiz net de yayınlanmış, milli güç birliği imzalı bu e mail’in sizin tarafınızdan kaleme alınıp alınmadığını soracağım, Jandarma baştan itibaren suçlanmaya başlandı, eğer TC. devletinin varlığını korumak isteyenlerine çete diyorsanız, bizler TC. devletinin varlığını sürdürmesinden yana olan uygarlık tarikatını ise, sizlerin tabiri ile evet çeteyiz çünkü insanız Protestan kuran altıncı bölümü www,tepkimiz,net’te,  milli güç birliği altında da tepkimiz net sizin tarafınızdan mı ”
Sanık Muammer Karabulut "doğrudur efendim imzam varsa”
C.Savcısı Nihat Taşkın "hayır sizin imzanız yok, milli güç birliği altında da tepkimiz net adresi var”
Sanık Muammer Karabulut "olabilir efendim, eğer bir dizi galiba o demi altı mı diyorsunuz ona baştaki yazıyı “
C.Savcısı Nihat Taşkın "evet ve Protestan kurun altıncı bölümün “
Sanık Muammer Karabulut "efendim Protestan kuranla ilgili biraz öncede bahsettim, onla ilgili benim çalışmam vardır zaten kitap haline de gelecek Türkiye’deki bu ılımlı din devletinin altında yatan gerekçesinin Türk milletini İslam’dan çıkartılmak olarak gördüğümden dolayı böyle bir çalışmam var benim ve o bağlamda Protestan kuranla ilgilide altı değil, sanırım 30-40 tane yazım var benim evet bizde uygarlık tarikatının üyesiyiz ,uygarlık tarikatının da ne olduğu biliniyor galiba”
C.Savcısı Nihat Taşkın "Turan Çömez ile tanışıyor musunuz”
Sanık Muammer Karabulut "Turan Çömez ile tanıştım şu şekilde tanıştım Bergama’da fener Rum patrikhanesi bir ayın tertipliyordu, yine yasadışı tabiî ki ve aynı tarihlerde de aynı tarihte de Atina’da Selanik’te özür dilerim, Pontus soykırım anıtı açacaklardı.  aynı tarihte ve oradaki kişide metropolitte Belgama’da ayin yönetecekti ve bu ayinin iptali için çaba sarf ediyordum ve bu arada Çömez’in Balıkesir milletvekili olduğundan dolayı, ona ulaştım durumu kendisine anlattım. bunlar bakın eş zamanlı böyle bir operasyon yapıyorlar, bu ayine izin verilmemesi gerekiyor dedim bunu başbakan’a iletti Erdoğan’a iletti Erdoğan’da buna tepki gösterdi açıkçası biliyorum, çünkü bana o konuda mailler yolladı. eğer o bilgiye ulaşmışsanız o mailleri de görmeniz lazım ama araya hatemiler girdi, ne yazık ki Aksu’yu kafaya aldılar ve o ayini yaptılar Çömez ile böyle tanıştım”
C.Savcısı Nihat Taşkın "sadece bu olay nedeniyle bir bağlantınız oldu”
Sanık Muammer Karabulut "işte böyle bir ilişki oldu, Çömez ile açıkçası ve ondan sonra da zaman zaman telefonlaştık çünkü kendisi bu konular benim kültürüm benim tarihim yeterli değil siz anlaşılan bu konularda çok dolu bir insansınız diye benimle bu konuda zaman zaman hep telefonlaştık, hatta o dönem Yunanistan’da da bir sempozyumu vardı, o sempozyumda da benden o konuda yardım istedi, ne anlatayım diye”
 C.Savcısı Nihat Taşkın "peki Sevgi Erenerol ile yaptığınız bir telefon görüşmesinde bir basın açıklaması konuşulmaktadır, sizin hazırlayacağınız bu basın açıklamasında kullanacağınız cümleleri Sevgi Ereneol’ un  size dikta ettirdiği anlaşılıyor, siz birçok kitabı olan yazarsınız bu konuyu nasıl açıklıyorsunuz?”
Sanık Muammer Karabulut "şimdi siz sanırım şunu biliyorsunuzdur, ama bilmiyorsunuzdur özür dilerim, çünkü iddianamede bilinseydi bu kadar kelime hataları ve anlama hataları yapılmazdı her yazarın her yazarın yazısı redaksiyona yapılır her yazarın ama Yaşar Kemal’in ben iki tane redaksiyonu olduğunu biliyorum, Ertuğrul Özkök’ün üç tane yazısını redakde eden kişi olduğunu biliyorum, yani kişiler yazılarını yazdıktan sonra onun toparlanması ve düzeltilmesi gerekir buna tesadüfen birlikte tanıklık ettiğimiz yani duyduğu için, sevgi hanım onu okurken, o hataları söylemiş bana bende düzeltmişim, bundan daha doğal ne olabilir “
C.Savcısı Nihat Taşkın "hayır burada konu Ergün Poyraz’ın tutuklanması ve soruşturmayla ilgili bir basın açıklaması, konuyla ilgisi bu”
Sanık Muammer Karabulut "Jandarma ve genelkurmay istihbarat mı şey çete mi diye o yazı biliyorum neyi kast ettiğinizi, bu yazıyı genelkurmaya da sordum ben siz çete misiniz diye, sonra başbakan’ın bu işe müdahale etmesi gerektiği konusunda başbakana da yolladım insanları bu şekilde töhmet altında bırakmayın, devletin kurumlarında insanlar bu şekilde sorgulamayın diye emniyette de soruldu, bana emniyette de güldüler, ya Muammer işte sana da bir soralım sen genelkurmay ile işte MİT ile şunla bunla ilişkin var mı, varsa söyle seni de serbest bırakalım ya bırakın dedim artık gayet basit bu yani olay”
C.Savcısı Nihat Taşkın "sorularım, bu kadar sayın başkanım teşekkür ederim”
Sanık Ergün Poyraz söz istedi verildi :Sayın başkanım  bu konu emniyette de sorulmuştu daha önce ikinci ek ifademde savcı Zekeriya Öz tarafından da sorulmuştu ve her seferinde reddettim nasıl diğer belgeleriniz sahteyse dedim bunu da bilgisayara sonra eklemişsiniz, çünkü ben daha önce yazdığım tarikat, siyaset, ticaret ve cinayet adlı kitabım da İhsan Güven olayını en ince ayrıntılarına kadar yazdım, olayda yakalandı denilen katillerin polis muhbirleri olduğuna kadar yazdım, bunların telefon kontörlerini polisin aldığına kadar yazdım ve telefonların polis tarafından  takip edildiğine kadar yazdım hatta polisin adliyeye yani mahkemelere iki ayrı ifade tutup bu ifadelerinden en ılımlısını gönderdiğine kadar yazdım ve ifadelerin ikisini birden de karşılaştırdım ve bu şeyleri sürekli reddettim, burada ifade verdim, sayın savcılar bana bu konuyla ilgili hiçbir soru soramadılar, ancak Muammer beye yönlendirme şeklinde bir soru sordular dolayısıyla o  bilgisayarımda var dedikleri tamamen polisin benim bu yazdıklarıma karşı yaptığı ve eklediği bir bölümdür benimle hiçbir ilgisi yoktur”
Sanık Muzaffer Tekin  söz istedi  verildi “sayın başkanım  değerli üyeler soru sormayacağım, ama konuyla ilgili müsaade ederseniz çok kısa bir açıklama yapmak istiyorum şimdi sayın savcımız beni tanıyıp tanımadığını sordu, ben Danıştay hadisesinden önce başkanım, eylem denilen saydım iddianameden 4 hususa iştirak etmişim, ki onları siz biliyorsunuz tekrarlamayacağım gösteri bunları da muharip gaziler derneğiyle biz şey yaptık, biz esasında burada benim bireysel değil böyle bir hadisede muharip gazilerinde burada olması lazım tanımaz, beni inanın bende tanımıyorum, daha sonra o yazıları okudum, Sevgi hanıma sordum oradan öğrendim, bunu arz etmek için şey yaptım”
Sanık Sevgi Erenerol söz istedi verildi “demin muammer beye sorulan sorunun kaynağı şöyledir Muammer bey sizde muhakkak fark ettiniz, beyni çok hızlı çalışan bir kişidir, dolayısıyla yazı yazarken o beyninin hızlılığına eli şey yapamıyor, uyamıyor, yetişemiyor, o yönden hep hata yapıyor”

Mahkeme Başkanı " siz mi tamamlıyorsunuz  yani o eksikleri siz mi tamamlıyorsunuz “
Sanık Sevgi Erenerol “evet o zaman cümle düşüklükleri oluyor, bana okuduğunda ben cümle düşüklüğünü düzelttim, oradan kaynaklanıyor teşekkür ederim”

Sanık Kemal Kerinçsiz söz istedi verildi; değerli başkanım soruşturma aşamasında bir suru hukuk dışılıklar oldu, onları hep beraber gözlemledik yaşadık ama en azından şu mahkeme salonunda şu hukuk dışılıkları yapsalar iddia makamı çok memnun olacağız bakınız sayın savcı Nihat bey okurken diyor ki Kürşat harekatı Kürşat harekatıyla Kürşat harekatı bildirisi farklıdır siz bildirisi cümlesini okumazsanız o sözcüğü sanki bir harekat varda bu harekatın üyeleri var burada da bu kişiler bu harekatın üyeleri gibi lanse edildi, doğru değil kaldı ki o söz konusu olayın kendiler bizden çok iyi biliyor ne olduğunu sorulan sual şu Kuvvai Milliye net sitesinde orada haberleri yer alan insanların fotoğrafları konusunda Bekir Öztürk bir düzenleme yapmış, bu haberlerimize de kendileriyle aramız açılmadan önce 2006’nın kasım ayından önce yer veriyordu, oraya girilmiş benim bilgisayarımdan yani siteye girilmiş ve siteye girildiğinde bu fotoğraflar olduğu gibi orada çıkar Kürşat harekatı bildirisi de bu sitede yayınlanan bir bildiri, şu resimlerde aynı şekilde o sitede yayınlanan resimler ama öyle bir hava verildi ki bu meseleye sanki Kürşat harekatı var ve bu resimdeki kişilerde bu harekatın üyesi gibi hiç doğru bulmuyorum tasvip etmiyorum bu hareketlerinde gerçekten bir hukukçuya yakıştırmıyorum kınıyorum değerli başkanım yakışmıyor birkaç sualim var çok özür diliyorum, benimle tanıştığı tarih nedir efendim”
Sanık Muammer Karabulut "telefon görüşmesiyle tanıştım “
Sanık Kemal Kerinçsiz “tarih olarak yıl olarak ay olarak”
Sanık Muammer Karabulut "2005 efendim, ama şeyini hatırlamıyorum, yani Kudüs patriği için kurulan şeriat mahkemesi ne zamansa tarih o ay olması lazım 
Sanık Kemal Kerinçsiz “kendisinin da avukatlığını yapıyor muyum”
Sanık Muammer Karabulut "evet yapıyor”
Sanık Kemal Kerinçsiz “Ayasofya derneğinin kuruluşu nasıl olmuştur, teklif kendisinden mi gelmiştir teklifin amacı nedir, bu derneğin kuruluşu için Veli Küçük’ten, Muzaffer Tekin den, benden veya Sevgi Erenerol’ dan herhangi bir talimat almış mıdır”

Sanık Muammer Karabulut "teklifin kaynağı benim, çünkü Türkiye’deki bu tür kürtürel abidelerin mutlaka yöre insanları tarafından bir dernekle bir vakıfla kurulması benim bir projemdir zaten Noel baba vakfı da bu amaçla kurulmuştur, yurdun muhtelif yerlerinde bu tür öne çıkmış eserlerin yöre insanları tarafından sahiplenilmesi, aynı zamanda devletin ülkenin kültürüne sahip çıkmaktır. bu bizim Türkiye’deki en büyük eksikliğimiz, ki Ayasofya derneğini de bu amaçla önerdim düşünün dünyanın en büyük bir abidesi var,  yok namaz kılınmaz, yok bilmem ne, bir sürü laf söylüyoruz, ama onla ilgili ona sahip çıkacak hiçbir faaliyette bulunmuyoruz, bunu önerdim, arkadaşların hoşların gitti ve bu şekilde kuruldu, ben kimseden emir almam”
Sanık Kemal Kerinçsiz “Ayasofya derneği faaliyette bulundu efendim”
Sanık Muammer Karabulut "bulunmadı, yani bilmiyorum, ama bulunmadığını tahmin ediyorum”
Sanık Kemal Kerinçsiz “İzmir’de milli güç platformu adı altında bir miting yapıldı, bunun konusu nedir kimler katılmıştır, yasal izinle yapılmış bir miting midir”
Sanık Muammer Karabulut "evet mitingin iznini ben aldım, çünkü bu şeyin Fener Rum patrikhanesinin Yunanistan’a gitmesiyle ilgili o yapılan faaliyetlerin bir sonlandırılması olması gerekiyordu, tabi ki en doğru yerde İzmir’di, yani çünkü İzmir’den yolcu etmiştik, en son yine böylesi bir faaliyet İzmir’de sonlandırılmalıydı”
Sanık Kemal Kerinçsiz “Milli güç platformunun sözcülüğünü yaptığını iddia ediyor, bu sözcüklük nedir nasıl yapılır efendim, yani dernek başkanları sırasıyla mı veya faaliyetlerine göre mi yaparlar”
Sanık Muammer Karabulut "hayır, bu yalnızca yine söyledim, benim bu konuyla ilgili bilgim olduğundan dolayı, yani bunu bu yapılan faaliyetleri bir şekilde açıklanması gerekiyordu. kamu oyuna  kamuoyuyla paylaşılması gerekiyordu bunu yaptım, ben bu gönüllü resmi bir şey değil galiba “
Sanık Kemal Kerinçsiz “iddianamede iki tane basın açıklamasına katıldığından bahsedilmiş  bu açıklamalarda size katılma konusunda herhangi birisi yönlendirdi mi veya birinden talimat aldınız mı”
Sanık Muammer Karabulut "hayır, ben tek başıma geldim zaten, Antalya’dan o basın açıklamasını zaten Fener Rum Patrikhanesinin önündeki basın açıklamasını ben yaptım”
Sanık Kemal Kerinçsiz “katılma amacınız nedir, bu basın açıklamalarına “
Sanık Muammer Karabulut "bilmiyorum, savunmamda veya bilgilendirmemde buna yeteri kadar yer verdiğimi düşünüyorum, sanırım anlaşılmış olması lazım, ben patrikhanenin Türkiye’deki ikinci sorunuysam, tabiî ki onla ilgili bütün faaliyetlerde olmam gerekiyor”
Sanık Kemal Kerinçsiz “ bu faaliyetlerde bir suçun işlendiğine polisin müdahale ettiğine veya konuşmacıların katılanların herhangi bir şekilde orada bulunanları halkı silahlı ve silahsız olarak tahrik ettiğine ilişkin herhangi bir şey gördün mü “
Sanık Muammer Karabulut "hayır hiçbir olay olmadı “
Sanık Kemal Kerinçsiz “sizde herhangi tahrik edici konuşma yapmadınız”
Sanık Muammer Karabulut " hayır, söz konusu değil “
Sanık Kemal Kerinçsiz “Asker yada sivil unsurlarla darbe teşviki yada tahriki konusunda bir konuşmanız oldu mu veya şöyle diyelim, darbe çığırtkanlığı yaptınız mı, deyim itibariyle “
Sanık Muammer Karabulut "benim yüzlerce makalem vardır, bir yerde darbeyi öven ve darbeyle ilgili bir yazımı bulamazlar, söz konusu değil “
Sanık Kemal Kerinçsiz “teşekkür ederim efendim”
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk söz istedi verildi” sayın mahkeme bir beyanda bulunmak istiyorum, az önce iddia makamının sorusunda da belirttiği gibi, Muammer Karabulut’u tanımadığım gibi şahsa ait hiçbir yazı bilgisayarıma internetten indirmedim, mail yoluyla gelmedi veya bir şekilde bilgisayarıma kaydetmedim, Noel baba heykeliyle ilgili bir yazı bende hiç bulunmadı arz ederim “

Sanık Bekir Öztürk söz istedi verildi” biraz önce Kemal bey fotoğraflarla ilgili bir şey söyledi bir açıklama yapmak istiyorum, bu konuyla ilgili, benimle ilgili bölümde de yazıyor, Kemal beyle ilgili bölümde var, Adil Serdar Saçan, Muammer Karabulut, Sevgi Erenerol, Bekir Öztürk, Kemal Kerinçsiz, Oktay Yıldırım , Ergün Poyraz bu şahısların tamamı bizim sitemizde köşe yazısı yazan şahıslar bir dönem, Ergün Poyraz beyin fotoğrafı güvenlik nedeniyle yayınlanmadığı için onun yerine kalpak fotoğrafı kullanıyorduk, bu fotoğraflar bir internet sitesine bir şahıs girdiğinde o sitedeki grafiklerin tamamı temponary dizini altına atılır, bir daha ziyaret edildiğinde o internetten gelmesin daha kolay gelsin site daha hızlı çalışsın mantığıyla, yani bir siteyi gezdiğinizde siz herhangi bir şeyi kaydetmeksizin o sitedeki grafikler fotoğraflar sizin bilgisayarınızın bir klasörüne kaydedilir, bunu savcılar bilmeyebilir, ama soruşturmayı yapan kolluk güçleri bunu bilir, bilirkişi adı altında efendim bilgisayar inceleyen insanların hepsi bunu bilir, ama bunu sanki bilgisayarda bulunmuş, kaydedilmiş gibi göstererek bence bir ahlak zafiyeti yapmışlardır, mesela kendileri Fethullah Gülen nokta net sitesine girdiğinde Fethullah Gülen ile ilgili fotoğraflar kendilerine bilgisayarına gelir, bir başka şey Behiç beyin yazısı daha önce defaetle anlattığım üzere, 11 Kasım toplantısından önce yani Kuvvai Milliye derneği kurulmadan önce Kemal Kerinçsiz bey ve arkadaşlarıyla yollarımızın ayrılmasıyla ilgili yazılan bir yazıdır dolayısıyla bu yazıyla derneğin hiçbir alakası yok dernek daha çok sonradan kurulmuş ama halen yönlendirme sorularla Kuvvai Milliye derneğini milli güç mü yönlendiriyor gibi “
Mahkeme Başkanı " anlaşıldı “

Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)" sizin İstanbul Karaköy, Beyoğlu’nda bir iş yeriniz var mı”
Sanık Muammer Karabulut " hayır efendim “

Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"lobi belgesi sizde ele geçirildi mi”

Sanık Muammer Karabulut "hayır”
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"bu emniyetteki ifadenizde Bekir Öztürk’ün sahip olduğu Kuvvai Milliye net sitesinin konumunu yazarları, fikirleri sizi rahat etti diye beyanda bulunmuşsunuz, bu rahatsızlığın sebebi nedir “
Sanık Muammer Karabulut "efendim yazdığım yazılarla ilgili ben sonuçta Noel baba vakfının veya Noel baba barış konseyinin başkanıyım ve bu isimle biliniyorum, yani benim bu temsil ettiği kurulmada tanınıyorum e tabi böyle bu tür Kuvvai Milliye vesaire gibi sitelerde adın geçtiği zaman a bak Noel Baba bilmem ne falan filan diye bir sürü laf söyleniyor, çünkü bu konuda yani dinler arası diyalog da olmak üzere Türkiye’deki başlatan ilk kişi benim yani biraz yani beni yakinen tanımayan kişiler benimle ilgili yanlış bilgi sahibi olma olasılığı çok fazla “
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"o yüzden rahatsız oldunuz”
Sanık Muammer Karabulut "ben rahatsız olmadım, siteye girenler rahatsız oldu ki abuk subuk bir sürü şeyler yolladılar “
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"Sevgi Erenerol ve Veli Küçük’ün evinde sizinle ilgili dilekçeler yazılar ele geçmiş”
Sanık Muammer Karabulut "dilekçe değil efendim, benim yazmış olduğum herkesin işte yazıları sonuçta internet çıkışı oluyor veya bilgisayar çıkışı oluyor, o yazılar yani benim gerçekten çok üretken bir insanım benim çok yazım var ve yani bu yazılar yurtdışında da var yani sırf Türkiye’”
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"şunu sormak istiyorum, onlarla bu yazılarınızı onlara göndermenizde ki amaç nedir 
Sanık Muammer Karabulut "göndermedim efendim beni bir tek finans bank ile ilgili sayın Veli Küçük’ü bu konuda bilgilendirmek üzere yolladım, çünkü o istedi benden bu yazıları yolla bana o zaman Muammer dedi bende yolladım, onun dışında zaten tarih aralığına bakın hepsi finans bank ile ilgilidir yani onun dışında ben kimseye niye yazı yollayayım ki internette var açık okusunlar yani”
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"iddianamede 1000’inci sayfasında, Sevgi Erenerol ile 632 kez görüştüğünüz belirtilmiş, siz 2005 yılında tanışmışsınız, tutuklandığınız tarihe kadar 632  kez görüşmüşsünüz ve bu görüşmelerin mahiyeti nedir”
Sanık Muammer Karabulut "efendim, Sevgi Erenerol ile hem temsil ettiği patrikhaneki benim için çok önemlidir, yani Türkiye Cumhuriyetinin temelleri vardır orda aynı zamanda babasını bilirim kendisinin gerçekten 2005 yılında tanıdım, bizim Sevgi Erenerol ile paylaşacağımız o kadar husus var ki yani hem akademik hem entelektüel açıdan ve aynı zamanda biliyorsunuz Noel baba barış konseyinin de üyesi, o telefon görüşmesinden daha fazla olduğu tahmin ediyorum, ben az bile yazmışlar, yani konuşmalarımız bu alanda çünkü ben kendi kiliseleriyle ilgilide çok yazı yazdım,  o konuyla ilgili araştırmalarım var benim “
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)"aynı şey Kemal Kerinçsiz ile de geçerli yani 2005 yılında tanışmışsınız Kemal Kerinçsiz ile onunla da toplam 459 kez görüşmüşsünüz “
Sanık Muammer Karabulut "onu düzelti sanırım sayın Kerinçsiz yanlış sayın Erenerol la ilgili az bile diyebilirim, ama sayın Kerinçsiz zannetmiyorum, o kadar onu da zaten Kerençsiz 
Üye Hakim (Hasan Hüseyin Özese)" şöyle sorayım o zaman onunla yaptığın görüşmelerin mahiyeti nedir 

Sanık Muammer Karabulut "bana gösterdi efendim yüzde altı yüz falan civarında bir hata var, orda efendim görüşmemizin mahiyeti yine bakarsanız o sıklık bu patrikhanenin taşınmasıyla ilgilidir, daha sonrada zaten benim avukatım yani sonuçta benim İstanbul da girdiği davada var”
Sanık Muammer Karabulut müdafii Av. Süleyman Çetin söz verildi ”Sayın Başkanım  öncelikli olarak iddia makamının son sorularıyla ilgili bir hususa açıklık getirmek gerekecek, sayın Turan Çömez ile ilgili sorulan sorular sanırım, bu yargılama kapsamı dışında yani böyle bir iddia yok müvekkilim ile ilgili buna ilişkin iddianamede bir düzenleme yok, bu hususu sayın mahkemece dikkate alınmasını talep ediyorum, bunun dışında askeri tezlerden bahsedildi tabi ben bu askeri tezleri göremedim ama bu bir yüksek lisans tezin niteliğinde bir şey midir yoksa askeri bir doktrin midir gizli belge midir bunların hiç birisini bilmiyoruz, yani gizli olmayan bir belge ise herkeste olmasının herhangi bir sakıncası olmadığını da düşünüyoruz, kaldı ki gazeteci kimliğiyle zaten kendisi Türkiye’nin dört bir yanından her türlü size akabilir, kimliğini gizleyerek insanlarda gönderebilir, bunda herhangi bir sorun olacağını düşünmüyorum, sayın Muzaffer Tekin  ile ilgili konuya sayın Muzaffer Tekin’in kendisi açıklama getirdi, zaten kendisi bir gazi muharip gaziler derneğinin düzenlemiş olduğu toplantılarda bulunması ve o toplantılarla ilgili görüşmüş olmaları kaldı ki, tanışıklıkları bile yok, bunda her hangi bir sıkıntı olduğunu düşünmüyorum öncelikli olarak, iki hukuki konuda sayın mahkemeye bir açıklama yapmak istiyorum, müvekkilim  sayın Muammer Karabulut açıklamalarını yaparken ben kendimi savunmuyorum dedi. ben sayın mahkemeyi ve kamuoyunu bilgilendirme amaçlı bilgi açıklıyorum dedi. ben savunma yapmıyorum, çünkü suçlu değilim dedi. anayasanın 38 ‘inci maddesinin 4 ‘üncü fıkrasındaki masumiyet ilkesi gereğince de bu çerçevede yine Avrupa insan hakları sözleşmesi çerçevesinde müvekkilim  masum olduğu için aynı zamanda sadece bilgilendirir nitelikte açıklamalarda bulunmuştur. yine CMK 141 de maddesi de Avrupa insan hakları sözleşmesinin 6’ıncı maddesinin 1’inci fıkrası gereğince, yargılamanın ve dava açılmasının makul süreler içerisinde yapılması gerekliliğine ilişkin düzenlemelere de riayet edilmediği düşünüyorum ve bu hususun zaten tutanaklara geçtiğini de biliyorum, makul süre içerisinde ya bu süre makul olmamıştır, tüm sanıklar için tutuklular için makul olmamıştır, bu nedeniyle de yargılamanın bu safhasının hukuka aykırı olduğunu düşünüyorum. ülkemizde özellikle Türkiye Cumhuriyeti devletinin milli değerlerine ulusal bütünlüğüne vatanı ve milletiyle bölünmezliğine hakaret edenler bu uğurda yazı yazanlar Avrupa ülkeleri de Amerika birleşik devletleri tarafından ödüllendirilirken, kendi ülkesinin, vatanı ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü savunan ulusal değerlerine sahip çıkan huzurdaki tutukluların bu konuda maalesef içerde tutulmaları zindanlarda olmaları da Türkiye’nin bir çelişkisi olarak gördüğümü de belirtmek istiyorum büyük Ortadoğu projesiyle ülkemizi bir müstemleke haline getirmek isteyen dış güçler ile bunlarla birlikte hareket eden ülkemizdeki ılımlı İslam projesi, ılımlı İslam modeliyle bir ümmet ve tebaa toplumu kurmak isteyen içerdeki işbirlikçilerinin çabalarıyla bu davanın açıldığını düşünüyorum bir hukukçu olarak ve yargılamanın neticesinde de tüm tutukluların da bu konuda beraat edeceğine inanıyorum. iddia makamının çok ilginç saptamaları var, telefon görüşmeleriyle ilgili bir hususa değinmek istiyorum. 994’üncü sayfada, 7 tane tap edilmiş telefon görüşmesi var, bu telefon görüşmelerinin içerikleri açıklanmış bu telefon görüşmelerinin içeriklerinde hiçbir suç unsuru yok, işin ilginç tarafı yine iddianamemin 999’üncu sayfasında, yapılan toplam telefon görüşmeleri verilirken 1242 kez telefon görüşmesi yapıldığı, bu 1242 kez yapılan telefon görüşmesinden sadece 7 tanesinin özellikle iddianameye konu olacak şekilde terör belgesi niteliğinde sayılmasının hayatın olağan akışına da uyduğunu da düşünmüyorum. 1200, 1000lerce korunma yapacaksınız, sadece 7 tanesinde suç unsuru taşıyan bir konuşma yapılacak, bu hayatın olağan akışına eğer bu işin içindeyseniz, o 1242 konuşmanın 1000 tanesi herhalde bu içerikte olması gerekirdi. kaldı ki o 7 konuşma da yine bu içerikte değil, iddianamenin 996’ıncı sayfasında, diğer şüphelilerle örgütsel irtibatları açıklanmaya çalışılmış ancak sadece yine iddianamenin 993’üncü sayfasındaki aramada elde edilen deliller başlığı adı altındaki basın açıklamalarıyla yetinilmiştir. adı üstünde basın açıklaması tüm insanların bilgisine, kamuoyuna sunulan bilgilerdir. bu basın açıklamalarının üstende basın açıklaması yazıyor. basın açıklamalarını terör belgesi diye sunulmasını da anlamak mümkün değil, 999’uncu sayfada iddianamenin, Muammer Karabulut’un katıldığı örgütsel diye bir başlığı görünce, ben aynı zamanda daha önceden de sayın Karabulut’un avukatlığını yapıyorum. ben bilmeden ne tür eylemler yapmış diye şaşırdım. okuyunca bu eylemlerin aslında kendi kitap tanıtımının yine yasal izinle alınmış toplantılara katılmaktan başka bir husus taşımadığını ayrıca da sayılanların içerisinde de üç tane eylem görüldüğünü bakınca görünce şaşırdım doğrusu ben daha çok fazla toplantı bekliyordum sayın Karabulut’tan, işin ilginci bu toplantılarından bir tanesi bir kitap tanıtımı sayın başkanım,  acaba soruyorum iddia makamına bu kitap tanıtımını bu toplantıya konu olan kitabı almışlar mı, bu kitabı okumuşlar mı, bu kitapla ilgili suç unsuru varsa basın savcılığı bir soruşturma yapmış mı, bu kitap toplatılmış mı, yani bunun kitabın tanıtımının toplantısı suç ise, herhalde kitabın içeriği de her halde suç unsurlarıyla dolu olması lazım. sanırım böyle bir bilgi yok bende kitabın toplatıldığı yada kitapla ilgili suç duyurusunda bulunduğu konusunda ama iddia makamında varsı öğrenmek istiyoruz. iddianamenin 1001’inci sayfasında, Muammer Karabulut’un yerel ve bölgesel direniş örgütlerini kurup bunlarını yöneticiliğini yaptığına ilişkin bir iddia var, yine altını ilk iddianameye aldığımda merakla okudum acaba hangi yerel örgütleri hangi yerel direniş gruplarını kurmuş diye inceledim, ama maalesef hayal kırıklığına uğradım hiçbir yerel direniş örgütü göremedim, iddia makamının elinde benim bilmediğim yada iddianamenin dışında bir örgüt varsa öğrenmek istiyorum, çünkü yok, yani iddianamede böyle bir örgüt kurulmuş bunun başkanlık, üyelik yapıldığı varsayılıyor, ama ortada örgüt yok örgüt ismi yok nerede, ne zaman, kim tarafından kurulduğuna ilişkin herhangi bir belge yok. iddianamenin yine özellikle burası Türk kadınlarını çok ilgilendirdiği için üzerinde duracağım 1001’inci sayfasında diyor ki, aynı düşünceden yola çıkarak Ulusal güç birliğinin liderliğini Kemalist ideolojiye gönül vermiş ve liderlik yeteneklerine sahip bir Türk kızının üstlenmesi uygun görüldüğü, yani Kemalist Mustafa Kemal Atatürk’ün ideolojilerinden bahsediyoruz herhalde, Mustafa Kemal Atatürk’ün yetiştirdiği laik demokratik düzenin kızlarından, kadınlarından bahsediyoruz kurtuluş savaşını birlikte yaptığımız Karafatmalardan, Halide Edip’lerden, Nene hatunlardan bahsediyoruz, Türk kadınından neden korkuyoruz, lideri olsun Türk kadını, Kemalist ideolojinin de lideri olsun, ama ilginçtir hemen iki satır üstünde şöyle bir ibare daha var diyor ki Kuvvai Milliye cephesi adıyla çeşitli sağ fraksiyondan etkisinde olan gençliğin Kemalist ideolojiye kazandırılmasının hedeflendirildiği, şimdi bu satırı okuyunca kendimi İran İslam cumhuriyetinde yaşıyor, iddia makamının da İran İslam cumhuriyetini savcıları olduğunu düşünüyor, Kemalist ideolojilere bir alevcisi olduğunu düşünüyorum. Mustafa Kemal Atatürk ideolojisinde çünkü geldiklerinde Anıtkabiri dahi ziyaret etmiyorlar. bu iddianameyi de herhalde İran savcısı hazırladı diye düşünüyorum. yani insanların Kemalist ideolojiye yönlendirilmesinin ne zararı var, kime zararı var. Kemalist ideoloji ne yapmış bağımsızlık savaşı vermiş, laik demokratik bağımsız bir Türkiye Cumhuriyeti kurmuş ve bizlere emanet etmiş. eğer Kemalist ideolojisinin suçu buysa, bu suçu hepimiz işliyoruz. sayın başkanım,  muhterem heyet benim çocuğum iki tane çocuğum var baba acaba Türkiye’de ülkemi seviyorum, vatanım seviyorum dersem okulda beni içeri alırlar mı beni diyo, çünkü doğal olarak bu davalar ailemizde de konuşuluyor benim çocuğum bunu soruyor Türk olduğumu söylersem acaba okulda suç işlemiş olur muyum diye soruyor, çünkü bu davalarla kendisini yurtsever, milliyetçi ne olarak anılırsanız anılın, sonuçta her ikisinin ortasında vatanperverlik vardır, vatanınız sevdiğiniz için bu uğurda vatanın geleceğini tehlikede gördüğünüz için, eğer bir takım entelektüel, düşünsel bazda çalışmalar yapmışsanız, bunları da paylaşmışsanız, eğer bunlar bugün Türkiye Cumhuriyeti devletinde Mustafa Kemal Atatürk’ün Türkiye Cumhuriyeti devletinde suç olarak addediliyorsa, biz bu ülkeyi kaybediyoruz demektir. İşte kaybetmememiz için bizim bu arkadaşlara da ihtiyacımız vardır bence bundan sonra daha da çok konuşacağız, belki bundan sonra daha da çok Ergenekon davalarıyla karşılaşacağız. müvekkilim, Türk Ceza Kanununun 314/2,313/1 ve 3713 sayılı terörle mücadele kanunun 5’inci maddesine göre yargılanıyor. Bu maddelere, içerilerine baktığımızda ve şu iddianameye incelediğimizde, hukukçu olmaya gerek yok, bu iddianamedeki hususlarla bu maddeler örtüşmüyor sayın başkanım,  bu maddelerle, bu iddianame örtüşmüyor, tamamen soyut, hiçbir somut belgeye dayanmayan insanların basın açıklamasını, hatta cumhurbaşkanına gitmiş, Lozan Barış konferansını öven bir belgeyi bir terör belgesi olarak adlandırılıyorsa, sayın Veli Küçük’ün ajandasında ki turşu tarifiyle her halde Lozan barış konferansına öven yazıyı bu şekilde addedilmesi terör belgesi olarak atfedilmesinin de anlamak mümkün değil kaldı ki müvekkilim  bütün sorularınıza samimiyetle cevap vermiş, emniyetteki soruların aynısı olduğunu cevap vermiş, savcılıkta evet demiş, huzurunuzda da bütün beyanların kabul ediyor, samimi bir şekilde bir tanesinde bile bir suç unsuru yoktur, bir hukukçu olarak bakıyorum, objektif olarak da bakıyorum, müvekkilim  olduğu için değil, eğer bir insan 10 aydır iddianamedeki bu somut iddialarla tutuluyorsa, Türk hukukunda bir yerde zafiyet var demektir, bu zafiyeti kaldırmanın vebali de görevi de bize aittir ,sizlere, bizlere hepimize aittir, bu insanlar bu kadar süredir bu kadar zamandır boşu boşuna tutuluyorlar ve ben müvekkilim  özellikle maddelerle ilgili hiçbir somut delil yok dosyada, hiçbir somut delil olmayan bu hususlar sebebiyle müvekkilimin daha uzun sürede tutulmasını istemiyorum ve onun tutuksuz olarak en azından yargılanması ve sonucunda da beraatına karar verilmesini istiyorum, kendisi duygulanabilir ama dün ben gelirken eşiyle görüştüm, eşi ağladı, dedim ki hiç merak etmeyin, eşiniz tek kabahati var bu ülkede, memleketini milletini sevmek gururla ağlayın, onun için sayın başkanım, bütün hususlar bu iddianamenin içerisinde var, hepsi soyut iddialar, iddia makamı somut hiçbir delil sunamamıştır tamamen geçmişteki bir takım efsanelere, masallara dayandırılan büyük bir bölümü derleme, toplama ve hatta kimler tarafından tamamının kaleme alındığı belli olmayan bana göre belli ama burada açıklamak istemiyorum. çünkü belli taraflar belli gruplar tarafından, biraz önce BOP. Projesindeki gruplar tarafından yazdırılan hususlardır bu iddianame Türk hukuk sistemi için benim bağışlasın sayın savcılarım bir hukuk ucubesidir, buna dayanarak ta bu kadar insanın bu zulüm altında tutulmasında bir sonu gelmesi gerektiğini düşünüyor, müvekkilim  bu duygularla ben biran önce tutuksuz yargılanmak üzere, en azından mevcut mağduriyeti de dikkate alınarak daha sonrasında da beraatına karar verilmesini talep ediyorum, saygılar sunuyorum “
Mahkeme Başkanı " Vedat Yenerer, avukatınız burada mı “
Sanık Vedat Yenerer ”efendim hafta sonuna denk geldik, siz de yorgunsunuz, eğer Uygun görürseniz yarım saat kaldı, Pazartesi sabahı itibaren başlarsak, benim için daha uygun olur, ama siz nasıl isterseniz”
Mahkeme Başkanı " sorgulamalar sırasında, bir kısım sanıklar müdafilerinden Av. Kemal Ökke ve Selin Deviren Tahtabiçen ‘in de geldikleri görülmekte huzurdaki yerlerine alındı”
Sanık İsmail Yıldız söz istedi verildi: iki tane art arda gelecek beyanım var, sayın başkanım önce kısa bir yer okumak istiyorum Türkiye’nin zengin politik gelenekleri, küresel ekonomik devreler içindeki çok yönlü konumlanışı ve haksızlıklar karışsına dikilen toplumsal hareketlerinin tarihi hem imparatorluğun karmaşık yapılarını, hem de çokluğun gücünü göstermekte bize yardımcı olacaktır. Türkiye öteden beri bir çok bakımdan yer küreyi altını çizerek söylüyorum birinci ve üçüncü olmak üzere, bölme girişimlerini boşa çıkarıyor, ne var ki küresel iktidarın ayrım çizgiler çok daha girifttir ve yalnızca Türkiye’nin değil bütün ulusların kırıklı yapılarını bir uçtan öbür uca keser bu çok önemli paragraf ve Türkiye’nin belki de 1923’ten buyana yaşadığı tüm karmaşayı çok açık ve net bir şekilde ifade eden bir tespit kitabın adı imparatorluk çok önemli bir kitap sayın başkanım  şunun için okudum bugünkü Hürriyet gazetesinin manşetinde sesar’ın bir faturası var”
Mahkeme Başkanı " siz okumasanız soracaktım zaten “

Sanık İsmail Yıldız “evet cumhuriyet halk partisi genel başkan vekili milletvekili Kemal Kılıçdaroğlu bir faturayı gündeme getirdi sayın başkanım,  bu fatura gerçektir bu fatura kesildi ve çok önemli bu fatura 13.6.2003 tarihinde kesildi ve bu faturanın kesildiği günden bir gün sonra sayın başbakanın haberi oldu. bir gece sonra veya 15 veya 16’sı akşamı, Melih Gökçek beni aradı dedi ki bu ne halbuki konuşmuştuk demiştim ki, başkanım böyle böyle  fatura keseceğim çünkü hizmet akdi sona ermişti, sayın başkanım  burada çok önemli üç tane başlık var vermiş olduğumuz hizmetin gereği ki bu ticari sırdır, ifşa edilmemesi gerekirdi ve bunun bizim klasörümüzde olmaması gerekirdi. çünkü Türkiye’nin idaresiyle yakından ilgili bir husus ve bunu Ak parti üst yönetimiyle bir çok defa müzakere ettim. bu konu fatura haline getirilmeden önce tarafımdan AKP ile müzakere edildi”
Mahkeme Başkanı " hangi konu”

Sanık İsmail Yıldız “bu fatura konusu”

Mahkeme Başkanı " nedir faturanın içeriği ne yani ne sattınız, ona ne aldınız ondan nedir”
Sanık İsmail Yıldız “faturanın içeriği şu danışmalık hizmeti “
Mahkeme Başkanı " kime danışmanlık hizmeti “

Sanık İsmail Yıldız “sayın başkanım  içeriği şu Recep Tayyip Erdoğan’ın tutarsızlıkları araştırması, AKP’nin iktidara gelmesi nasıl önlenir araştırması, Recep Tayyip Erdoğan”
Mahkeme Başkanı " bunun Ankara belediyesiyle ne iş var “

Sanık İsmail Yıldız Recep Tayyip Erdoğan iktidara geldiğinde nasıl yıpratılır araştırması, hemen açıklıyorum sayın başkanım  bu Ankara Büyükşehir belediyesine kestiğimiz bir fatura değil, Melih Gökçe şahsına kestiğimiz bir fatura ve Melih Gökçek bu fatura kesildiği anda demokrat partinin genel başkanlığı için arayış içindeydi ve ak partinin kurulma aşamasıydı bu AKP henüz kurulma çalışmalarını yapmadan evvel biz Melih Gökçek ile bir danışmanlık anlaşması imzaladık, aynı danışman pardon danışmanlık görüşmesi, sözleşmesi yaptık yazılı değil şifai olarak aynı görüşmeyi Recep beyin avukatı Recep Tayyip beyin avukatı Hayati beyle de yaptık Hayati bey sesar’ın ofisine geldi sesar’ın ofisinde Hayati beyle de görüştük, benim burada açıklamak istediğim husus şu sayın başkanım,  şimdi burada AKP başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın genel başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın tutarsızlıkları araştırması, AKP’nin iktidara nasıl gelmesi nasıl önlenir araştırması, Recep Tayyip Erdoğan’ın iktidara geldiğinde nasıl yıpratılır araştırması bu araştırmalar sesar tarafından yapıldı ama bu araştırmalar AKP’nin bilgisi dahilinde yapıldı, yani AKP’deki herkes bu çalışmadan haberdardı ve burada AKP’nin kuruluş aşamasına yönelik bir çalışma vardı, birincisi, birinci ayak, çünkü Recep Tayyip Erdoğan’ın tutarsızlıkları araştırması AKP’nin kuruluşu aşamasındaki AKP içerisindeki dengelerle ilgiydi orada 4 tane eş genel başkan vardı Recep Tayyip Erdoğan, Abdullah Gül, Bülent Arınç ve Abdüllatif Şener,  Melih bey bu dönemde bir parti kurmaya karar verdi. parti kurma olmayınca Demokrat partinin genel başkanlığını ele geçirmeyi ve Ankara Büyükşehir belediyesini bırakarak siyasal genel siyasal yarışmaya katılmayı düşünmüştü. bu hizmet o dönemde verildi Melih Gökçek’e ve daha sonrada devam etti. bu çalışmadan AKP’den herkesin haberi var başta Recep Tayyip Erdoğan’ında haberi var. burada çok açık ve önemli olan şu bana göre az öncede kitapta da okudum Türkiye’de bir mücadele var. dünyadaki küresel güçler, Türkiye üzerinden mücadele ediyorlar ve Türkiye’deki iktidar yapılarıyla yakinen ilgileniyorlar. ben bu dönemi yakınen şahitlerinden birisiyim. 1982 yılında ayak bastığım Ankara’da devletimin ve milletimin menfaatlerini korumayı hep ön planda tuttum ve burada da ifademde söyledim. çok açık ve net bir şekilde, ben buraya AKP’nin devletimin ve milletimin bağırsaklarını dışarıya çıkarmaya gelmedim dedim. böyle bir niyetim hiçbir zaman olmadı. fakat buradaki faturada önemli olan kısım şu. burada AKP’nin içerisindeki mücadeleyi ifşa etmek gibi niyetim yok, o AKP’nin kendi iç siyasi dengeleriyle ilgilidir, fakat ta o dönemde AKP’nin içerisinde AKP’nin Türkiye yi yönetecek hazırlıkta olmadığını ilişkin tespitler yapıldı. projelerin üzerinde tartışıldı ben bu projelerin hemen hemen hepsini en azından değerlendirme imkana sahip oldum ve 2001 yılının Temmuz ayında sesar bir araştırma raporu yayınladı, yenilikçi ve gelenekçi hareketi analiz ettik. Fazilet partisi içerisindeki yenilikçi harekete gibi bugün AKP’nin temelini oluşturur, bunun Türkiye’yi yönetecek birikimde olmadığını yeterlilikte olmadığını iktidara gelmesi halinde ki iktidara geleceğini ve yüzde 34 oy alacağını iktidara gelmesi halinde 2001 yılının temmuz ayında tespit ettik ve yüzde 34 oy aldı. sesar’ın raporundan ben bunları söylüyorum, o rapor yine Melih Gökçek’in elindeydi yine Recep Tayyip Erdoğan’ın elindeydi ve uzun süre tartışıldı Ak partililerle çok konuştuk iktidara geldikleri andan itibaren, Melih Gökçek  ile de bizim çalışmamız sınırlanınca, AKP ile konuştuk oturduk dedik ki, bakın memleket meselesi söz konusu sizin parti içerisindeki rekabetiniz beni çok ilgilendirmiyor, parti içerisindeki rekabeti anlarım, çünkü ben Anap’taki diğer partilerdeki rekabetleri yakinen gördüm ve bunun ülkeye maliyetini de gördüm, dedim ki beyler bu kısmı beni ilgilendirmiyor, önemli olan Türkiye’nin bekası Türkiye çok bir zor süreçten geçiyor ekonomik olarak çok büyük sorunlarımız var iddianamede denildiği gibi ekonomik krizi beklemeye de gerek yok sayın başkanım,  çünkü Türkiye’de bir ekonomik kriz var, ben iktisat mezunuyum Türkiye’deki makro ekonomik göstergeleri yakinen takip ediyorum bu makro ekonomik göstergeler Türkiye’de şuanda hala geçerli ve bu geçerli olan makro ekonomik göstergeler çok derin bir ekonomik krizin ne yazık ki nişanesidir, bunu düzeltmek bizim hepimizin boynunun borcudur , ben bu hadiseyi bu şekilde gördüm ve AKP ye bu konuda yardımcı olmaya çalıştım sadece bu konuda değil hem terör konusunda hem dış politika konusunda elimden geldiğince hükümete yardımcı olmaya çalıştım, hatta yabancı devletlerle karşılaştıkları sorunlarda otur her iki grubu masaya oturtup kendi ofisimde masaya oturtup konuşturdum böyle bir kişiyi hükümete karşı halkı silahlı isyana tahrik etmekle suçlamak benim aklımın alacağı bir şey değil, çünkü Ak parti genel başkan yardımcıların bir kısmı benim yakın dostum bunlar benim hükümete karşı silahlı isyana tahrik içerisinde olmadığımı bilirler, en başta Recep Tayyip Erdoğan bilir ama ben bir şey yaptım, sayın başkanım,  Türkiye’nin menfaatleri için milletimin menfaati için Türkiye’nin bekası için devletime dışarıdan gelen her türlü tehlikeyi önlemek için hükümeti zaman zaman yanlışları konusunda eleştirdim. çünkü 70 milyonun kaderi hükümetin elindeydi. benim hayatım ve 70 milyonun hayatı hükümetin elindeydi ve biz can havliyle bağırıyorduk. Türkiye şuanda yine can havliyle bağırıyor ve bizim şehitlerimiz o zamanda sürekli kalkıyordu. insanımız kan ağlıyordu, hükümeti eleştirmekle halkı silahlı isyana tahrik etmenin aynı kefeye konulmasını ben iddianamede anlayamadım. hükümeti eleştirmekle hükümeti devirmek eşanlamlı değildir. hükümeti her zaman eleştiririz, Recep Tayyip Erdoğan’ıda en ağır şekilde eleştirebiliriz, çünkü bizim kaderimiz onun elinde, bir başka husus hükümeti devirmek için silahlı isyana gerek yok sayın başkanım,  AKP kulislerinde yada Türkiye Büyük Millet Meclisinin kulislerinde 15-20 dakika dolaşıp oradaki yolsuzluk iddialarının birisini belgelediğinizde hükümet devrilir, Türkiye’de hükümetin nasıl devrileceği konusunda Ankara’daki siyasiler kadar uzman başka bir ülkede uzman bulamazsınız, bu işi gayet iyi bilirler ve onun içinde silahlı örgüt falan kurmaya hiç gerek yok. bir yolsuzluk belgesi ve ana haber bültenindeki Türkiye’deki yada yurtdışındaki bir ana haber bülteninde, üç dakikalık bir yayın hükümetinin ömrünü bitirmek için yeterlidir. sayın başkanım,  bir başka husus tüm eleştirileri ben AKP genel merkezinde AKP’lilerin yüzene karşı yaptım, gittim, anlattım, bir art niyetim olmadı hiçbir zaman çünkü mevcut olan benim para kazanmam, AKP’nin iktidar olması değil Türkiye’nin bekasıydı bunu açıklıkla ortaya koyduk bunu Melih beyle de bu şekilde konuştuk Melih Gökçek eğede aynı şeyi söyledim. illa bir partinin genel başkanı olmanız söz konusu değil önemli olan Türkiye’nin bu sorundan sıyrılmasıdır dedik. o belki siyasi bir partinin genel başkanı olarak seçime girmeyi kendisi için çok uygun bulmadı. ilerleyen  süreçte de var geçti bütün bunları şunun için anlattım sayın başkanım,  AKP içerisindeki dengelerin ki bizim davayı etkileyecek önümüzdeki süreçte başka belgelerde çıkacak, o klasörden, çünkü ifademde dedim, bizim sesar’ın merkezindeki bir çok  dosyayı polisler almış, olsaydı, bugün Ak parti çok daha farklı şekilde tartışılıyor olabilirdir Recep Tayyip Erdoğan’ın bugün ermeni meselesi konusunda geldiği nokta bizim söylediğimiz noktadır, en başında söyledik Avrupa birliği konusunda aynen şunu söyledim ne yazık ki aynen bu noktadayız dedim beyler çok önemli bir konu İstanbul’dan gelip bunu vakıf olamazsınız ,çok affedersiniz  poponuza bir tekme yapıştırırlar Avrupa birliğinin kapısına yapışırsınız, karnınıza bir tekme yapıştırırlar Ankara kalesine yapışırsınız, bu çok ince bir konu, bunu içerde meşruiyet kazanmak için kesin olarak kullanmayın, dışarıdan temin edeceğiniz her meşruiyet iktidarın ipinin dışarıya bağlanması demektir. iktidarın ipi Türkiye’nin içerisinde olsun, bu konuyu çok daha detaylı anlattım diğer konuları da çok Kürt meselesi daha doğru bir ifadeyle doğu meselesini bütün çıplaklığıyla anlattım ve klasörlerde mevcut sayın başkanım,  sayın başkanım  burada bu fatura doğrudur. fatura sahte değil, hayali değildir ama AKP’nin Türk siyasi tarihinde az önce bahsettiğim okuduğum paragrafla çok ilişkili yönü daha vardır, bunlar buraya yansımadı faturanın içeriğini yansımadı, ama AKP’nin dış ilişkileri konusunda yine bir çok uyarılarda bulunduk yanlış olduğunu söyledik ki, bu yanlışların bir kısmını benim ofisimde düzeltmeye kalktılar aracılık ettim doğrusu da oydu. devletten devlete temas en doğru olanıydı diplomatik değimiyle bekkenıl yada bektidor gibi arka kapı diploması yada arka kanal diploması gibi bir takım gayri ciddi anlayışlarla devletin yönetilemeyeceğini, devletler arası ilişleri yürütülemeyeceğini uzun süre anlattım. bu gün yaşadığımız şey budur, dünyadaki ekonomik krizin 2003 yılında en teferruatlı şekliyle önlerine koydum dedim ki, bunu 2006 yılında 2007 yılında yada 2008 yılında yaşayabiliriz, bize öyle bir kötü zamanda yakalayabilir ki Türkiye bölünebilir Türkiye’yi bölünecek, noktada ekonomik krize yakalatmayalım, bunun yolu da şuradan geçiyor diye çarelerini söyledik sayın başkanım  bütün samimiyetimle söylüyorum bu dava bu anlamda söylüyorum faturadan buraya geçiyorum bu dava benim için bu açıdan çok önemli, çünkü AKP’ye söylediğim her şeyi burada çok açık ve net bir şekilde koyabilecek durumdayım, dosyaları bunun AKP genel merkezinde de vardır, söylemediğim hiçbir şey AKP’ye eleştiri olarak yöneltilmedi sayın başkanım,  çünkü herkes bilir ben Ankara’da yürüyerek evimden işime gelip gittim son dönem, çünkü iş imkanları bir hayli azaldı AKP’nin baskıları yüzünden burada çok açık ve not olarak şunu yapmak zorundayız, dünyayı birinci ve üçüncü defa bölmeyi engelleyen ülke Türkiye, tespitini ben yapmadım yabancı bir devletin stratejistleri  yapıyor, bu tespiti, şimdi Türkiye tekrar aynı noktada görünüyor ve Türkiye’nin aynı noktada göründüğü anda içimize yönelik dışarıdan inanılmaz operasyonlar yapılıyor, bu dava o operasyonlarından birisi, sayın savcılara demiştim. burada Bekir Öztürk’e yada diğer arkadaşlara dediğim gibi dikkat edin yabancı istihbarat servisleri sizi kullanmasın diye ve ifademde demiştim, yabancı istihbarat servisleri tavsiye ediyorum dikkatli olun sizi de kullanabilir diye  sayın başkanım,  Türkiye’de yabancı istihbarat servisleri cirit atıyor ve şu dava esnasında ortaya çıkan belgeler, yabancı istihbarat servislerinin en az 10 milyar avroluk bütçesiyle temin edebilecek belgelerdi. biz yabancı istihbarat servislerinin Türkiye’de 50 yılda temin edemeyecekleri belgeleri bir davayla ortaya döktük sayın başkanım,  10 milyar euro harcayarak ancak temin edebilecekleri bilgileri yine bir davayla ortaya döktük ve bu dava kapsamında Türk silahlı kuvvetleri ki ana hedeftir, iddianamenin 92’inci sayfasında aynen şu ifadeyle yerilmektedir bu örgütün mensuplarından bir kısmı Türkiye Cumhuriyeti devletinin kurulduğu andan şu ana kadar tarihindeki en büyük tehlikeyi yaşadıkların söyleyerek diye bir ifade var. bu ifade orgeneral Yaşar Büyükanıt’ın o dönemin Genelkurmay başkanı Yaşar Büyükanıt’ın, Washigton’da beyaz sarayda yaptığı ifadenin basın toplantısındaki ifadenin aynısıdır, bu ifadeyi ben yapmadım bu ifadeyi buradaki örgüt mensubu diye nitelendirilen kişilerden birisi de yapmadı ben kendi adıma bir örgütün mensubu olmadığımı çok iyi biliyorum. ama AKP’yi yıkmak gibi AKP hükümetini yıkmak gibi bir akılsızlığı ben kendime yakıştıramıyorum. çünkü sayılardan anlıyorum yaptığım iş önemli ölçüde sayıya da dayanıyor, mecliste 360 tane millet vekili olarak 330 tane milletvekili olan bir partiyi yıkmak benim haddime değil ve bir hükümeti ancak kendisi yıkabilir, başka birisi yıkamaz, kendi yanlışlarının içerisinde boğulur, tüm hükümetler ve Türkiye’de hep öyle oldu dolayısıyla bu fatura Türkiye’nin yakın tarihine ışık tutacak faturalardan birisidir, istiyorum ve umuyorum ki AKP kendisine verdiğim o klasörleri açar bakar ve istifade eder, tümü doğru olmayabilir revize edilebilir, ama burada hükümeti yıkmak gibi bir kastı olmadığını faturada kendisi ortaya koyuyor ve AKP’deki tutarsızlıkları AKP genel eş genel başkanlarının tutarsızlıkların teker teker klasörlere koydum, AKP’nin elinde var, bu klasörler ordan istifade edebilirler”
Mahkeme Başkanı " konu anlaşıldı, yalnız bu 13.6.2003 dediğiniz fatura, 13.6.2003 tarihlimidir”
Sanık İsmail Yıldız “evet o maliyeye ibraz edildi”

Mahkeme Başkanı " Ak parti “

Sanık İsmail Yıldız “Melih Gökçek’in şahsıyla ilgili Ak partiye kestiğim fatura yine ayrı başkanım Ak partiden de tahsil ettiğim fatura var”

Mahkeme Başkanı " 13.6.2003 tarihinde bu parti kurulmamış mıydı”

Sanık İsmail Yıldız “kurulmuştu sayın başkanım “

Mahkeme Başkanı " 2003 te 13.6.2003 te tarihinde  fatura kestiğiniz tarihte “
Sanık İsmail Yıldız” o zaman iktidara da gelmişti ama bizim Melih Gökçek ile ilişkimiz o fatura kesim tarihinden çok önce bitti, biz uzun süre o ödemeyi yapmasını bekledik, ödemeyi yapmayınca hükümet kurulduktan sonra, bizim Melih Gökçek ile ilişkilerimiz önemli ölçüde bitti hükümet kurulduktan sonra”

Mahkeme Başkanı " ne zaman kuruldu, Adalet ve kalkınma partisi “
Sanık İsmail Yıldız” partinin kuruluş tarihi zannediyorum, 2001’nin Mayıs ayı olması lazım” 

Mahkeme Başkanı " 13 ay kesilmedi mi, size fatura en azından”

Sanık İsmail Yıldız” Melih Gökçek, bize faturayı kesmedi “

Mahkeme Başkanı " 13 ay 13 ay bu “

Sanık İsmail Yıldız “daha uzun bir süre kesmedi, başkanım faturayı “
Mahkeme Başkanı " yani bu işlem bu faturaya konu olan işlem bu parti kurulmadan öncemi, önceye mi dayanıyor bu işlem yapmanızı istediği işlem partinin kurulmasından önceye mi dayanıyor”

Sanık İsmail Yıldız” sayın başkanım  şuradan izah edeyim daha doğru olacak AKP genel başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın tutarsızlıkları araştırması, AKP’nin kurulması aşamasında siyasal kimliğini tüzel kimliğini kazanmadan önceki yapılan bir çalışma, AKP’nin iktidara gelmesi nasıl önlenir araştırması, bütün partiler bu tür stratejileri hazırlar Ankara da her partinin “

Mahkeme Başkanı " şimdi burada bütün stratejileri bırakın partinin kendisinin araştırması kişide araştırır, yani eğer birisine muhalifse o da kendi adına bir araştırma yapar ki bu başkan nasıldır durumu nasıldır diye böyle bir araştırmamı kişisel bir araştırmamı yoksa niçin öteki Ankara belediye başkanı niçin versin, o faturanın ücretini ne kadar o ücret ne kadar”
Sanık İsmail Yıldız “354 bin YTL”

Mahkeme Başkanı " 354 milyar her halde demi o “

Sanık İsmail Yıldız “evet, sayın başkanım “
Mahkeme Başkanı " yani kişisel verildiğini diyorsunuz bir de”

Sanık İsmail Yıldız “tabi kişisel çünkü demokrat partinin genel başkanlığına aday sayın başkanım “

Mahkeme Başkanı " 354 milyar bir kişi veriyor bir parti başkanı değil, belediye adın vermiyor kişi niye niçin bunu versin niye versin parti için”

Sanık İsmail Yıldız “çünkü Demokrat partinin genel başkanlığına aday siyasi bir hedefi var sayın başkanım”
Mahkeme Başkanı " ama Ak parti hakkında yapıyor bunu”

Sanık İsmail Yıldız “hayır Ak parti adına yapıyor çünkü aynı zamanda Ak partinin içinde bir ayağı Melih beyin, Melih bey Ak partiden yanlış ayrı düşünebilecek bir şey değil “

Mahkeme Başkanı " konu anlaşıldı, konu anlaşıldı buyurun”

Sanık İsmail Yıldız “sayın başkanım  bir nokta daha var onu da izah edeyim medyada özellikle bu konuda çok mağdur durumdayım, sayın başkanım  benden savaş çıkartacak belgeler diye belgelerim çıktığı iddia ediliyor ve ben bu konuda  ailem de bu konuda çok muzdarip, benden bu anlamda bir belge çıkmadı kaldı ki, benden çıktığı iddia edilen belgeler Zihni Çakır’ın kitabında yayınlandı, bir savaşta çıkmadı. Bir başka husus oradaki bilgilerin bir çoğu ve CIA internet sitesinden ve resmi internet sitesinde birleşmiş milletlerin diğer kuruluşların sitelerinden yada bir çok internet sitesinden ve yazarın kitabından temin edilebilecek belgeler dolayısıyla böyle savaş çıkartacak ciddiyette belgeler değil, ben o konuyla ilgili genelkurmaya yazı yazılmasını ve devletin iç ve dış politikadaki ekonomik, siyasal, sosyal yararlarına zarar verip vermediğinin sorulmasını istiyorum, Genelkurmaydan “
Mahkeme Başkanı " sizden çıkan belgelerle ilgili “

Sanık İsmail Yıldız “bende bir belge çıkmadı, ama çıktı iddia ediliyor “
Mahkeme Başkanı " yani sizde çıktığı iddia olunan belgeler mi”

Sanık İsmail Yıldız “evet sayın başkanım,  teşekkür ediyorum”

Sanık Mehmet Demirtaş söz istedi verildi” sayın başkan, değerli üyeler, yüce heyetinizden iki talebim olacak, bunlardan birincisi 13.11.2008 tarihinde yapmış olduğum savunmamın hala tutanaklarına ulaşabilmiş değilim, iddia makamı alanın ifadeleri 15 dakikada basına servis edebilmekteyken, aradan geçen 36 güne rağmen halihazırda olmayan tutanakların olamayan tutanakların çıkamamasını da anlayabilmiş değilim burada başkan sizsiniz ve ben sizden yardım istiyorum “

Mahkeme Başkanı " haklısınız”

Sanık Mehmet Demirtaş” ikinci bir konuda başkanım, ben Trabzonluyum bizde yöresel tabirle doymayacağın kabına açlığını belli etme derler, ama takdir edersiniz ki benim 19 ay gibi tahammül sınırlarının çük üstünde olan zaman diliminde tahliye açlığım vardır, yılan hikayesine dönen bu süreçten kurtulmanın yolu da ne yazık ki tahliye talebinden geçmektedir başkanım, bu talebi sağlıklı ve mantıklı bir şekilde ancak bu ortamda şöyle dile getirebilirim, geçen celselerde burada azıcık sanık, azıcık tanık ve azıcık delilin olduğu vurgulanmıştır, gayet doğru mantıklı olan bu saptamaya yürekten katılmakla beraber, her şeyin bu kadar az olduğu ortamda tam bir tahliye talebi etmem imkansız, hayatın olağan akışına aykırı heyetinizden azıcık tahliye talep ediyorum efendim teşekkür ederim “
Sanık Ümit Oğuztan söz istedi verildi” evimde yapılan aramada bulunan disketlerden 6 nolu disketin boş çıktığını emniyetin tutmuş olduğu 89’üncu klasör 177’inci sayfadaki 4,2,2008 tarihli belge ile sabit hale gelmiştir. buna karşın söz konusu diskete el konulmuş, emniyet tarafından Ergenekon belgelerinden olduğu iddia edilen Kemalist hareketli doküman girilerek disketimden çıkmış gibi gösterilmiş ve iddianamenin ekinde aleyhimde delil olarak gösterilmiştir. 360 nolu klasör. sayfa 94 dünkü duruşmada, ayni belgenin sanıklardan Sevgi Erenerol’un bilgisayarına da yerleştirildiğini öğrenmiş buluyorum, boş disketimin alınarak içine dosya yerleştirilip muhtelif sanıkların bilgisayarlarına da kaydedilmiş olması, bizzat emniyetin ve savcığın düzenlediği belgelerle ortaya çıkmış bulunmaktadır. kolluk ve savcılık el ele vererek düzmece delil yaratma konusunda suçüstü yakalamışlardır, ekte sunduğum belgeler dikkate alınarak disket üzerinde tarafsız bir bilirkişi tarafından 4.2.2008 tarihli emniyetçe düzenlenen belgede dikkate alınarak bilirkişi incelemesi yapılmasına karar verilmesine ve sonucuna göre savcılık ve kolluk hakkında gerekli cezai işlemlerin mahkemece yapılmasını saygılarımla arz ederim, efendim ”
Sanık Kemal Kerinçsiz söz istedi verildi: değerli başkanım dün bilirkişi listesinin geldiğini söylemiştiniz, bizde tetkik ettik söz konusu bilirkişi listesinde tamamı emniyetçi, zaten bu soruşturmadan muzdarip olduğumuz kurum emniyet özellikle terörle mücadele”
Mahkeme Başkanı " anlaşıldı konu anlaşıldı, bizde gördük”
Sanık Kemal Kerinçsiz “bu bakımdan bizim özellikle istirhamımız efendim bu konuda hakem kuruluş olan jandarma krıminal laboratuarı bu konuta tek uzman ve davanın tarafı da değil zannediyorum, iddia makamı da buna itiraz etmeyecektir, devletin bir kurumudur, eğer zaten oradan sıkıntılı bir rapor geldiği takdirde de bilimsel olmadığı takdirde herkesinde itiraz hakkı olacaktır. Değerli başkanım, bir de yine dün gelen bir ara karara geçmiş olduğunuz Tuncay Güney konusunda soruşturma dosyası geldikten sonra dinlenme meselesini açmıştınız fakat burada sıfatını da belirtmediniz., yani bu şahıs burada tanık olarak mı dinlenecek, yoksa onun dışındaki bir sıfatı var, şüpheli firari tabi mahkeme olarak şu aşamada sizlerin tanık dışında bir dinleme konumunuz yok, neden yok çünkü kovuşturma aşaması devam ediyor “
Mahkeme Başkanı " orda yazma gerekir mi ,madem açıklıyorsunuz “

Sanık Kemal Kerinçsiz “efendim ben o konuya geleceğim şimdi detaylı olarak şu açıdan doğrudur doğrudur açıklamak yerinde değildir ama ben şu hususta bir talepte bulunacağım efendim bakınız bir oyun oynanıyor neden oyun oynanıyor 98’inci madde açık CMK 98’e göre bir türlü yakalama emri vermediler, eğer başından itibaren yakalama emri verilmiş olsaydı, sıkıntı çekmeyecektik ve arkasından kamu davası açılacaktı, öyle bir noktaya getirdiler ki kamu davasını açmıyorlar ama soruşturmada da yakalama emri verilmiyor, siz şimdi öyle noktaya geldiniz ki şu aşamada sadece ve sadece tanıklık sıfatıyla dinleyebilirsiniz ha ikinci bir alternatifiniz var ki bende onu arz edeceğim sizden ek iddianame ile bu zatın mutlak suretle davada sanık sıfatına kazandırılması ve sanık sıfatıyla huzurunuzda dinlenilmesi, eğer biz bunu tanık sıfatıyla yurtdışında dinlediğimiz takdirde söz konusu tertipler aynen devam edecektir buradaki yaptığı tertipleri orada tekrar edecektir ve hiç birimiz açısından ne mahkeme ne iddia makamı bütün bu sorunların çözümü de mümkün olmayacaktır, biz burada lehimize herhangi bir husus istemiyoruz, değerli başkanım isteğimiz gerçeklerin, tertiplerin çıkması ülkemizin yolunun açılması, o bakımdan bu zatın sizin huzurunuzda ama süre ne olursa olsun. değerli başkanım o kişini yüzünü görmeniz lazım, o ifadeleri mutlaka beş duyunuzla”
Mahkeme Başkanı " bizde merak ediyoruz yüzünü, yüzünü bizde merak ediyoruz”

Sanık Kemal Kerinçsiz” evet hep beraber efendim, çok teşekkür ediyorum”

Sanık Erol Ölmez söz istedi verildi; sayın başkanım,  ben bir beyanda bulunmak istiyorum, bundan daha önce bu malum Amerikan konsolosluğuna yapılan bir saldırı vardı, orada üç tane şehit polisimiz oldu ondan sonra üç kişi öldü, bu olaydan dolayı beni savcılık bundan birkaç gün öncesine beni Amerikan konsolosluğuyla ilişkilendirdi, gittim, ifade verdim ifademi verdikten sonra savcılıktan çıktıktan sonra zaten malumdur, televizyon gazeteler her tarafta başladı işte Erol Ölmez’in işte Ergenekon’un işte tetikçilerinden Erol Ölmez’in bağlantıları çıktı, bağlantılı çıktı diyerekten safsata haberlerle her tarafa yayılmaya başladı e tabiî ki bundan kim etkilendi Erol Ölmez etkilendi, ailesi etkilendi, arkadaşları etkilendi, çevresi etkilendi şimdi dün çıkan haberlere göre sayın başkanım dün çıkan haberlere göre konsolosluk saldırısında Ergenekon bulunamadı taraf gazetesi, 18.12.2008 tarihli diyor ki, sayın başkanım  İstinye’deki ABD İstanbul baş konsolosluğun da 9 temmuzda düzenlenen 3 polis memuruyla 3 saldırganın öldüğü silahlı saldırıya ilişkin soruşturma tamamlandı saldırıyla ilgili Ergenekon terör örgütü ilişkisinde araştırıldığı soruşturmada Ergenekon bağlantısının bulunmadığı belirtildi. bu birincisi sayın başkanım  ikincisi zaman gazetesi zaman gazetesi da şöyle bir başlık atmış savcıya göre konsolosluk saldırısı El kaide’nin işi, 18.12.2008 tarihli saldırının Ergenekon terör örgütü ile bağlantısı olduğu şüphesiyle araştırma yapılmıştı. ancak savcılık konsolosluk saldırısının Ergenekon terör örgütü ile bağlantısının tespit edilemediği bildirildi, üçüncü sayın başkanım konsolosluk saldırısı El kaide, bu da Hürriyetin konsolosluk saldırısı Ergenekon değil, El kaide 18.12.2008 tarihli saldırının Ergenekon terör örgütü tarafından yapıldığı iddiaları gündeme gelmiş, eylemde ölen Bülent Çınar’ın geçmişe dönük telefon kayıtları incelenmiş, Ergenekon terör örgütünün tetikçisi olduğu iddiasıyla tutuklu bulunan Kuvvai Milliye derneğinin çaycısı Erol Ölmez ile telefon görüşmesi tespit edilmişti, telefon görüşmesinin içeriği tespit edilememiş soruşturma kapsamında Erol Ölmez’in şüpheli olarak ifadesine başvurulmuştu, savcılık 5,5 aydır devam eden soruşturma sonunda saldırının Ergenekon terör örgütü tarafından yapıldığı Bülent Çınar ile Erol Ölmez arasındaki telefon görüşmesinin örgütsel içerikli olduğuna dair kesin delil bulunamamıştır diyor, şimdi buraya kadar güzel, sayın başkanım  ben şunu diyorum, önce bir araştırılsın madem benim telefonum elinizde bunun tapelerini alın, bu insanı bir araştırın, benim bir bağlantım var mı herhangi bir şeyim var mı, ondan sonra bana suçlanma olsun, benim 5,5 aydır neler çektim ailem gelmiyor, arkadaşlarım gelmiyor, en son geçen Çarşamba arkadaşım geldi, bu olaylardan dolayı dedi ki Erol ailem bundan dolayı diyor ki bizim kardeşimiz nasıl terörist olabilir, 11 aydır kimsem gelmedi başkanım, savcılar saldırdılar ban her türlü neden biliyor musunuz, başkanım neden 11 aydır kimsem gelmedi 11 aydır arkadaşlarım gelmedi en son geçen Çarşamba oda artık kendine karşı cesaret bulmuş ki, arkadaşım geldi şimdi bana anlattığı şu, Erol senin ailenle de oturduk konuştuk herkes konuştu bu terör olaylarına girdiğinden dolayı büyük bir çapta sıkıntıya girdik, ailen rahatsız edildi, bizler rahatsız edildik, şimdi ben burada yalnız başıma kaldım, sıkıntılara girdim, bana neden saldırıldı, neden benle ilgili haberler basına verildi, malzeme yapıldı ve basında her türlü Erol Ölmez tetikçi Erol Ölmez şöyle falan benle ilgili hatta ve hatta zaman gazetesiyle Samanyolu tv özellikle Samanyolu tv geçenlerde verdiği her gün nerdeyse 3 günde bir 4 günde bir veriyor”

Mahkeme Başkanı " Erol talebini söyle”

Sanık Erol Ölmez “ talebim şudur, sayın başkanım  talebimi ben size arz ediyorum, bunu bunları yani lütfen basın bunu bilsin bir daha asılsız haberler olmasın zaten bu davada asılsızdır sayın başkanım  teşekkür ederim”

Sanık Murat Çağlar söz istedi verildi; sayın başkanım,  İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığını  2007/360 soruşturma dosyasında şahsım ve 18 kişi hakkında suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçundan ötürü işlem başlatılmış, bilahare bu iş bu dosyadan anlayamadığım bir şekilde aynı derneğin üyeleri olduğu hukuksal statüsü benimle ve diğerleriyle benzer konumda olduğu halde Levent Kaya, Sabahattin Bal, Alpay Türksönmez, Kemal Canay , Leven Ergön ve Seda isimli Seda isimli dediğimizde Seda Yivli kız olarak geçmiş erkek olduğunu söylüyorum efendim, Seda isimli kişilerin dosyaları tefrik edilerek 2008/802 soruşturma dosyasına kaydolmuş, ilk açılan 2007360 soruşturma dosyası, mahkemenizin 2007/1536 sayılı dosyasıyla birleştirilmiştir. bu birleşme sonucunda, başta şahsım olmak üzere Mehmet Fikri Karadağ, Hüseyin Gazi Oğuz, Kahraman Şahin, Erkut Ersoy, Recep Gökhan Sipahioğlu, Oğuz Alparslan Abdulkadir, Raif Görüm, Hüseyin Görüm, Muhammet Yüce, Ali Kutlu isimli kişiler Ergenekon dosyasına dahil edilmiştir diğer dosyası tefrik edilen şüpheliler hakkında 2007/360 numaralı dosya üzerinden soruşturma devam etmektedir, bu kişilerle ayın dernek üyesi olup aynı suçtan ötürü suçlandığımdan neden ben ve diğer tutuklularda sanıklardan ayrı tutulmalarına karar verilmiştir. Bir anlam veremiyorum,  savcılık dünkü kararında son derece şaibeli bir şekilde sanki bir anlaşma varmışçasına, bu kişiler hakkında yürüyen dosyayı bu soruşturma dosyasından uzak tutmayı özen göstermiş dosyanın celbine dahi karşı gelmiştir.  mahkemede söz konusu irtibatı tam olarak anlayamadığımdan dosyanın celbi talebini reddetmiştir, oysa bütün bu kişiler ve şahsım hakkında aynı örgüt üyeli suçundan ötürü soruşturma devam ederken, suçlanan bu kişilerin dosyanın ayrılması, bu kişilerin kolluk ve savcılık tarafından neden korunduğu sorusuna gündem getirmektedir iki olay arasında en azından geniş anlamda irtibat olduğu açıktır. bu sebeple değerli mahkemenizden söz konusu dosyanın celp edilerek incelemesine, oradaki şüpheli ifadelerinin ve tüm delillerin en azından dosyamıza celbine ve değerlendirilmesinin birlikte yapılmasını saygılarımla arz ederim”
Sanık Hayrettin Ertekin söz istedi verildi ; Yüce mahkemenize saygılar sunuyorum başkanım benim talebim, ben çok talepte bulunan biri değilim biliyorsunuz, sadece şahsi sorunlarımı anlatmıştım, bugüne kadar baktım duruşma zabıtlarına da 2 dakika 3 dakika konuşma yapmışım, bugün belki uzun konuşacağım, bağışlayın, bu olayla ilgili bu günü kadar hiç bir şey söylemedim, bu Ergenekon meselesiyle ilgili takdir edersiniz ki sizlerde 30 yıldır kürsüde bulunan değerli yüce hakimlersiniz, buradaki insanların hal hareketlerinden, sıfatlarından, bulundukları ortamdan yüzlerindeki ifadelerinden sanıyorum anlamışınızdır. 16 kişini ifadesinden de, medyadaki çıkan belirli medyada çıkan ve diğer basın organlarında çıkan karalama kampanyalarında elekten geçirmiş, süzgeçten geçirmişsinizdir bu sizlerin yüksek değerlendirme takdirleriniz yüce makamda bulunduğunuz için bizim için anlam ifade ediyor benim bir 35 yıllık iş hayatım ,eğitimim, ailem, sosyal durumum bütün tüm kamuoyunca bilinir ben 86 sanıktan sadece 1 kişiyi tanıyorum, oda Abdulmuttalip Tonçer’dir, o da benim yanıma bir general arkadaşım tarafından gönderilmiş, Bingöl’den iş al bu çocuk burada 14 yıl çalışmış devlete hizmet etmiş, bunun 3 çocuğu var bunun 3 çocuğu da erkek çocuğu yarın burada dağa çıkarlar, sen bu insanları seven insansın, bu insanlara yardım eden insansın, bende kendisini işe aldım ayrı bir Fabrikanın içinde bir atölye vererek bir usta vererek, kuyumcu yap, çocuklarını da bu öğretsin diye ricada bulundum ve 6 ayda kaynak yapmayı, tamirat yapmayı, gümüşü, altına tartmayı öğrendi, kendisi öğretmeye de çalıştım zaman zamanda gidip derler verdim nasihatler verdim hiçbir zaman yanından ayrılıp bir kötü işe asla zaten 300-400 tane insan çalışıyor, onların hepsine ağabeylik yapmışımdır, kendiside şahittir, burada duyuyor, zaten çocuklarını da kendi çocuğum gibi bakmışımdır adalet bakanlığının eğitim dairesinin düzenlediği bir televizyon konferansında da aynı şekilde bu insanlara iş adamlarının sahip çıkması gerektiğini her insanın yanında bir kişi alırsa, bu dağa çıkan çocukları eğitir, iş yaparız dendiğinde ben fabrikama 10 tane 20 tane varsa alayım diye dilekçe verdim, adalet bakanlığına varsa, sizin elinizde içişleri bakanlığında sayın Abdulkadir Aksu’ya söyledim dedim ki ben hazırım bunlara iş öğreteyim gümüş işi öğreteyim, Altın işi öğreteyim bunlar yapsınlar yaptıkları ürünü de ben alayım dedim  ve bundan dolayı da bu arkadaşım şimdi yanımda eylem bilmiyorum, bir silah kendini korumak için silah almış nasıl aldığını da bilmiyorum zaten silah taşıma için dilekçede vermiş, şeyde vermiş kendisi İçişleri bakanlığına vermemişler kendisini yaramışlar, bir gün bu 16 yaşında dağa çıkmış, 16 yaşından sonra gelip teslim olmuş devletin güçlerine ve bütün oradaki arkadaşlarına telsizlerle anons etmiş, kendi anlatıyor bunları ve komutanı da anlattı bana rahmetli Hulusi sayın paşam Hulusi sayın paşam o bölge komutanıymış, bunu evlendirmişler orda şimdi ben böyle bir iyilik yapmış iken, şimdi o arkadaşımla beraber kardeşimle beraber burada terörist diye yargılanıyorum. Allah aşkına diğer işyerine aldığım, mesela sekreterimde Kürt asıllı o damı terörist olacak, onu işten mi çıkarayım şimdi 5 tane çocuğu var söyler misiniz, onun gibi birçok insan var iş adamları böylemi yapsın yanında Kürt asıllı bulunmasın mı, onlarda bizim kardeşlerimiz, onlarla biz bir yazı yazacaktım bir hakim tanıdığıma sormak için mail attım orada var Üzeyir Termeli Ankara 13. Asliye Cezanın hakimi bu suç mudur siz biliyorsunuz 301’inci maddeye girer mi, en iyi Kürt ölü Kürttür diye söyleniyor, ben de böyle bir yazı geçeceğim değildir diye içinde bu kelime geçer mi diye sordum şimdi orada şeyden yargılanıyorum o maddeden söyleyin ayrımcılıktan yargılanıyorum sadece bir hakime soruyorum mesajla sms le soruyorum çünkü telefonda konuşma dedi bana soracağını sms yazda ben okuyayım bende yazdım, sadece sayın başkanım en iyi Kürt ölü kürttür sadece bunu yazmışım ne hakim kürt nede hakime öyle bir tarzım var ondan yargılanıyorum ikincisi telsizden yargılanıyorum dosyaların içinde benim iki tane teknem var bir tanesi oğlumun bir tanesi benim benimki bodrumda oğlumunki burada oğlumun teknesinden gidiyorlar bir telsiz alıyorlar Metro kuyumculuğa aittir telsizin ruhsatı var, dosyaya da kendileri koymuş sayın savcım siz koymuşsunuz görmemişiniz ama ben buldum bende var vergileri de ödenmiş, telsizin faturası da var telsizin teknede benim değil oğlumun yani abimle oğlumun şirketinin üzerine benim ofisime gitmiyorlar aynı binanın en üst katı benim ofisim açmıyorlar orayı bir alttaki oğlumun ofisini açıyorlar o bilgisayar benim değil oğlumun onun içinden birkaç oğlumun benim internette yazdığım yazılardan almış, hepsinin altına imza atarım, hepsi cumhuriyet Atatürkçülük ile ilgili yazılarımdır ve o yazıları suç diye koymuşlar ikincisi bir tane antika ben Gizik Turan’ın torunuyum, antika bir silah onun ruhsatı da var, antika put markadır ve dedemden bana kalan bir silahtır benim dedem istiklal savaşında ve kahramanlılarıyla ünlü bir Atatürk’e hizmet etmiş, Atatürk’ün Trablusgarp ta emir erliğini yapmış, daha sonra Kayseri’ye gelmiş Kılıç Ali Paşanın görevinden dolayı verdiği görevi ifa etmiş ve Ermeniler tarafından vurularak öldürülmüş.  ben onun torunuyum onun silahını bana çerçevelettim, oğlumun ofisine bıraktım çünkü sağlık durumum iyi değil diye, her gün başıma bir olay gelir iki kere anjio oldum iki kere depremden 9 saat enkazda kaldım ve yaşadığım olaylar anlatamam. ailemin yarısı kaybettim bir tek çocuğum kaldı ve şimdi ben o silahtan oraya çerçeveletip koyduğum oğluma da vasiyet ettiği bu dedenin babasınındır diye yazdığım silahımı getirmişler. benim silahım diye kullanmış, lütfen görmenizi istiyorum ve çalışmaz eski olduğunu bırakın yani bir mani hatırası var ben o silahı gördüğüm zaman her zaman ağlarım öyle bir hatırası vardır, bende çünkü ben 11 yaşımdaydım dedi mi o silahı belindeyken vurdular bahçed,e vuranda bir taşnak ermenisiydi şimdi Amerika’da şimdi böyle bir durumda yargılandığım şeyleri anlatıyorum, terörist diyorlar Allah aşkına benden “
Mahkeme Başkanı " savunmanızı daha sonra alacağı zaten savunmanıza sıranız gelmedi talepleriniz varsa onları alalım lütfen”

Sanık Hayrettin Ertekin” efendim ben şunun için söylüyorum ben dün hastaneye gitmiştim sayın başkanım  kan tahlili yapıldı kan tahlilleri pek hoş değil, size gelecek herhalde avukatım getirecekti bugün neticeleri almaya gitti pek hoş değil ayın 26’sında tekrar ikinci bir ameliyata gireceğim belki burada olmayacağım onun için söylemek istediklerimi söyleyeyim siz takdir sizin benden sonra”
Mahkeme Başkanı " bu saatten sonra savunma almıyoruz, söyleyecekleriniz söylemeyin savunma sırasından onları söyleyin detaylı bir şekilde “

Sanık Hayrettin Ertekin” savunmama yetişmiyor, sayın başkanım 


Mahkeme Başkanı " efendim savunmanızı ertesi gün alırız düzeldiğiniz zaman alırız”

Sanık Hayrettin Ertekin “ben o zaman sizden bugün sizden talebim, kısa keseyim, benim gerçekten hergün sağlığım bozuluyor, burada inanın dişlerim bile başladı dökülmeye sağlığım bozuluyor, 8 tane ilaç alıyorum, günde ben suçlu değilim, gerçekten buradaki arkadaşların hiç birini tanımıyorum hiç biriyle karşılaşmadım ne telefonla görüştüm ben hiçbir zaman bir suça girecek adam değilim ben Beşiktaş’da sizlerde beni tanıyorsunuz devlet güvenlik mahkemesinin kurulduğu günden beri oradaki hakimler, savcılar da benim müşterim beni tanıyorlar ve ben kesinlikle teröre karışacak veya silah taşıyacak ben kendi ruhsatlı silahımı götürüp teslim ettim ve kendi korumalarıma taşıttırmıyorum o kadar silahtan nefret eden biriyim terörden nefret eden biriyim beni nasıl böyle bir şeyle yargılanabilir veya sayın savcımda biliyor kendisi geçen gün bana söyledi dedi Hayrettin bey sen evet ayrı tutuyoruz ama ne yapalım dedi öyle değil mi sayın savcım yani bu kadarını söyleyeyim artık talebim bu kadar”
Sanık Aydın Yüksek söz istedi verildi; sayın başkanım  sorgum yapıldı, suçlanmak gerçekten”

Mahkeme Başkanı " dilekçeni okuduk, aynı dilekçeyi okutma bize”

Sanık Aydın Yüksek”yok aynısını okumayacaktım, sayın başkanım bir iki ekleme yapacaktım, burada oturduğum yerde yazdığım için bazı şeyleri hatırlayamıyorum, zamanıyla  şimdi sayın başkanım  geçenlerde bir gazetede okumuştum cezaevinde dağıtılan cezaevi gazetesinde bir hakimimiz diyor ki en büyük hakim her kesin vicdanıdır diye ben kendi hakimime kendi vicdanıma soruyorum bir suç işledim mi diye ve emin olun samimiyetlikle söylüyorum bir suçumun olmadığına samimiyetimle inanıyorum, ama mağduriyetinde hat safhaya ulaşmış durumda tahliyemi hasetsen sizden rica ediyorum sayın başkanım,  saygılarımla”
Sanık Hüseyin Gazi Oğuz müdafi Av. Yılmaz Yapan söz istedi verildi: sayın başkan ve sayın üyeler, müvekkilim sözde Ergenekon terör örgütüne üye olmak suçundan şu anda karşınızda bulunuyor ve yaklaşık 11 aydan beri tutuklu bulunuyor, dosyada mevcut belgelerden de görüleceği gibi, bu iddiaların herhangi delili söz konusu değil, sayın başkanım,  dolayısıyla benim müvekkilimin bu suçlamadan beraat etme ihtimali kuvvetle muhtemel, tıpkı diğer sanıklar gibi tahmin ediyorum, müvekkilimin kaçma, kaybolma,  delilleri karartma ihtimali yoktur tutuklananın beklenen amaç gerçekleşmiştir, müvekkilim  esnaftır, bakmakla hükümlü olduğu ailesi çocukları vardır, daha fazla mağduriyetinin engellenmesi bakımından bihakkın tahliyesini talep ediyorum “

Sanık Vedat Yenerer müdafii Av. Vural Ergül söz istedi verildi; başkanım kısa bir talebim var ama talebime geçmeden önce”

Mahkeme Başkanı " taleplerinizi aldık okuduk, bunun dışındaki talepleriniz varsa alalım “
Av. Vural Ergül “hayır efendim dün salonda yaşanan tartışmaya ilişkin her hangi bir tartışmaya mahal vermeksizin sadece bir husus açıklamak istiyorum efendim, dün ben burada Güler hanıma ilişkin bir fotoğrafın jipek formatında basına servis edildiğini söylerken, o fotoğrafın dosyamız içerisinde siyah beyaz olarak varlığını zaten biliyordum, dosya içerisinde sanıklara ilişkin yer alan özel bilgilerin özel fotoğrafların basına malzemeleştirenin ben olmadığımı  savcılar olduğunu bunun ayıbını da benim taşımamam gerektiğini izaha gerek görmüyorum, o sebeple şuna da Güler Kömürcü Öztürk’ün rahatsızlığını bildiğim için özellikle ifade ediyorum ki ben de şuna inanıyorum, kamu görevi icra eden bir gazetecinin bir milletvekili ile bir arada herhangi bir toplantıda, vesaire de fotoğrafını bulup, ona terör örgütünün varlığına ilişkin bir kanıt anlamı yüklemeye çalışmak hukuku inkar etmekten başka hiçbir şey değildir bu ayıpta savcıların ayıbıdır. o noktada ben Güler hanımın yaşadığı rahatsızlığı bildiğim için bunu tekrar ifade ediyorum ve o fotoğraf bizim dosyamızda siyah beyaz var iken Amerikancı, İslamcı ahlaksız, rezil basının eline nasıl ulaştıysa bunu da savcıların hesabını vermesi gereken bir utanç olarak ifade ediyorum. ayrıca da efendim demin söylediğim gibi yazılı olarak gönderdiğim talebimde olduğu gibi, geçen de savcılara Mehmet Eymür’ün bunu flaşdisk ile verdiğini söylediğim vaktı savcılar itiraz edip hakkımda suç duyurusunda bulunmuşlardı sizde bana dediniz ki gidin savcılık kaleminden kendiniz isteyiniz gittim 4’ünde dilekçemi verdim hala yanıt alabilmiş değilim efendim bu sebeple de bu delillerin daha sonra sıhhatine ilişkin yapılacak tartışmalarda bu zatların varlığı yokluğu fevkalade önem kazanacak kaldı ki efendim daha önce sizden bizzat mahkeme olarak bilirkişi incelemesi yaptırılması talebinde bulunmuştum onları şu aşamada gerek görmeyip reddetmiştiniz bu kez o cd’lerin içeriklerinden birer suret istiyorum efendim, o cd’lerin üzerinde çalışmak istiyorum savunma hakkını kullanmak noktasında, 58’inci klasörün 14-15 sayfasında yer alan ihbar tutanaklarına konu olan iki adet cd’nin bir suretinin tarafıma verin efendim, onu talep ediyorum”
Mahkeme Başkanı " isteğiniz bu mu diğer posta zarflarını savcılıktan istediğiniz söylediniz yanlış anlamadım de mi “

Av. Vural Ergül”hayır efendi yanlı anlamadınız bir örneğini size gönderdim ben ama 4’ünden bu yana cevap alamadım, ben buna nasıl cevap alacağım sayın mahkemenizden yardım istiyorum efendim “

Mahkeme Başkanı " tekit edeceksiniz onu”
Av. Vural Ergül” efendim “

Mahkeme Başkanı " muhatabını tekit edeceksiniz nerde verdiyseniz o dilekçenizi “

Av. Vural Ergül”efendim soruşturması tamamlanmış davası açılmış bir dosyada evrak kalmaz evrakların tamamı burada olsa gerek, ben bu durumda savcıların posta zarfı olmaksızın bu dosyaya bu delilleri koyduğunu ifade ediyorum, savcılar itirazla hakkımda suç duyurusunda bulunmak istiyorlar, ben bir daha söylüyorum, bunların zarfı nerde, zarfını ortaya koyun hakkımdaki şikayetin sebebi, bunu sizlerin bizzat Mehmet Eymür’ün elinden aldığına ilişkin iddiam eğer, bu iddiam gerçeği yansıtmıyorsa sunun bana zarfı”
Mahkeme Başkanı " avukat bey o konu anlaşıldı buyurun”

Av. Vural Ergül “efendim bağışlayın, beni özür diliyorum, ama anlaşılmasın rağmen ben bir çözüm bulmam bana muhatabına gidin diyorsunuz, HSK tarafından her ne kadar savcılar soruşturmak istense de, bakanlığın zırhına bürünmüş bu savcıları, bizlerin herhangi bir suretle soruşturma “
Mahkeme Başkanı " avukat bey, bize gelen dosya incelediğiniz dosyada var mı dosyada “

Av. Vural Ergül “yok efendim”

Mahkeme Başkanı " bizden istediğiniz dosyada var mı”

Av. Vural Ergül”var efendim”

Mahkeme Başkanı " bizden istediğiniz şeyleri dosyamızdan isteyin istediğiniz dosyada ne varsa size ibraz edelim”

Av. Vural Ergül “yok”

Mahkeme Başkanı " yok ise bizden artık daha ne …merciinden isteyin “

Av. Vural Ergül “tamam efendim, bu durumda bu ihbarların zarfsız olarak geldiği bizzat Eymür tarafından savcının eline verildiği iddiam kesinliğe kavuşmuş oluyor, teşekkür ediyorum “

Sanık Kemal Kerinçsiz müdafii Av. Tolga Akalın söz istedi verildi ; birkaç tane ara talebimiz var efendim, daha önce milli istihbarat teşkilatına müzekkere yazılmasıyla ilgili mahkememiz bir karar vermişti”
Mahkeme Başkanı " pardon talepler yazılı de mi not almıyorum”

Av. Tolga Akalın” not almayın efendim, kısa kısa yazdım, ben milli istihbarat teşkilatına bu müzekkere yazılırken 4’üncü maddedeki istihbarata karşı koyma görevi net bir şekilde yazılarak bizim talebimiz o noktadaydı ve 6’ıncı maddedeki adli zabıta yetkileri dikkate alınarak soruşturma açılıp açılmadığını soralım ki, çok kısa cevaplar veriyorlar genelde sorulara sorumuz tam net olarak açıklığa kavuşsun öncelikle birinci talebimiz bu “
Mahkeme Başkanı " MİT’in cevapları devamlı bu şekildedir kısa çok fazla her cevabı öyledir yan bunu bilirsiniz”
Av. Tolga Akalın”evet efendim o sebeple bende istihbarata karşı koyma faaliyetleri kapsamında bir soruşturma açıldı mı onu öğrenmek istiyorduk, o sebeple sormuştuk sorumuz ikincisi, İstanbul emniyet müdürlüğüne bir müzekkere yazılmasını talep ediyoruz iddianamenin 1840 ‘ıncı sayfası ve devamında müdafisi bulunduğu sanığın 30 tane toplumsal eylemlerle ilgili görüntüleri ifade edilmiş ve bu görüntüleri incelenmiş, sayın savcılıkta ancak dosyaya konulmamış, bizim yargılama dosyamıza bu sebeple güvenlik şube müdürlüğünü İstanbul’da emniyet müdürlüğü güvenlik şube müdürlüğüne müzekkere yazılarak, bu görüntülerin cd formatında tarafımıza verilmesini talep ediyoruz, üçüncüsü, iletişim dinleme kararlarıyla ilgili kararlardan tapelerde bahsediliyor, bir tanesi de mahkememize ait bunların toplam 4 tane karar var ancak bu karar örnekleri dosyamızda mevcut değil, bu sebeple de ilgili mahkemelerine müzekkere yazılarak, iletişimin tespitinin müdafisi bulunduğum sanıkla ilgili iletişim tespitinin dinlenilmesiyle ilgili kararlarının birer suretinin incelenmek üzere dosyamıza getirilmesi ve tarafımıza verilmesini talep ediyoruz “
Mahkeme Başkanı " yani savcılık aşamasındaki dinlemelerinden bahsediyorsunuz”
Av. Tolga Akalın” evet efendim iletişimin dinlenmesi ile ilgili karar var, onlar dosyamızda mevcut değil efendim, beraber kalemde aradık arkadaşlarla bulamadık, dördüncü noktada, sayın savcılık tarafından 6.2.2008 tarihinde telekomünikasyon aş. Müzekkere yazılmış ve orada 23.6.2006 tarihinden itibaren sanıkların tüm telefon tapeleri istenmiş, bu tapelerle ilgili dosya içerisinde bazı şemalar oluşturulmuş, kimi kiminle kaç defa görüldüğüne ilişkin, ancak bu tapelerin birer kayıt suretleri dosyaya intikal ettirilmemiş, yine bunu kalemdeki arkadaşlarla beraber aradık bulamadık ,onun içinde bu tapeler sayın savcılıkta var ki bu şemalara oluşturuldu dolayısıyla bu konuyla ilgilide İstanbul Cumhuriyet savcılığına müzekkere yazılıp 6.2.2008 tarihli yazılarının cevabı olan telekomünikasyon aş cevabının kül halinde dosyamıza getirtilmesini talep ediyoruz, bunlar bu kapsamdaki taleplerimiz yine bir başka talebimiz, efendim malumunuz olduğu üzere Eskişehir bombalarıyla ilgili görüntülü imha tutanağı mevcut ve görüntü eki cd’lerde dosyamızda mevcut imha ek cd’ler, ancak Ümraniye bombalarının imhasıyla ilgili bir görüntü olup olmadığına ilişkin temel bir kayıt yok, bu sebeple İstanbul emniyet müdürlüğüne müzekkere yazılarak, Ümraniye bombalarının ki kendi iç usullerine göre yer tutanağı da tanzim etmeleri gerekiyordu, nerede imha edildiği ve  varsa görüntü kayıtlarının imhayı da gösterir görüntü kayıtlarını sürveyan  raporları dahil olmak üzere dosyamıza getirtilmesi gerekiyor, her iki bomba grubuyla ilgili ayrı bir usulü uygulama gözüküyor bu haliyle dosyada, varsa görüntü kayıtlarının bunun içinde İstanbul emniyet müdürlüğüne müzekkere yazılmasını talep ediyoruz. sayın başkanım, bunun dışında derneklerle ilgili biraz daha ayrıntılı talebimiz var, onu da hazırlıyorum ben, o da hazır bir başka nokta, Tuncay Güney ile ilgili bir önceki günkü kararda sıfat belirlemesi yapılmadı, 98’e göre müdafisi bulunduğum sanık ta  belirlendi yakalama kararı da oluşturulmadı hali hazırda soruşturma makamları tarafından ancak bizim iddianamemizde kendisi şüpheli ve firari şüpheli sıfatıyla isimlendiriliyor, dolayısıyla bu durumda Tuncay Güney ile ilgili diğer soruşturma dosyasının celbi istedi mahkememiz, diğerlerinden ayırarak beklenmeksizin direk iddianame ile Tuncay Güney’in bu davaya sanık sıfatıyla dahil edilmesi ivedilikle ve Tuncay Güney’in ifadesinin ve onunla ilgili müracaatların mahkememizce izlenecek yolun sanık sıfatıyla izlenmesi ki bu kapsamda yakalama getirtilmesiyle ilgili uluslar arası bir çalışma gerekecektir Tuncay Güney’in öncelikle sıfat meselesinin sıfatlandırılma meselesinin ivedi olarak mahkememizce savcılıktan ek iddianame ile bu davaya dahil edilmesi ve sanık sıfatıyla mevcut yolunun izlenilmesi konusunda bir talebimiz var efendim, son olarak Yargıtay 9. Ceza dairesinin de son verdiği kararla sayın başkanım şöyle bir durum ortaya çıktı halihazırdaki Ergenekon davasının genel yargılaması içerisinde bir kesinleşmemiş mahkumiyete  hükmüne muhatap bir grup sanık, kovuşturmaya tabi tutulmuş bir grup sanık, soruşturma aşamasında bir grup şüpheli ve beşeri münasebetlerinden dolayı soruşturmaya tabi tutulacağı düşüncesinde olan onlarca, yüzlerce veya belki binlerce vatandaştan oluşan 4 grup, bu yargılamanın içerisinde oluştu, dikkat edilirse bugün de, sanıklar heyetimiz üzerinden haklı olarak heyetimizin yüksek inisiyatifiyle basın açıklaması yapmaya devam ediyorlar, bu durumda bu 4 tür insan unsuru, aynı yargılama içerisinde 4 farklı sıfatla 4’üncüsü henüz soruşturma devam etmediği için bitirilmediği için, bu gün bir sıfata sahip değil ama istikbalde bir sıfata sahip olacak görülmekte, yine bu sabah itibariyle Atabeyler adlı operasyonun dosyamıza dahil edilmesiyle ilgili sayın Cumhuriyet savcılığının bir çalışması olduğuna ilişkin bir haberde bu konuyla ilgili okuduk, şimdi burada bir tekniği ve taktiği bu anlamada iyi izlemek lazım, sanıyoruz, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı bu davayı 4 yıllık bir düzeneğe bir düzleme oturtmak gayreti içerisinde, bununla ilgilide tüm soruşturma çalışmaları ivedi olarak bitirip tek bir kovuşturma evresi oluşturmaktan daha ziyade kovuşturma evrelerini usulü olarak uzatacak yasal zorunluluklar sebebiyle farklı bir usul belirlerdi ve bu usul ne yazık ki hepimizin sizlerinde bizlerinde elini kolunu bağlayan bir usul bu usul bu şekilde tatbik edildiği müddetçe bu delillerin toplanması mümkün olmadığı gibi her gün aleyhe delil ihdasıyla sanıklar karşı karşıya kalacaklar dünde ifade ettim. bu tartışma birinci cumhuriyetçilerle, ikinci cumhuriyetçiler arasında genel bir tartışmadır. sadece şu an birinci cumhuriyetçiler grekoromen, ikinci cumhuriyetçiler serbest güreşmeye zorlanıyorlar böyle bir meydan böyle bir güreş olmaz tahliyeler bu anlamda bir zorunluluk arz etmektedir. yargılama bir usulü kaosa doğru gitmektedir ve usulü kaos içerisinden tutuklukta gece çek süreler birer infaz şartı olarak gerçekleşmektedir. mahkememizin bu gelişen durumları da dikkate alarak müdafisi bulunduğum sanıkla ilgili tutukluluk durumunu yeniden gözden geçirilmesini saygılarla ve önemle arz ediyorum efendim “
Mahkeme Başkanı " ya, grekoromen serbeste mi çevrilsin serbest mi grekoromen olsun hangisi olsun.” 
 Bu arada müdafi avukat Kenan Aşık’ın geldiği görülmekte huzura alındı

Sanık Muzaffer Şenocak müdafi Av. Kenan Aşık söz istedi verildi ;müdafisi olduğum müvekkil Muzaffer Şenocak, düzenlemediği, bulundurmadığı bir CD nedeniyle bu CD içerisinde devletin güvenliğine ilişkin gizli bilgileri elde etme, bulundurma suçlamasıyla 25.06.2007 tarihinde tutuklanmış ve bu dosya kapsamına dahil edilmiştir. bu CD’den kısaca söz etmek gerekirse, yazılı sözlü savunmalarımızda bunu ifade ettik. ama bir kez daha tekrarda yarar görüyorum, müvekkil Muzaffer Şenocak evinden, işyerinden,yada üzerinden elde edilmiş bir CD değil zaten müvekkilde CD’de bulunmadığı dosyanın bir gerçeği, bu CD diğer sanık Aydın Yüksek tarafından müvekkil ile olan ticari ihtilafı, hukuki itilafı sebebiyle kişisel nüfus bilgilerin iletişim bilgilerini elde etmek amacıyla yeğeni marifetiyle internet kafede oluşturduğu bir CD  bu CD daha sonra devletin güvenliğine ilişkin gizli bilgi ve belgeler bulundurulduğu gerekçesiyle bu dosyada ana delil, esaslı delil olmuş, müvekkilin bu güne kadar tutuklanmasına sebebiyet vermiştir, şimdi gelinen aşamada müvekkil bu dosyada Aydın Yüksek’i tanımakta kendisiyle ticari hukuki ihtilafı vardır, husumeti vardı Aydın Yüksek’de sorgusunda bun çok açık bir şekilde ifade etti bir tek diğer tanıdığı da Fikret Emek’tir. Fikret Emek ile de 2004’ten önce kısa bir işbirliği çalışma ilişkisi mevcut olup, ondan sonra hiç görüşmemiştir ve yaşantısını tutuklanana kadar yurtdışında gerçekleştirmiş bir kişidir, şimdi iddianamede müvekkilin cezalandırılması istenen kanun maddeleri de, 326,327 genelkurmaydan gelen şeylere bakıyoruz değerlendirmelere, yazılara cevaplara bakıyoruz bizim kabul etmediğimiz ama bize ait olduğu söylenen bizimde irtibatlı olduğumuz CD içerisinde işte devletin iç ve dış siyasal yararları bakımından güvenliğine ilişkin yada güvenliğini tehlikeye maruz bırakacak gizli sayılacak ya da bu kapsamda değerlendirecek bilgi ve belgelerden olmadığının anlaşıldığı, 443 CD, 441 klasörde çok açık bir şekilde ifade edilmiş, bu dosyanın tartışma götürmez bir gerçeği, şimdi bu dosyanın hukuki ve maddi bir gerçeği bu şekilde olmasına rağmen 25.6.2007 tarihinden günümüze kadar geçen süre 19’uncu ayın içi, yani 18 ay geçti, 19’uncu ayın içine girdik müvekkil ile ilgili bu aşamadan sonra dinlenilecek elde edilecek delil, bilgi, belge , tanık hiçbir şey yok, müvekkilin tanıkları yada diğer sanıklara yalan beyana sevk etmesi, yani yargılamanın sıhhatini etkilemesi yada sürüncemede bırakması söz konusu değil, yani CMK 100’uncu madde tutuklamayı gerektirecek sebeplerin hiçbirisi bu dosyada müvekkil açısından mevcut değil, biz bütün bunların bu gerçeklerin gözetilerek suçsuz ve masum olan müvekkilin bihakkın tahliyesini karar verilmesini saygıyla talep ediyoruz “
Sanık Mehmet Zekeriya Öztürk müdafi Av. Yaşar Ağsu söz istedi verildi; Saygıdeğer başkanım daha önce müvekkilim ile alakalı hem genelkurmay başkanlığı bir kısım evrakların durumuyla ilgili yazı yazılmıştı, gizlilik faslı sorulmuştu, hem de telefon görüşme sayıları bunlarda müvekkilim  ile iddia olunan suçlar bakımından çok önemliydi, şimdi daha sonraki süreçte takip ediyorum halen daha onlarla ilgili cevap gelmedi, Telekom la ilgilide ki onu yazalı çok daha uzun zaman oldu gelmedi ,ancak diğer yandan da şöyle bir şeyde var biz her ne kadar bunu bekliyor isek te şimdi Cumhuriyet savcılığı  iddiasını oluşturduğu şeylerde bunlar işte gizlik faslı olan evraklar bunun bilgisayarında bulduk demişler, işte terörle mücadele organize şube elamanlarından bilirkişi raporu almışlar, diğer yandan işte abartılı rakamlarla şu kadar da görüştü diye kendilerine ezbere yazmışlar, işte 20 yılımı 10 yılımı 30 yılımı kaç yılı incelemişlerse yazmışlar ama buna karşılık ne Telekom la bir yazışma ne genelkurmayla bir yazışmada eklememişler, şimdi bir yerde müddei iddiasını ispata mecbursa, iddianamenin ekinde bunları da koyarak getirmeliydi. o zaman şimdi biz onları getirdiği şeyi saygıdeğer heyetle birlikte araştırıyoruz ki bunlar o anlamda işte gizlilik faslı olar evraklar mı ki, o suçun daha ciddi anlamda sabit olma ihtimalini varsayalım ya da işte bu kadar görüşmüş mü ki bunlar mut hat görüşmelerin dışında bir görüşme sayıdır bu bir başka bir bağlantıyı gösterir, ihtimali aklımıza gelsin şimdi biz iddia edilmiş ama biz bu iddia doğru mu diye araştırıyoruz bu nedenle saygıdeğer başkanım bunları bizim beklememizin çok fazla şüpheden sanığın yargılama ilkesini de düşünür isek çok doğru ve çok hukuk mantığına uygun olmadığını düşünüyorum. bu nedenle bu beyanım doğrultusunda, saygıdeğer mahkemeye durumu değerlendirerek müvekkilimin tahliyesi hususunu değerlendirmesini arz ediyorum ola ki bu noktada saygıdeğer heyet benimle ayrı fikirdeyse onların beklenmesi muhakkak gerektiği fikrindeyse bu kez de bunların hızlandırılması bakımından gerekli şerhlerin verilerek uyarıların verilerek ve Uyak’taki aciliyet sistemi kullanılarak behemehal ve hızla cevabının alınmasın sağlanmasını arz ediyorum efendim “
Mahkeme Başkanı " avukat bey, dün herhalde bulunmadınız, dünkü oturumda hepsinin tenkitine karar verilmiştir”

Av. Yaşar Ağsu “ biliyorum, saygıdeğer başkanım, ama aynı prosedürle tenkit ediliyor, beni arz ettiğim o olmadı saygıdeğer başkanım, yani şimdi Uyap sistemiyle biz nasıl adliyelere gönder, mesela genelkurmaydan istediğimiz evrakları için genelkurmay bizim Uyap sistemi içerisindeyse askeri mahkemeler onlar aracılığıyla kullanabilirsiniz, hızlandırabiliriz yada o tenkide bir şerh vermek yani tenkit kararınız var, ben ona bir şerh verilmesi gerektiği kanaatindeyim, yani bu"
Mahkeme Başkanı " matbu kağıtlarımız var, yasaya göre ilgili yasalara göre isteniyor, henüz daha alışmadık o prosedüre  “
Av. Yaşar Ağsu “saygıdeğer başkanım, ben bunu arz ettim, saygıdeğer heyete teşekkür ediyorum efendim”

Sanık Doğu Perinçek müdafi Av. Osman Aydın Şahin söz istedi verildi; sayın başkanım talebimiz dün 18.12 tarihinde verilen 7 nolu ara kararıyla ilgili olarak bir talepte bulunacağım dünkü ara kararı oluşturulur iken Tuncay Güney ile ilgili soruşturma dosyası geldikten sonra, bu kişinin yurtdışından ifadesinin alınması şeklinde oluşturuldu ara kararı, şimdi hepimizin bildiği bir husus Tuncay Güney kanada da CIA ve MOSAD denetiminde olan bir kişi, 26 kasım tarihli MİT açılması da bu kişinin şüpheli faaliyetleri izlenen 1997 yılında, MİT şemasından çıkartılan kontr terör tarafından kurulan merkezi tarafından kullanılan karanlık bir kişi teşhisini yapmış bir açıklamada bulunmuş idi, şimdi hangi sıfatla ifadesinin alınacağı hususunda bir açıklık olmadığı ve bunu da biraz önce oda belirsiz, çünkü sizin açınızdan da hangi sıfatla tanık mı, bilirkişi mi, uzman mı, şüpheli mi ne sıfat vereceğinizi bilemiyoruz, şu anda sayın heyette bu konuda bir karar verebilmiş değil “
Mahkeme Başkanı " vermiş efendim heyet kararını vermiş “

Av. Osman Aydın Şahin “ifadesini, hangi sıfatla “

Mahkeme Başkanı " şu anda bizim dosyamızdaki konumu neyse o ,çok açık yani bu şey”
Av. Osman Aydın Şahin” şimdi Tuncay Güney’in mülakat olarak adlandırılan açıklamaları ve Tuncay Güney den elde edildiği iddia edilen belgeler Ergenekon’un temel dokümanları olarak iddianamede yer almakta ve müvekkilimin tutuklanma sürecinin kuvvetli şüpheyi oluşturan delillerin başında gelmektedir. şimdi 58’inci madde, CMK 58’inci madde hükmü uyarınca huzurda savcılarımızın huzurunda, bizlerin huzurunda bu kişinin sorgulanması zorunludur doğruya başka türlü ulaşmamız mümkün değildir sayın başkanım,  siz biraz önce ifade ettiniz sayın Kerinçsiz’in açıklamaları sırasında, bizde merak ediyoruz diye, gerçekten merakı gerektirecek bir kişilik, bir karanlık kişilik, şimdi bunun sizin tarafınızdan özel olarak sorgulanması doğruları ortaya çıkarta bilmek açısından, gerçekleri ortaya çıkartabilmek açısından duraksamadan karar verilebilecek hale getirmek açısından bu açıklamaları bu mülakatı, huzura getirilmesi zorunludur. Şimdi dilekçem ekinde, Yargıtay ceza genel kurulunun bir kararında sunacağım, bu konuda poliste alınan ifadelerle ilgili bir değerlendirmesi var, benim talebimi destekleyen bir hukuki değerlendirme mevcuttur, onu da size sunacağım, bir de sayın başkanım, 23.7.2007 tarihli İstanbul organize suçlarla şube müdürlüğümüzce dosyadan aldığım bir belge, onu da ek olarak kolaylık olması açısından söylüyorum Tuncay Güney den alınan mülakata bağlı olarak yapılan çalışmaların sonlandırıldığına ilişkin bir açıklama var, bu da şu açıdan önemli, iddianamede müvekkil bu Tuncay Güney mülakatı ve ondan elde edilen belgelerle ilgili olarak tutuklu huzurda, bu nedenle bütün bu gerçeğin ortaya çıkabilmesi için doğruları algılayabilmek için, sizlerin, savcıların, bizlerin sorgulanmasını temin bakımından Türkiye ye getirilerek ifadesinin alınmasını ve bu konuda gerekli hukuki prosedürün başlatılması gerektiğini düşünüyoruz bunu talep ediyorum teşekkür ediyorum “
İddia makamından soruldu,
C.Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel 
1-Tutuklu sanık Muammer KARABULUT müdafiinin, bir örgüt dokümanın sınırlı bir kısmından pasajlar okuyup bunların Cumhuriyet savcıları tarafından kaleme alındığını savunarak hem çarpıtma yapmış, hem de iddianameyi hazırlayan C. savcılarına İran Ülkesi Cumhuriyet savcıları yakıştırması yaparak duruşma sırasında suç işlediği anlaşılmakla, hakkında CMK’nun 205. maddesi gereğince Silivri C.Başsavcılığına suç duyurusunda bulunulmasına, 

2-Tutuklu sanık Sevgi ERENEROL’dan elde edilen Türkiye Kemalistler Teşkilatı tüzüğü (Kuruluş: 30 Ağustos 2001) belgesi ile sanık Ümit OĞUZTAN’dan elde edilen Kemalist Hareket (İSTANBUL/EYLÜL 2000) isimli örgütsel dokümanın aynı metinler olmadığı, zaten iddianame ve eklerinden anlaşıldığından bu konuda bilirkişi incelemesi yaptırılması talebinin reddine,

3- Tutuklu sanık Kemal KERİNÇSİZ’in talebinin kabulü ile, telefonları ile ilgili hususların Telekom A.Ş. den yazı ile sorulmasına,

4-Tutuklu sanıklar Aydın YÜKSEK ve Halil Behiç GÜRCİHAN’ın dilekçelerinin tahliye talebi olarak değerlendirilerek dosyaya eklenmesine,

5-Tutuklu sanıklar Erkut ERSOY ve Oğuz Alpaslan ABDÜLKADİR’in dosyadan belge isteme taleplerinin kabulüne,

6-Tutuklu sanık Kemal Kerinçsiz müdafinin taleplerinin kabulü ile ilgili yerlere yazı yazılmasına,

7- Tutuklu Sanıkların, üzerlerine atılı terör örgütü yöneticisi veya üyesi olmak ile buna bağlı suçları işlediklerine dair iddianamede de gösterilen kuvvetli suç şüphesi bulunan delillerin bulunması, yüklenen bu suçun CMK 100/3-a/9. maddesinde sayılı tutuklama nedenlerinden olması,tutuklama nedenlerinde değişiklik olmaması hususları gözetilerek, tutukluluk hallerinin devamına karar verilmesi kamu adına talep olunur.

Kısa bir ara verildi,
Duruşmaya daldığı yerden devam olundu,

Dosya incelendi 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ:


1-Sanık DOĞU PERİNÇEK müdafisinin vaki talebi konusunda geçen oturumun 7 nolu ara kararı gereği soruşturma dosyası geldikten sonra işlem yapılmasına,

2-Sanık ERKUT ERSOY’a ikametinde yapılan aramada düzenlenen el koyma suretinin verilmesine,


3-Sanık OĞUZ ALPASLAN ABDULKADİR’e ikametinde yapılan aramada düzenlenen el koyma suretinin ve 26.01.2008 tarihli Hakim ifade suretinin verilmesine,

4-Sanık KEMAL KERİNÇSİZ’in 19.12.2008 havale tarihli dilekçesi doğrultusunda, Telekom A.Ş’ye yazı yazılmasına, dilekçe suretinin eklenilmesine,


5-Sanık KEMAL KERİNÇSİZ müdafiinin talepleri ile ilgili olarak;


a) İstanbul Valiliği Dernekler Masasına yazı yazılarak sanık Oktay Yıldırım’ın Büyük Güç Birliği derneğinin üyesi ya da onur üyesi olup olmadığının sorulmasına, 


b) Tuncay Güney İpek’e ile ilgili MİT’e yazı yazıldığından ve bu yazı içeriği de yeterli görüldüğünden tekrar daha genişletilmiş bir yazının yazılması da bu aşamada esasa müessir olmayacağından, bu yönde vaki talebin REDDİNE,


c)İstanbul Emniyet Müdürlüğüne kamera kayıtları ile ilgili 19.12.2008 havale tarihli dilekçe içeriği doğrultusunda yazı yazılmasına,


d) İletişim Dinlenilmelerine yönelik karar örneklerinin 19.12.2008 havale tarihli dilekçedeki talep doğrultusunda istenilmesine,


e) ( CMK 250 Maddesi İle Yetkili Birimi) İstanbul C. Başsavcılığından sanıklar arasındaki görüşme yoğunluğunu içerir şema örneklerinin, 19.12.2008 havale tarihli dilekçe doğrultusunda istenilmesine,


f)Ümraniye’de ele geçen bombaların imhalarına yönelik herhangi bir görüntü kaydının olup olmadığının İstanbul Emniyet Müdürlüğünden sorulmasına, var ise bir örneğinin gönderilmesinin istenilmesine,


6-Emniyet Genel Müdürlüğü, Jandarma Genel Komutanlığı ve MKE Genel Müdürlüğüne ayrı ayrı yazı yazılarak El bombaları konusunda bilirkişilik yapabilecek bilgi ve deneyime sahip üçer kişilik bilirkişi listelerinin tespit edilerek gönderilmesinin istenilmesine,


7-Sanıklar SEVGİ ERENEROL ve ÜMİT OĞUZTAN’IN 19.12.2008 havale tarihli dilekçelerinde belirttikleri 6 nolu disketle ilgili bilirkişi incelemesi konusunda savunmalar alındıktan sonra karar verilmesine,


8-Sanık VEDAT YENERER’E müdafiinin talebi ile ilgili olarak Klasör 58 Dizi 302-303’de ki yazı suretleri de eklenerek ( CMK 250 Maddesi İle Yetkili Birimi) İstanbul C. Başsavcılığına ihbarlara konu mektup ve Cd’lerin ve yaptırılan incelemenin sonucunun istenilmesine,


9-Gelmeyen yazı cevaplarının beklenilmesine,

      10-Dosya kapsamı, delil durumu, atılı suçların işlendikleri hususunda kuvvetli şüphe sebeplerinin varlığının devam etmekte olması ve bu suçların CMK’nun 100/3. maddesinde sayılan suçlardan olması dikkate alınarak tutuklu sanıkların mevcut hallerinin sürdürülmesine,


Mevcut hallerinin sürdürülmesine dair verilen ara karara İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesine itiraz hakları bulunduğu konusunda sanıklar ve müdafilerine ihtarat yapılmasına, 
(Hazır sanıklar ve müdafilere ihtarat yapıldı )


Bu nedenle duruşmanın 22.12.2008 günü saat 09.30’a bırakılmasına oybirliği ile karar verildi.19.12.2008
BAŞKAN  20909                 ÜYE  28298                  ÜYE  37266                 KATİP 123036
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